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فراز و نشیب طرح نهضت ملی مسکن 

رییسکلدادگستریکرمان:اجرایسندتحولقوهقضاییهمشکلاتجامعهرابرطرفمیکند

واژگونیاتوبوسکهنوج-مشهد
سهکشتهبرجایگذاشت

سخنگوی سازمان اورژانس کشور صبح روز گذشته 
از واژگونی یک دستگاه اتوبوس در محور بجستان _ 

فیض آباد خبر داد.
به گزارش روابط عمومی سازمان اورژانس کشور، مجتبی خالدی درباره این حادثه گفت: 
ساعت ۰۷:۲۸ شنبه ۲۱ خردادماه بلافاصله پس از تماس تلفنی با مرکز پیام اورژانس ۱۱۵ 
مبنی بر واژگونی ی کدستگاه اتوبوس اتوبوس آمبولانس و ۸ اکیپ عملیاتی از اورژانس 

۱۱۵ دانشگاه های علوم پزشکی تربت حیدریه و گناباد به محل اعزام شدند.

مدیر ستادی شعب بانک کشاورزی کرمان و دبیر شورای 
هماهنگی بانک های استان در نشست خبری با خبرنگاران با 

بیان اینکه ۲۸ هزار فقره تسهیلات با مبلغ دو هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان در سال گذشته 
پرداخت شده است که بیشترین مبلغ تسهیلات در حوزه باغات بوده است ادامه داد: ۶۷ 
میلیارد تومان تسهیلات ازدواج به زوجین در استان کرمان در سال گذشته پرداخت 
شده است. الله داد محمدی مفردبا اشاره به اینکه در استان کرمان در پرداخت خسارات 
کشاورزی جزء استان های اول هستیم بیان کرد: در سال زراعی گذشته بالغ بر ۷۸ هزار 
فقره بیمه نامه صادر شده و ۴۴۰ میلیارد تومان غرامت پرداختی بانک کشاورزی به 

کشاورزان در استان بوده است.

رئیس دانشگاه فرهنگیان کشور در دیدار با استاندار کرمان 
افزود: برای احداث دانشگاه فرهنگیان در کرمان زمین مورد 

نیاز اختصاص یافته است و امیدواریم این پروژه از جمله طرح هایی باشد که در سفر 
رئیس جمهور به این استان افتتاح شود.

رضامراد صحرایی  با تاکید بر اینکه دانشگاه فضیلت دارد اما اگر در راستای تربیت معلم 
باشد، فضیلت بیشتری پیدا می کند تصریح کرد: کشورهایی که معلمان شایسته 
داشته باشد قطعا آبادتر خواهند بود زیرا توجه به معلمان زمینه ساز رشد و پیشرفت 

کشور می شود.

ساختمانهایدانشگاهفرهنگیان
درکشورسامانمناسبندارد

۷هزارمیلیاردتومانازجرائم
بانکیکشاورزاندراستان
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برجام در مسلخ تندروها

جلالخوشچهره

 صفارود، سدی که به »بحران آب« کرمان دامن می زند صفارود، سدی که به »بحران آب« کرمان دامن می زند
احداث سد صفارود رابر از سال احداث سد صفارود رابر از سال ۱۳۸۶۱۳۸۶ بر روی سرشاخه رودخانه هلیل رود در بالادست سد جیرفت کلید  بر روی سرشاخه رودخانه هلیل رود در بالادست سد جیرفت کلید 

 خورد و اکنون این سد قابل بهره برداری است؛ اما این سد از ابتدا مجوز زیست محیطی نداشته است.! خورد و اکنون این سد قابل بهره برداری است؛ اما این سد از ابتدا مجوز زیست محیطی نداشته است.!

گذشته  چهارشنبه  قطع نامه 
شورای حکام آژانس بین المللی 
انرژی هسته ای و پاسخ فوری 
تهران با خاموش کردن تمامی 
دوربین های نظارتی و فراپادمانی از 
مراکز هسته ای، به تشدید تنش ها 
در روابط دو طرف انجامیده است.

است  آن  مفهوم  به  وضع  این 
که طرف ها همچنان بر مواضع 
حداکثری خود باقی هستند. به 
عبارت دیگر حاصل جمع تغییر 
دولت ها در ایالات متحده و ایران، 
خلق امیدهای تازه در بازگشت به 
نقطه تفاهم سال ۲۰۱۵ میلادی 
از یک  سال مذاکرات  و بیش 
کشدار در هتل »کوبورگ« وین 
برای احیای برجام به صفر ختم 
شده است. آیا به راستی اوضاع 
به گونه ای در حال مهندسی است 
که جریان های تندرو و مخالف 
برجام خواستار آن بوده و هستند؟ 
به عبارت دیگر، آیا روند کنونی 
تحولات به معنای باختن قافیه 
به تندروهایی است که »توافق« 
دانسته  خود  منافع  دشمن  را 
آن،  به  نیافتن  دست  برای  و 

خستگی ناپذیر اقدام کرده اند؟
سعودی  عربستان  اسرائیل، 
و بحرین در زیر چتر حمایت 
متحدان افراطی خود در ساختار 
سیاسی ایالات متحده، این روزها 
بیش از همیشه به تشدید تنش 
بسته اند.  امید  ایران  هسته ای 
اکنون »نفتالی بنت« از رویارویی 
مستقیم نظامی با ایران سخن 
می گوید و گستاخانه بر ادبیات 

تهدیدآمیز خود افزوده است. 

ادامه در صفحه یک 

سکینه خدیش- حجت الاســلام والمسلمین ابراهیم حمیدی 
در آیین تکریم دادســتان ســابق دادگســتری شهرستان بم 
و معارفه بهنام جعفــری زاده به عنوان دادســتان جدید این 
شهرستان افزود: ســند تحول قوه قضائیه نباید تنها در ستاد 

قوه قضاییه اجرا شود بلکه در صف و بندبند قوه قضاییه یعنی 
در تک تک شــعبه های دادگاه ، دادیارهــا و دیگر بخش قوه 
قضاییــه باید پیاده و اجرا شــود و صرفا بــرای اجرا در حوزه 

ستادی نیست.

 او ادامه داد: این سند به طور جدی در دستور کار قوه قضاییه 
قرار دارد و کارگروه ها و ســتادهایی در ســطح ملی و استانی 
تشکیل شــده و تلاش خواهیم کرد این ســند تحول هر چه 

سریعتر، کامل و جامع در دستگاه قضایی اجرایی شود. 

 صفارود، سدی که به »بحران آب« کرمان دامن می زند

نماینده مجلس:
فضای مجازی باید ساماندهی شود

 واژگونی اتوبوس کهنوج - مشهد سه کشته بر جای گذاشت

احداث سد صفارود رابر از سال ۱۳۸۶ بر روی سرشاخه 
رودخانه هلیل رود در بالادست سد جیرفت کلید خورد 
و اکنون این سد قابل بهره برداری است؛ اما این سد از 

ابتدا مجوز زیست محیطی نداشته است.!
1۵سالساختسد،بدونمجوز

محیطزیست!
چند سالی است که کشور درگیر خشکسالی و کمبود 
بارش است و در کنار آن بی تدبیری برخی مسئولین 
بحرانی را رقم زده که دیر یا زود گریبان گیر بسیاری از 
مناطق کشور خواهد شد. دخالت انسانی با پروژه هایی 
مانند احداث سد و طرح های انتقال آب باعث تغییر 
مسیر طبیعی رودخانه ها می شود و این امر نه تنها 
مسئله کمبود آب را رقم می زند، بلکه باعث ایجاد 
پدیده ریزگرد ها و برهم خوردن اکوسیستم مناطق 
کشور نیز خواهد شد؛ در پی این موارد نیز شاهد تبعات 
اجتماعی، سیاسی و امنیتی ماجرا خواهیم بود که این 
نکات همواره از سوی کارشناسان مطرح می شود، اما 

روند ضربه زدن به طبیعت همچنان ادامه دارد.
یکی از پروژه های سدی بزرگ که در جنوب استان 
کرمان صورت گرفته، سد جیرفت در سال ۱۳۷۰ بوده 
اما از سال ۱۳۸۶ نیز احداث سد صفارود رابر بر روی 

سرشاخه رودخانه هلیل رود در بالادست سد جیرفت 
کلید خورد و اکنون این سد به پیشرفت فیزیکی ۱۰۰ 
درصد رسیده و قابل بهره برداری است، اما نکته  قابل 
توجه این است که این سد از ابتدا مجوز زیست محیطی 
نداشته و پیرو همین مسئله شاکری، مدیرکل سابق 
محیط زیست استان کرمان سال گذشته اعلام کرد: 
برای سد شهیدان امیر تیموری )سد صفا رود رابر( 
زمانی که کار اجرایی آن شروع می شود، طرح مطالعات 
ارزیابی اثرات زیست محیطی آن انجام نشده است و از 
نظر ما مقصر در این زمینه آب منطقه ای است هر چند 

شهرداری رابر بی تقصیر نیست.
وی ادامه داد: تا زمانی که طرح ارزیابی اثرات زیست 
محیطی سد شهیدان امیر تیموری به اداره کل محیط 
زیست ارسال نشود و مجوز دریافت نکند، اجازه آبگیری 

صادر نخواهد شد.
متاسفانه تاکنون هزینه بسیاری برای احداث این سد 
انجام شده و به گفته معاون طرح و توسعه شرکت آب 
منطقه ای کرمان این رقم تا سال ۱۴۰۰ چیزی بالغ 
بر ۴۳۵ میلیارد تومان بوده است و برای تکمیل این 
سد ۳۹۰ میلیارد تومان دیگر لازم است که تخصیص 
این اعتبار در سال گذشته و امسال صورت گرفته و 
متاسفانه این رقم برای تاسیس سدی هزینه شده 

که اساسا از ابتدا مطالعات کارشناسی بر روی آن 
صورت نگرفته و اکنون پس از ساخته شدن، سد مجوز 

آبگیری ندارد!
از سال ۱۳۷۰ که سد جیرفت احداث شد روند خشک 
شدن تالاب جازموریان نیز آغاز شد و اکنون دیگر اثری 
از این تالاب یافت نمی شود؛ تالابی که زمانی بزرگترین 
تالاب آب شیرین کشور و بزرگترین تامین کننده علوفه 
کشور بود و حجم آب آن حدود دو برابر دریاچه ارومیه 
برآورد می شد؛ نابودی تالاب جازموریان علاوه بر اینکه 
اکوسیستم منطقه جنوب شرقی کشور را بر هم خواهد 
زد، باعث ایجاد کانون های ریزگرد داخلی با حجم و 
ابعاد بیشتر نسبت به استان خوزستان خواهد شد و این 
مورد به بیشتر نقاط کشور ضرر های جبران ناپذیری 
خواهد زد. حال با توجه به خشکسالی در کشور به ویژه 
در منطقه جنوب شرقی ایران، سدی دیگر بالا دست 
سد جیرفت تاسیس شده که به گواه کارشناسان، سد 
صفارود حجم آب کمتری را نسبت به سد جیرفت در 
آبگیری خود خواهد داشت و این مسئله عملا تلف 
کردن انرژی، وقت و سرمایه هنگفتی است که در طول 
۱۵ سال اخیر صرف تاسیس سد صفارود و پروژه انتقال 
آب شده و نه تنها سودی نمیرساند بلکه آسیب هایی را 

نیز در پی خواهد داشت.

نماینده مردم رفسنجان در مجلس شورای اسلامی گفت: 
دولت در حال اجرای یک طرح بزرگ اقتصادی است و 

نباید دولت را در میدان جنگ اقتصادی تنها بگذاریم.   
حجت الاسلام حسین جلالی درباره عملکرد مجلس 
یازدهم طی دو سال گذشته، اظهار داشت: مجلس یازدهم 
متشکل از افرادی انقلابی، دغدغه مند و متخصص است 
و به جرأت می توان گفت که مجلس تاکنون چنین 
نیروهای توانمندی به خود ندیده بود. مجلس یازدهم 
ظرفیت زیادی در اختیار دارد، اما متأسفانه در این مدت 
فقط ۲۰ درصد از این ظرفیت استفاده شده است و باید از 

این ظرفیت بیشتر استفاده کرد.
وی تصریح کرد: قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت 
یکی از قوانین بسیار مهمی است که در مجلس یازدهم با 
تلاش نمایندگان به تصویب رسیده است اما ممکن است 
مردم درباره جوانب آن اطلاع کافی نداشته باشند که باید 

در این زمینه اطلاع رسانی دقیق شود.
عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی گفت: 
ساماندهی فضای مجازی یکی از مطالبات بسیار مهم 
است و باید فضای مجازی قانونمند شود. متأسفانه عده ای 
نگذاشتند که مجلس شورای اسلامی این موضوع را 
تعیین تکلیف کند. باید این موضوع در این مجلس تعیین 

تکلیف شود.

جلالی با بیان اینکه مجلس یازدهم در زمینه بهبود 
معیشت مردم اثرگذار بوده است،تاکید کرد: نمایندگان 
مجلس یازدهم دغدغه رفع مشکلات کشور را دارند و باید 
از ظرفیت همسویی مجلس و دولت نهایت استفاده را برد.

وی اظهار داشت: مرکز پژوهش های مجلس، قوه 
مفکره مجلس است و باید فعال تر شود. لازم است مرکز 
پژوهش های مجلس طرح ها و لوایح را به صورت دقیق 
و کارشناسی بررسی کند و بازوی مشورتی قوی و بسیار 
خوبی برای نمایندگان باشد. نماینده مردم رفسنجان در 
مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: مقام معظم رهبری 
عنوان انقلابی را به مجلس یازدهم دادند. ایشان به ما 

نمره ای دادند که باید خودمان را به این سطح برسانیم 
و همواره در این سطح بمانیم. جلالی با اشاره به اینکه 
رأی بالای مجلس به دولت سیزدهم یکی از نقاط قوت 
مجلس است، گفت: مجلس نباید رودرروی دولت قرار 
گیرد. دولت در حال اجرای یک طرح بزرگ اقتصادی 
است، ما باید به دولت کمک کنیم و نباید دولت را در میدان 
جنگ اقتصادی تنها بگذاریم و نباید پشت دولت را خالی 
کنیم. وی با بیان اینکه طرح توزیع عادلانه یارانه ها عدالت 
اقتصادی را به دنبال دارد و همه باید به دولت در این راستا 
کمک کنیم،گفت: نمایندگان نباید در برابر دولت بایستند 

و نباید به دنبال مچ گیری باشند.

نس کشور صبح  ا ورژ زمان ا سخنگوی سا
ه  یک دستگا ژگونی  ا و ز  ا گذشته  روز 
د  با توبوس در محور بجستان _ فیض آ ا

خبر داد.
به گزارش روابط عمومی سازمان اورژانس 
کشور، مجتبی خالدی درباره این حادثه 
گفت: ساعت ۰۷:۲۸ شنبه ۲۱ خردادماه 
مرکز  با  تلفنی  تماس  ز  ا پس  بلافاصله 
ژگونی ی  ورژانس ۱۱۵ مبنی بر وا پیام ا
مبولانس  آ توبوس  ا توبوس  ا ه  کدستگا
 ۱۱۵ نس  ا ورژ ا ز  ا تی  عملیا کیپ  ا  ۸ و 

دانشگاه های علوم پزشکی تربت حیدریه و 
گناباد به محل اعزام شدند.

نس  ا ورژ ا زمان  سا عمومی  بط  ا و ر مدیر 
 ۲۵ لیه برای  و مات ا قدا فزود : ا کشور ا
رشناسان  کا توسط  دثه  حا ین  ا مصدوم 
فوریت های پزشکی انجام و به بیمارستان 
نه سه  م شدند و متاسفا عزا های منطقه ا
مصدوم نیز که یک خانم و دو آقا بودند در 
این حادثه جان خود را از دست دادند.این 
اتوبوس از شهرستان کهنوج استان کرمان 

به مقصد مشهد در حرکت بوده است.

@kaghazevatan
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

تومــان  ۵۰۰ قیمــت  صفحــه            ۸            ۱۴۰۱ مــاه  خــرداد   ۲۲ یکشــنبه          ۱۲۴۸ پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 

شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی(  آگهی مناقصه ت اول 
شماره 47/الف/03-1401 منوب

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد مناقصه موضوع : تکمیل آبرسانی به شهرک بند چاه رضا شهرستان قلعه گنج را با برآورد 37.008.337.084 ریال 
و مبلغ تضمین فرایند ارجاع کار 1.850.416.860 ریال از محل اعتبارات عمرانی و با حداقل تعداد شرکت کنندگان 2 نفر و به شماره 2001005963000078 را از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. لذا از کلیه شرکت هایی که دارای گواهی صلاحیت در رشته راه و ترابری و همچنین صلاحیت ایمنی صادره از اداره تعاون کار و رفاه 

اجتماعی می باشند، دعوت می شود جهت دریافت اسناد مناقصه تا ساعت 19 روز چهارشنبه مورخ 1401.04.01 به سامانه ستاد مراجعه نمایند.

کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس 
www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت 

شرکت در مناقصه محقق سازند.
مشخصات این مناقصه در سایت شرکت مهندسی آب و فاضلاب به آدرس www.abfakerman.ir موجود می باشد.

- تاریخ انتشار مناقصه در سامانه ساعت 8 صبح روز یکشنبه مورخ 1401.03.22 می باشد.
- مهلت زمانی ارائه پیشنهاد در سامانه ساعت 19 روز دوشنبه مورخ: 1401.04.13

- تاریخ تحویل ضمانتنامه به دبیرخانه شرکت ساعت 14 روز دوشنبه مورخ : 1401.04.13
 - زمان بازگشایی پاکت ها ساعت 10:15 صبح روز سه شنبه مورخ: 1401.04.14 

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف :
 آدرس کرمان بلوار 22 بهمن- شرکت مهندسی آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها و تلفن :03433222282

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : 021-41934 
دفتر ثبت نام : 88969738 و 85193768 

مدیریتروابطعمومیوآموزشهمگانی

صدای قطره های آب ضربان زندگی است ،در مصرف آن صرفه جویی نماییم

ادامهیادداشتصفحهیک
ریاض و منامه با گشاده رویی از قطع نامه شورای حکام 
استقبال می کنند و رجزخوان لزوم محدودکردن 

توانمندی هسته ای ایران شده اند.
البته قطع نامه اخیر آژانس، ادبیاتی چالشی و مطالبه گر 
نسبت به ایران دارد، اما خصلت غیرالزام آور آن و نیز 
بازگذاشتن زمان برای تصمیم تهران در رفع اختلافات 
و تعدیل مواضع حداکثری خود، نکته ای است که نباید 
آن را نادیده گرفت. آمریکا و تروئیکای اروپایی در تنظیم 
قطع نامه به گونه ای عمل کرده اند که آخرین روزنه ها برای 
بازگشت به میز مذاکرات و دستیابی به توافق باقی بماند. 
تهران نیز در واکنش خود، تنها به قطع همکاری های 
فراپادمانی و غیرالزام آور خود در قبال آژانس دست زده 
است. این وضع به معنای آن است که دو طرف به گونه ای 
در حال پس زدن یکدیگر از یک  سو و پیش کشیدن از 
سوی دیگر هستند. به این ترتیب همچنان می توان 

امیدوار بود که طرف ها با حفظ مواضع به ظاهر تنش آلود 
»اعلامی« به شدت مراقب سیاست های »عملی« خود 
هستند. همین مهم با وجود سرخوردگی های نمایان شده، 
می تواند امکان بازگشت به میز مذاکرات را فراهم کند؛ 
اگر طرف ها قافیه را به تندروها و شانتاژهای آنان نبازند. 
»ارنست رنان« فیلسوف شهیر فرانسوی قرن نوزدهم 
می گوید: سیاست درست آن است که به جای مقاومت 
در برابر آنچه اجتناب ناپذیر است، از آن به سود خود 

استفاده کرد.
گره کار در بروز تنش جاری نه در قطع نامه ای است که 
چهارشنبه گذشته شورای حکام آژانس صادر کرده، بلکه 
این قطع نامه به مثابه ابزار فشار طرف های غربی به تهران 
برای عقبگرد در مواضع حداکثری آن در مذاکرات وین 
است. در این حال، طرف های غربی نیز با خواست های 
حداکثری و پرهیز از دادن امتیاز قابل فروش برای 
تهران نزد مخالفان داخلی برجام، به عمق اختلاف ها و 

بی اعتمادی های متقابل دامن زده اند. مشکل »خطوط 
قرمزی« است که هریک از طرف ها ترسیم کرده اند. 
پافشاری بر این خطوط اندک، روزنه ها برای بازگشت به 
میز گفت وگو را تنگ تر خواهد کرد. اگر امروز طرف های 
غربی بر این تصورند که حالا توپ در زمین تهران است، 
اما نمی توانند از بار مسئولیت تلاش برای تحمیل توافق 

نامبارک به طرف ایرانی شانه خالی کنند.
قطع نامه غیرالزام آور شورای  حکام  آژانس  بین المللی 
انرژی هسته ای به رغم ادبیات خود، دریچه های هرچند 
اندک بازگشت به گفت وگوهای برجامی را بازگذاشته 
است. واکنش تهران نیز به معنای پایان همکاری با آژانس 
و تعهدات برجامی اش نیست. این فرصت، شجاعت، 
انتخاب  و ابتکارهایی را لازم دارد تا موقعیتی متفاوت 
از آنچه ایجاد کند که تندروها و مخالفان برجام آرزوی 
تحقق آن را دارند. در شرایط تنش آلود کنونی، مهم آن 

است که ابتکار صحنه را به تندروها نباخت.

مدیرکل صنعت،معدن و تجارت جنوب کرمان از تصویب 32 مصوبه در 
جلسات رفع موانع تولید جنوب کرمان از ابتدای امسال خبر داد.

مسلم مروجی فرد مدیرکل صنعت،معدن و تجارت جنوب کرمان با این 
توضیح که از ابتدای سال جاری  5 جلسه رفع موانع تولید با 32 مصوبه در 
حوزه های صنعتی، معدنی و تجاری جنوب کرمان تشکیل شده است، 

افزود: بیشترین مصوبات در زمینه های رفع معوقات بانکی، تامین سوخت 
و مالیات می باشد.

 مروجی فرد اظهار کرد:در سال گذشته نیز 536 مصوبه برای حل 
مشکلات طرح ها و واحدهای جنوب کرمان عمدتا در خصوص حل 

مشکلات بانکی و استمهال طی 19 جلسه رفع موانع تولید اخذ شد.

مشکلات تامین مسکن به عنوان یکی از نیازهای 
ره پاشنه آشیل دولت های  اساسی جامعه هموا
مختلف بوده است؛ به طوری که کوتاهی در 
ساخت و ساز مسکن در دوره های مختلف نرخ 
ز اجاره  تورمی سرسام آوری در قیمت مسکن ا

بها تا خرید را اعمال می کند؛ در این گزارش به 
بررسی معضلات مسکن به خصوص در سال جاری 
پرداخته شده که رشد بی سابقه نرخ اجاره بها و 
قیمت مسکن مشکلات زیادی برای مردم ایجاد 

کرده است.

بتدای دهه 9۰ در خصوص تورم اجاره بها   در ا
محسن  بودیم  ده  دا ر  هشدا مسکن  کمبود  و 
شهریاری رییس اتحادیه مشاوران املاک کرمان 
در گفتگو با راه ارمان عنوان کرد: وضعیت اجاره 
بها به عرضه و تقاضا بر می گردد و تعیین نرخ 

دست ما نیست. 
بتدای سال 9۰ ما به تمام  د: در ا مه دا دا و ا  ا
مسوولان اعلام کردیم که با کاهش ساخت ازدهه 
بعدی دچار تورم و کاهش مسکن خواهیم بود اما 

کسی به هشدار ما توجهی نکرد.
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شبشعرآسمانهشتمعشقدر
جنوبکرمانبرگزارشد

به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب 
کرمان، با حضور جمعی از شاعران جنوب کرمان، خادمیاران حرم 
رضوی و مردم شب شعر آسمان هشــتم عشق به مناسبت میلاد 
حضرت امام رضا)ع(در سالن شهید مداحی پور جیرفت برگزار شد.

شیرین عبدالله نژاد معاون فرهنگی و امور رسانه اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی جنوب کرمان در این نشست گفت: برنامه های متنوع 
و مفصلی  به مناسبت دهه کرامت توسط این اداره کل برنامه ریزی 
شده است و این آیین شب شعر نیز از سری برنامه ریزی های دهه 

مبارک کرامت می باشد.
وی هدف از برگزاری این محفل ادبی، گسترش فرهنگ شعر ولایی 
و بهره گیری از ظرفیت عظیم شــعر آئینی برای توسعه و ترویج 
سبک زندگی رضوی دانست و گفت: شب شعر آسمان هشتم عشق 
ضمن زنده نگه داشتن آئین شــعر خوانی فرصت مناسبی را برای 

شناسایی استعداد های جوانان فراهم کرد.
گفتنی است، در این مراسم معنوی و فرهنگی، جمعی از شعرای 
برتر جنوب کرمان با اجرای قطعاتی مراتب ارادتمندی و توســل 
خویش را به محضر شاه خراسان امام رضا )ع( عرضه نمودند و در 

پایان از شاعران با اهدای لوح تجلیل شد.

معاونسیاسیامنیتیاستاندار
کرمان:فرمانداردولترئیسی
فرماندارمردماستنهجناح

معاون سیاسی امنیتی استاندار کرمان در مراسم تودیع و معارفه فرماندار 
انار اظهار کرد:اینکه مقام معظم رهبری در آستانه چهل سالگی نظام 
بیانیه گام دوم را فرمودند و در ســخنرانی ۱۴ خرداد امسال فرمودند 
مراتب دینداری در جامعه بیشتر شده و نمونه های آن را بیان فرمودند.

امید موتور محرکه یک جامعه است. 
رحمان جلالی با بیان اینکه کسی که دولتمرد این نظام است باید وسط 
میدان باشد و روحیه امید با کار و تلاش میسر می شود خطاب به فرماندار 
جدید گفت:مشکلات شهرستان باید اولویت بندی شوند، سه مشکل که 
اولویت و جامعیت در شهرستان دارد باید حل شود و از هر ظرفیتی برای 
حل آن استفاده گردد. او تاکید کرد: ایشان فرماندار مردم است نه جناح 
اصولگرا نه اصلاح طلب. فرماندار ما فرماندار هیچ جناحی نیست و نوکر 
مردم است. مردم ولی نعمت ما هستند. مسئول در سیستم جمهوری 

اسلامی نوکر است چه خوشش بیاید چه بدش بیاید.
معاون سیاسی امنیتی استاندار کرمان تصریح کرد: کار تعطیلی ندارد و 
دولت برای خودش تعطیلی تعریف نکرده و کار در این دولت شبانه روزی 

است چرا که کار عقب مانده زیاد است.
او خواستار تدوین سه برنامه کوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت در تمام 
زمینه های فرهنگی، اجتماعی، اقتصادی و سیاسی برای شهرستان 
انار شد و خاطرنشان کرد: در حوزه زیرساخت باید از تمام ظرفیتهای 
شهرستان استفاده شود. درب اتاق فرماندار باید به روی مستضعفین، 
خانواده های شهدا و نخبگان باز باشد. حتما باید از ظرفیت نخبگان از 

تمام تفکرات بهره بگیرد. 
او بیان کرد: کسی که گفتمان دولت رئیسی را قبول دارد و فردی توانمند، 
متعهد و خدمت بی منت به مردم انجام می دهد در این دولت جای کار 
دارد. معاون سیاسی امنیتی استاندار کرمان یکی از ظرفیت های انار را 
میزان روزهای آفتابی آن دانســت و گفت: ۳۵۰ روز در شهرستان انار 
آفتاب است و این شهرستان یکی از مستعدترین مکان ها برای احداث 
مزارع فوتوولتاییک می باشد و می توانید برق را بفروشید. باید به سمت 

خلق ثروت رفت و سرمایه گذار جذب کرد.

مشکلات تامین مسـکن به عنوان یکی از نیازهای 
اساسـی جامعه همواره پاشـنه آشـیل دولت های 
مختلف بـوده اسـت؛ بـه طـوری کـه کوتاهـی در 
سـاخت و سـاز مسـکن در دوره هـای مختلف نرخ 
تورمـی سرسـام آوری در قیمـت مسـکن از اجاره 
بها تـا خریـد را اعمـال مـی کنـد؛ در این گـزارش 
به بررسـی معضلات مسـکن به خصوص در سـال 
جاری پرداخته شـده که رشد بی سـابقه نرخ اجاره 
بها و قیمت مسـکن مشـکلات زیادی بـرای مردم 

ایجـاد کرده اسـت.
درابتدایدهه۹۰درخصـوصتورماجاره
بهاوکمبودمسکنهشـداردادهبودیم

محسن شهریاری رییس اتحادیه مشـاوران املاک 
کرمان در گفتگو بـا راه ارمان عنـوان کرد: وضعیت 
اجـاره بها به عرضـه و تقاضا بـر می گـردد و تعیین 

نرخ دسـت ما نیست.
 او ادامـه داد: در ابتـدای سـال ۹۰ مـا بـه تمـام 
مسـوولان اعـلام کردیـم کـه بـا کاهـش سـاخت 
ازدهه بعـدی دچار تورم و کاهش مسـکن خواهیم 

بـود امـا کسـی بـه هشـدار مـا توجهـی نکرد.
شـهریاری تاکیـد کـرد: در سـطح کرمـان ۱۷۰۰ 
باب مغـازه مشـاور امـلاک وجـود دارد کـه ۱۴۰۰ 
عـدد آنهـا رسـما فعالیـت مـی کننـد اما قطعـا ما 
هم به این تعـداد معترضیـم اما نمـی توانیم مجوز 
کسـب صادر نکنیـم و حتی بارهـا نامه نوشـته ایم 
بـه اتـاق اصناف کـه بـرای ایـن معضـل چـاره ای 

اندیشـیده شود.
او بـه حق ثمـن اشـاره کـرد و گفـت: حق ثمـن یا 
حق کمیسـیون معمولا نیم درصـد از مورد معامله 
ملک اسـت که بـه مشـاور امـلاک جهت مشـاوره 
و حـق العمـل کاری در خصـوص اجـاره، رهـن یا 
فـروش ملـک داده می شـود بـه اضافـه ۹ درصد از 

مالیـات ارزش افزوده، محاسـبه می شـود.
شـهریاری می گوید:میـزان اجاره بهـا و حتی پول 
پیش را موجر مشـخص می کند و عملا مشـاوران 
املاک نقشـی در تعییـن نرخ اجـاره و پـول پیش 

ندارند.
 رییـس اتحادیـه مشـاوران امـلاک کرمـان ادامـه 
داد:در حالـی که تعـداد خانه های خالی و مسـکن 
هایی که حتی دپو می شـوند و عملا به اجـاره داده 
نمی شوند معضلی است که همیشـه وجود داشته 
اسـت .اما نظارتی بـر تعیین نـرخ اجـاره بهایی که 

موجر به صورت محلـی و ... تعیین می کنـد و با بالا 
رفتن کوچکتریـن کالا چه اساسـی و چه  مصرفی 
و حتـی نـرخ ارز و طلا بـالا و پایین می شـود وجود 
ندارد.زیـرا مشـاوران امـلاک مدعـی هسـتند که 
موجـران تعیین کننـده نـرخ اجـاره و حتـی پول 
پیش یک سـاختمان هسـتند بنابراین راهی برای 

رفع ایـن موضوع اتخاذ نشـده اسـت. 
ارسـلان میـری رییس تعزیـرات حکومتـی نیز در  
جلسـات تنظیـم بـازار کرمـان حـق افزایـش نرخ 
اجـاره بها بـرای کلانشـهر هـا را ۲۵ درصـد و برای 
بقیه شـهرها را ۲۰ درصد عنـوان کـرد و گفت: این 
قانون فقط در خصوص قراردادهایـی که در املاک 
بسته می شـود قابل اجراسـت و زمانی که موجران 
بـا مسـتاجران بـه صـورت تفاهمـی قـرارداد مـی 
بندنـد، این امـر از نظـارت ما خـارج اسـت و زمانی 
قابل پیگیری اسـت کـه در اتحادیه ها و مشـاوران 
امـلاک ایـن نـرخ تعییـن شـود و یـا شـاکی یـک 

پرونـده تشـکیل دهد.
او می گوید:بـا این احتسـاب مهلت تخلیـه ای که 
موجـر تعیین مـی کنـد بدترین اهـرم فشـار برای 
افزایش اجاره بها اسـت .دزدی که از مـال مردم می 
شـود باید به عنوان مطالبه عمومی مـورد پیگیری 

قانونی باشـد امـا این عرصه رها شـده اسـت.
طرحنهضتمسـکنملیدرشهرکرمان

درفرازونشیباست
در دولت سـیزدهم طرح نهضت ملی مسکن کلید 
خورده اسـت که در برخی شهرسـتان هـا در حال 
اجراسـت اما شـهر کرمان در اجرای طـرح نهضت 

ملی مسـکن با فراز و نشـیب هایی روبه رواسـت.
حمید آبسـالان مسـئول ارتباطات و اطلاع رسانی 
اداره کل راه و شهرسـازی نیـز در خصـوص اجرای 
طرح نهضت ملی مسـکن در اسـتان کرمان گفت: 
طرح جهش مسـکن با فراز و نشـیب هایی در شهر 

کرمان روبرو اسـت.
او افـزود: عمده مشـکل در شـهر کرمـان پدیده به 
وجـود آمده فرونشسـت زمین اسـت کـه علت آن  
وجود رشـته قنوات خشک شـده و غیرفعال و افت 

کاهش سـطح آب های زیرزمینی اسـت. 
آبسـالان دومیـن معضل را عـدم تامین آب شـرب 
پـروژه هـای مسـکن دانسـت و گفـت: بـه دلیـل 
خشکسـالی هـای مکـرر ایـن کـم آبـی رخ داده 
اسـت و کرمان در نحـوه توزیـع آب دچار مشـکل 
اسـت،که دسـتگاهای خدمات رسـان برای تامین 
اعتبـار انجـام پـروژه دنبـال اعتبارنـد در حالی که 
قانون جهش تولید مسـکن وظیفـه تامین،انتقال 

و فروش انشـعاب آب و برق و گاز را برعهـده وزارت 
نیـرو و شـرکت گاز گذاشـته  همـه چیـز برعهـده 

همین نهادهاسـت.
مسئول ارتباطات راه و شهرسـازی گفت: سومین 
معضـل که سـبب عـدم پیشـرفت طرح در شـهر 
کرمان شـده با توجه به اسـتقبال  مـردم  انتخاب 
زمیـن بـرای انبـوه سـازی در حواشـی شـهرها 
اسـت.زیرا در کرمـان اراضـی دولتـی در حاشـیه 
شـهرها قـرار دارنـد کـه تامین زیـر سـاخت آنها 

زمـان بر اسـت. 
او خاطـر نشـان کـرد : در حالـی کـه هـدف دولت 
سـیزدهم تامین مسـکن بـرای اقشـار کـم درآمد 
جامعه اسـت و عملا ۵۰ درصد از صدور پروانه های 
سـاختمانی شـامل تخفیف می شـوند و از سـوی 
وزارت راه و شهرسـازی بـه شـهرداری هـا عـودت 
داده می شـود، امـا وجود تعرفـه هـای ناهمگون و 
متفـاوت با بقیـه شـهرها عملا ایـن فعـل را ناتمام 

می گـذارد.
 در شـورای مسـکن اسـتانی نیز اداره کل مسـکن 
و راه و شهرسـازی اسـتان حتـی اعـلام کـرده بود 
که در خصـوص اجرای طرح های سـاخت و سـاز، 
شـهرداری ما را همراهی نمـی کند؛ به طـور مثال 
در پـروژه ۴هزار واحـدی در شـهرک بلدالامین که 
توسـط سـتاد اجرایـی فرمـان امام قـرار اسـت به 
ثمـر بنشـیند هنـوز شـهرداری مجـوز آن را صادر 

نکرده اسـت.
شهرداریوشورایشهرآمادهپذیرش

طرحهایتوسعهمسکنهستند
منصور ایرانمنش عضو کمیسـیون عمران شورای 
اسـلامی شـهر کرمـان عنـوان کـرد: درخصـوص 
مسـکن قطعا شـورا می تواند نقش مهمی داشـته 
باشـد و شـهرداری می تواند پیشـنهاداتی به شورا 

ارائـه کند.
او ادامه داد: در مقاطعی شـهرداری نیز پیشنهاداتی 
در خصوص بهسـازی هـا در بافت قدیم شـهر ارائه 
کرده اسـت مانند تخفیف هایی کـه در بافت قدیم 

داده شـده است.
ایرانمنـش تخفیـف هـای پایـان سـال را از دیگـر 
خدمات تشـویقی سـاخت مسـکن نام برد و گفت: 
همـه سـاله در انتهای سـال تخفیـف ۷۵ درصدی 
جهت عـوارض و تعرفـه هـای شـهرداری داده می 
شـود تا سـاخت مسـکن رونق بگیـرد و شـورا هم 
در خصوص مسـکن مهر نیز قبلا در کرمـان وجود 
داشـته انـد و اکنـون نیز احیا شـده اسـت و سـتاد 
اجرایـی فرمـان امـام سـاخت و سـازهایی را آغـاز 

کرده اسـت که شـهرداری همکاری خوبی را انجام 
داده اسـت.

ایرانمنـش اذعان کرد: سـاخت و تامین مسـکن به 
صـورت یک طـرح جامع هرگـز مورد توجـه نبوده 
اسـت و طرح ممتدی وجود نداشـته اسـت که اگر 
ادارات طـی تفاهـم نامـه ای اقـدام به اجـرای یک 
طرح جامـع کنند بی شـک شـورا و شـهرداری در 
خصوص تخفیف ها و حتی تسـهیل در سـاخت و 

سـازها با ایـن نهادها همـکاری کند.
نایبرییساتحادیهانبوهسازان:مشوقی

برایانبوهسازاندرکرمانوجودندارد
احمد یوسـفی نایـب رئیس اتحادیـه انبوه سـازان 
اسـتان کرمـان اظهـار داشـت: حمایـت از بخـش 
خصوصی یک تعارف و شـوخی اسـت زیرا بسـیار 
در ایـن عرصـه صحبـت می کنیـم امـا حرکتـی 
صـورت نمی گیـرد و هیـچ اقدامـی انجـام نشـده 
اسـت ومشـوق های لازم بـرای انبوه سـازان و 

سـرمایه گذاران وجـود نـدارد .
 او ادامـه داد: چطور سـرمایه گذار را بـه پایین ترین 
نقطه از شـهر بیاوریـم تا تمام سـرمایه خـودش را 
بگـذارد در حالی که عمـلا نمی تواند با حجـم زیاد 
واحـدی را بسـازد زیـرا از یک سـو تـورم و ازسـوی 
دیگر عـدم ثبـات در قیمت مصالـح انبوه سـاز را در 

منگنـه قـرار می دهد.
یوسـفی به تسـهیلاتی که از سـوی دولت داده می 
شـود اشـاره کرد و گفت: این تسـهیلات در ابتدای 
امر پرداخت نمی شـود و بعد از اجرای فونداسـیون 
یعنی ۳۰ درصـد اجرای کار درصـدی پرداخت می 
شـود، بنابراین کسـانی که توان مالی پایینی دارند 
چطـور مـی تواننـد با ایـن تـورم حتـی تـا مرحله 

فنداسـیون وارد شوند؟
او تاکید کرد: تسـهیلاتی که داده می شـود نه تنها 
کارآمد نیسـت بلکه با وجـود کارخانه هـای بزرگ 
فـولاد در کرمان اصلا مشـوقی بـرای تامیـن مواد 
اولیه به انبوه سـازان و سـاخت مسـکن برای مردم 

وجود نـدارد.
بـا ایـن اوصـاف به نظـر مـی رسـد مسـکن فرزند 
نامشـروعی اسـت که هیچ کس آن را به عهده نمی 
گیرد حتی اسـتان ها نیـز با پتانسـیل داخلی خود 
به دنبـال اجـرای طرح مسـکن نیسـتند.در حالی 
که در اسـتان کرمـان تمامـی مصالح سـاختمانی 
اعم از سـیمان فولاد،گچ و حتی انواع سـنگ تولید 
می شود اما مشوقی برای سـازندگان و حتی تولید 
کنندگان مصالـح وجـود ندارد،حتـی تعاملی بین 

ایـن دو نیـز  برقرار نمی شـود.

سکینه خدیش- حجت الاسلام والمسلمین ابراهیم 
حمیدی در آیین تکریم دادستان سابق دادگستری 
شهرستان بم و معارفه بهنام جعفری زاده به عنوان 
دادستان جدید این شهرستان افزود: سند تحول قوه 
قضائیه نباید تنها در ستاد قوه قضاییه اجرا شود بلکه در 
صف و بندبند قوه قضاییه یعنی در تک تک شعبه های 
دادگاه ، دادیارها و دیگر بخش قوه قضاییه باید پیاده و 

اجرا شود و صرفا برای اجرا در حوزه ستادی نیست.
او ادامه داد: این سند به طور جدی در دستور کار قوه 
قضاییه قرار دارد و کارگروه ها و ستادهایی در سطح 
ملی و استانی تشکیل شــده و تلاش خواهیم کرد 
این سند تحول هر چه ســریعتر، کامل و جامع در 
دستگاه قضایی اجرایی شود. حجت الاسلام حمیدی 
خاطر نشان کرد:با تاکیدات مقام معظم رهبری که 
هر ساله به دستگاه قضایی می فرمایند و همچنین 
تاکیدات ریاست قوه قضاییه که به عنوان شخصیت 
مردمی،پرتلاش و جهادی شبانه روز وقت خود را برای 
تحول در دستگاه قضایی گذاشته است امروزه شاهد 
تلاش های بی شماری هستیم. او می گوید، عدم تناسب 

رسالت ها و وظایف ما در دستگاه های قضایی کل کشور 
با آنچه امروز به عنوان امکانات و نیروی انسانی و منابع 
مالی در اختیار ما است به هیچ وجه تناسب ندارد و 
همین مشکلات باعث شده مردم به حق برخی جاها 
از برخی مسائل و مشکلات دادگستری ها گلایه مند 
شوند. او ادامه داد:شرق استان کرمان به ویژه شهرستان 
بم با داشتن ظرفیت کشاورزی به عنوان قطب بزرگ 
تولید خرما و همچنین قطب خودروسازی از جمله 

ظرفیت های مهم این استان  است.
حجت الاسلام حمیدی تصریح کرد: محرومیت ها و 
مشکلاتی در شهرستان بم وجود دارد که امیدواریم 
با تلاش دولتمردان و خدمتگزاران نظام جمهوری 
اسلامی و همچنین مسئولان استانی این محرومیت.

ها از این شهرستان و منطقه شرق استان کرمان زدوده 
شود. او به مشکل بروز ریزگردها در شرق استان کرمان 
اشاره کرد و افزود:ریزگردها که امروزه بسیاری از مناطق 
کشور ما را درگیر کرده در شرق این استان از دیرباز 
موضوعی زیست محیطی بوده است که امیدواریم با 
اتمام خشکسالی ها و تلاش مسئولان این مشکلات 

مرتفع شود. رییس کل دادگستری استان کرمان عنوان 
کرد:مسئولان دســتگاه قضایی خدمتگزاران مردم 
هستند و هماهنگی بین دستگاه قضا و اجرایی بسیار 
مهم است که انتظار می رود این همراهی با دادستان 

جدید نیز صورت گیرد.
دادستان سابق بم در این مراسم از جمله اقدامات خاص 
در این شهرستان را احیای شعبه  اجرای احکام در زندان 
عنوان کرد و افزود:با توجه به سند تحول قوه قضائیه و 
توجه ویژه به زندانیان شعبه ای تحت عنوان اجرای 

احکام در زندان مستقر شد.
محمد ضیاءالدینی بیان کرد: بم نخستین شهرستان 
در سطح کشور است که شعبه اجرای احکام مستقر 
در زندان راه اندازی کرده و در حال حاضر تمام پرونده 
های زندانیان در زندان موجود است که پیشنهاد می 

شود در شهرهای دیگر نیز این برنامه اجرا شود.
به گفته او اقدام بعدی که در دادسرای بم انجام گرفت 
ایجاد کمپ ترک اعتیاد بود که در ســند تحول قوه 
قضاییه نیز یکی از مطالب مورد تاکید کاهش ورودی 
پرونده ها بود . دادستان ســابق انقلاب اسلامی بم 

تاکیدکرد:راه اندازی کمپ ترک اعتیاد از انجام سرقت 
های خرد جلوگیری به عمل می آورد و اگر بخواهیم 
ورودی پرونده به دستگاه قضایی کم شود باید حتما 
مطالبه گر باشیم و شــورای مبارزه با مواد مخدر به 

وظیفه قانونی خود عمل کند .
او می گوید مبارزه قاطــع و جدی با جرایم امنیتی از 
دیگر اقدامات مهم صورت گرفته در سطح شهرستان 
بود زیرا ۶۳ درصد پرونده های این شهرستان مربوط 
به مواد مخدر است و بعضاً جرایم امنیتی نیز ناشی از 

مواد مخدر است.
ضیاء الدینی بیان کرد: بم به صورت باغ شــهر ثبت 
جهانی شده و یکی از خطراتی که این باغ شهر جهانی 
را تهدید می کند تغییر کاربری غیرقانونی اراضی است.

او توضیح داد: تغییر کاربری ها مربــوط به خارج از 
محدوده شهر است و تنها راه قانونی پیشگیری از این 
خطر معرفی به کمیســیون ماده ۱۰۰ است که این 
کمیسیون تنها حکم تخریب می دهد و اجرای آنها 
تبعات اجتماعی خاص دارد که می طلبد مسئولین 

به صورت ویژه و موردی اقدامات لازم را انجام دهند.

فراز و نشیب طرح نهضت ملی مسکن در استان کرمان
مسئولارتباطاتواطلاعرسانیادارهکلراهوشهرسازیکرمان:فرونشستزمین،تامینآبشربونبود

زیرساختدرزمینهایحواشیشهرازمعضلاتپیشرویطرحجهشمسکن

رییسکلدادگستریکرمان:

 اجرای سند تحول قوه قضاییه مشکلات جامعه را برطرف می کند

گزارش
راه آرمان

ساختمانهایدانشگاهفرهنگیان
درکشورسامانمناسبندارد

رئیس دانشگاه فرهنگیان کشور در دیدار با استاندار کرمان افزود: برای 
احداث دانشگاه فرهنگیان در کرمان زمین مورد نیاز اختصاص یافته است 
و امیدواریم این پروژه از جمله طرح هایی باشد که در سفر رئیس جمهور 

به این استان افتتاح شود.
رضامراد صحرایی  با تاکید بر اینکه دانشگاه فضیلت دارد اما اگر در راستای 
تربیت معلم باشد، فضیلت بیشتری پیدا می کند تصریح کرد: کشورهایی 
که معلمان شایسته داشته باشــد قطعا آبادتر خواهند بود زیرا توجه به 

معلمان زمینه ساز رشد و پیشرفت کشور می شود.
رییس دانشگاه فرهنگیان کشــور ادامه داد: معتقدیم در راستای ریل 
موجود آموزش و پرورش کشور باید ریلی موازی دانشگاه فرهنگیان نیز 

طراحی و اجرا شود.
او اظهارداشت: دانشگاه فرهنگیان با سایر دانشگاه ها متفاوت است زیرا 
امکانات خوابگاهی، مسجد، امکانات ورزشی و دیگر امکانات مجهزی دارد.

صحرایی با تاکید بر اینکه طی سال های گذشته به تربیت معلم توجه 
ویژه ای نشده است تصریح کرد: طبق شواهد جمعیت شناختی پیش بینی 
می شود تا سال ۱۴۲۰ در ایران حدود ۱۰۰ میلیون نفر جمعیت داشته 
باشیم که ضرورت دارد ورودی و خروجی دانشگاه فرهنگیان نیز سه برابر 

شود؛ یعنی ورودی این دانشگاه در آینده کمتر از ۷۵ هزار نفر نخواهد بود.
وی گفت: چارچوب خوبی برای احداث دانشگاه فرهنگیان طراحی شده 

که امیدواریم همه ما این کار مهم را بزرگ بشماریم.
صحرایی افزود: اگر معلم تربیت شود آینده کشور نیز ساخته می شود لذا 

باید فضای مناسبی را برای رشد دانشجویان و معلمان اختصاص دهیم.
استاندار کرمان در ادامه نشست اظهار داشت: شاید در دوره ای به این دلیل 
که تربیت معلم به حاشیه رفته بود ظلمی نسبت به دانشجو-معلمان و 

معلمان صورت گرفت که باید جبران شود.
او اظهار داشت: به طور قطع یاریگر دانشگاه فرهنگیان و آموزش و پرورش 

هستیم و با حمایت خیران این طرح جامع احداث می شود.
فداکار ادامه داد: ساختمان دانشگاه فرهنگیان در کرمان و کشور با سبک 

معماری ایرانی اسلامی بنا می شود.
استاندار کرمان گفت: بخش های مختلف این دانشگاه با حمایت خیران 
تکمیل خواهد شد که امیدواریم به طور جدی پیگیری ها اعمال تا با بهترین 

طراحی و کیفیت بالا ساخته شود.
گفتنی است، رییس دانشگاه فرهنگیان کشور به همراه رییس دانشگاه 
فرهنگیان کرمان، مدیران کل آموزش و پرورش و نوسازی، توسعه و تجهیز 
مدارس اســتان کرمان و جمعی از اعضای بنیاد خیرین حامی دانشگاه 

فرهنگیان با استاندار کرمان دیدار و گفت و گو کردند.

نار در مراسم تودیع و معارفه  امام جمعه ا
فرماندار انار اظهار داشت: وضعیت آب شرب 
شهرستان انار با توجه به خشکسالی های پی 
در پی نیاز به یک حرکت جدی برای خروج از تک محصولی 
دارد و با تداوم این وضعیت، تعدادی زیادی از مردم از این 
شهرستان مهاجرت کرده و این شهرستان کهن، خالی از 
سکنه خواهد شد و باید برای بقای این شهرستان فکری کنیم.
حجت الاسلام حسن منتظری خاطرنشان کرد: ایجاد 
کمربندی در کنار مسجد امام سجاد)ع( ضربه بدی به 
شهرستان وارد کرد و انار را در حاشیه قرار داد و صدها نفر را 
از کسب و کار و روزی انداخت و باید فکری برای آن اندیشید.

او از معطلی ۹ ساله پروژه پل تقاطع گلایه کرد و گفت: پروژه 
پل تقاطع یکی از سهل انگاریها و کم لطفی ها به انار بوده که 
هنوز این پروژه راه اندازی نشده و گویای کم توجهی به این 

شهرستان است.
منتظری جذب سرمایه گذاران بومی و غیربومی را در 
شهرستان انار بسیار مهم دانست و عنوان کرد: با توجه به 
موقعیت جغرافیایی شهرستان و قرارگرفتن در مسیر جاده 
های ترانزیتی، شهرستان انار بهترین موقعیت را برای ایجاد 
منطقه ویژه اقتصادی و احداث کارخانجات و تولیدی ها دارد 
اما متاسفانه در این زمینه اقدام قابل توجهی نشده و باید 

جدیت بیشتری به خرج داد.
امام جمعه انار با بیان اینکه جوانان تحصیلکرده انار براثرنبود 
شغل، رنج می برند، یادآور شد: قرار بود شرکت مس 
شهرستانهای انار، شهربابک و رفسنجان مورد حمایت قرار 
دهد که این امر نه تنها محقق نشده که در جذب نیرو از انار 

در سرچشمه ومیدوک بسیار کم توجهی شده و می شود.
او تصریح کرد: در احداث کارخانجات، مجتمع ها و تولیدی ها 
باید اولویت را به نیروی خلاق بومی و انار داد و در عین حال 

جلوی رانت ها، سوءاستفاده را بگیریم.
او با بیان اینکه امروز مردم بویژه جوانان نیاز به امید به آینده 
دارند ابراز کرد: در بحث ورزش آقایان و بانوان مورد حمایت 

قرار گیرند و از هیئت های ورزشی حمایت صورت گیرد.

رئیس مرکز تحقیقات علوم اعصاب شناختی کرمان گفت: با حمایت 
های ستاد توسعه علوم شناختی به تازگی یک دستگاه نوار مغزی 
)الکتروانسفالوگراف بیسیم ۳۲ کاناله اکتیو ( و یک دستگاه تحریک 
الکتریکی مغز با دقت بالا )اچ دی تی دی سی اس( خریداری و در 

مرکز تحقیقات علوم اعصاب شناختی نصب و راه اندازی شد.
دکتر وحید شیبانی گفت: با بهره گیری از این تجهیزات فنی، امکان 
انجام تحقیقات انسانی در حوزه علوم شناختی ) تحقیقات در حوزه 
توجه، صرع، خواب و سایر بخش ها در مرکز تحقیقات علوم اعصاب 

شناختی کرمان فراهم شده است.
شیبانی اظهار داشت:با حمایت ستاد توسعه علوم و فناوری های 
شناختی و یک موسسه خارجی پروژه نخستین مرکز تحقیقات علوم 
اعصاب شناختی کرمان به بهره برداری رسیده است و این امر تاکنون 
منجر به چاپ ۵ مقاله علمی و پژوهشی در مجلات معتبر خارجی و 
طراحی و ساخت برخی از زیرساخت ها از جمله میکرو الکترودهای 
تنگستن در قالب تاسیس یک شرکت نوپای دانش بنیان شده است.

عضو هیات علمی دانشگاه کرمان افزود:در نتیجه فعالیت های 
گسترده برای توسعه و گسترش دانش علوم شناختی در استان 
کرمان، در سال های اخیر رشته نوروساینس دکتری تخصصی علوم 
اعصاب برای مطالعات علمی سیستم عصبی و عملکرد مغز بر اساس 
شبکه ها و مدارهای نورونی در دانشگاه علوم پزشکی کرمان همزمان 
با سه مرکز دانشگاهی مستقر در تهران ایجاد و با جذب دانشجو در 

حال فعالیت آموزشی است.
شیبانی با بیان اینکه مرکز تحقیقات علوم اعصاب شناختی کرمان 
یکی از مراکز مجهز در حوزه علوم اعصاب شناختی در کشور 
محسوب می شود، گفت: این مرکز تحقیقاتی با برخورداری از امکانات 
و زیرساخت ها و تجهیزات پیشرفته، فضای مناسبی را برای فعالیت 
های پژوهشی و تخصصی برای پژوهشگران و محققان حوزه علوم 

اعصاب شناختی فراهم آورده است.
اوخاطرنشان کرد: با حمایت های ستاد توسعه علوم شناختی 
و معاونت علمی ریاست جمهوری و دانشگاه علوم پزشکی 
کرمان، آزمایشگاه های این مرکز برای انجام تحقیقات در زمینه 
بررسی»اعتیاد« و »کنترل ورودی« روی »نخستیان« تجهیز و در 

حال فعالیت است .

مدیر ســتادی شــعب بانک کشاورزی 
کرمــان و دبیــر شــورای هماهنگــی 
بانک های استان در نشســت خبری با 
خبرنگاران با بیان اینکــه ۲۸ هزار فقره 
تسهیلات با مبلغ دو هزار و ۷۰۰ میلیارد 
تومان در سال گذشــته پرداخت شده 
است که بیشــترین مبلغ تسهیلات در 
حوزه باغات بوده اســت ادامــه داد: ۶۷ 
میلیارد تومــان تســهیلات ازدواج به 

زوجین در استان کرمان در سال گذشته پرداخت شده است.
الله داد محمدی مفردبا اشاره به اینکه در استان کرمان در پرداخت خسارات کشاورزی 
جزء استان های اول هستیم بیان کرد: در ســال زراعی گذشته بالغ بر ۷۸ هزار فقره 
بیمه نامه صادر شــده و ۴۴۰ میلیارد تومان غرامت پرداختی بانک کشــاورزی به 

کشاورزان در استان بوده است.
محمدی مفرد با اشاره به ایجاد خط اعتباری ویژه تحت عنوان دامدار کارت در راستای 
مردمی سازی یارانه ها افزود: در یک هفته گذشته بالغ بر ۵۰۰ فقره با مبلغ ۴۸ میلیارد 

تومان تسهیلات در قالب دامدار کارت پرداخت شده است.
دبیر شورای هماهنگی بانک های استان کرمان با اشاره به اینکه در سال جاری تاکنون 
نسبت به مدت مشابه سال قبل ۹۳ درصد رشد پرداخت تسهیلات را داشتیم گفت: در 
سال گذشته شش هزار و۸۶۰ فقره تسهیلات به مبلغ پنج هزار و ۴۸۰ میلیارد ریال از 
مطالبات کشاورزان و تولیدکنندگان استان به مدت سه سال استمهال و حدود ۷هزار 

میلیارد تومان از جرائم کشاورزان بخشیده شده است.

مدیر جهاد کشاورزی جیرفت در حاشیه 
برگزاری مانور مشترک گشت حفظ کاربری 
اراضی کشاورزی شهرستان جیرفت اظهار 
کرد: با توجه به اهمیت حفظ کاربری اراضی 
زراعی و باغی مانور مشترک با هدف آگاهی 
بخشی قوانین به بهره برداران و پیشگیری از 
تخریب و تغییر کاربری زمین های کشاورزی 
با همراهی دستگاه های مربوطه در منطقه 
ساردوئیه شهرستان جیرفت برگزار شده 

است . محمدحسن رییسی عنوان کرد: این مانور متشکل از ۹ تیم در ۴۰ روستا انجام شد که 
عملیات پایش و نظارت بر اراضی کشاورزی از منطقه سربیژن ساردوئیه آغاز و در نزدیکی 

روستای هنزا مرز بین شمال و جنوب استان پایان یافت.
رئیسی افزود: در این مانور از کارشناسان حفظ کاربری اراضی مراکز جهاد کشاورزی حوزه 
عملکرد شهرستان جیرفت بهره گرفته شد که اکیپ های پایش پس از مشاهده و شناسایی 
۴۹ مورد تغییر کاربری های غیرمجاز اراضی کشاورزی در منطقه ضمن تکمیل فرم های 
مربوطه و صدور اخطاریه ، موارد تخلف را جهت تشکیل پرونده و پیگیری اقدامات قانونی 

بعدی به امور اراضی شهرستان گزارش نمودند.
مدیر جهادکشاورزی شهرستان جیرفت از عموم مردم خواست در راستای حفظ اراضی 
کشاورزی همکاری کنند و گفت : در صورت مشــاهده هرگونه تخریب و تغییر کاربری 
زمین های کشاورزی مراتب را از طریق تماس تلفنی با شماره ۱۳۱ سامانه ارتباط مردمی 
حفاظت اراضی کشاورزی اطلاع رسانی نمایند تا با مشارکت مردم از زمین های زراعی و 

باغی محافظت و با معارضین و متخلفین برخورد قانونی صورت گیرد.

تیم فوتبال بانوان خاتون بم موفق شــد 
برای هشــتمین دوره متوالی قهرمانی 
لیگ برتر فوتبال را کسب کند و دومین 
نماینده ایران در بازی های آسیایی شود.

مراســم جشــن قهرمانی این تیم نیز 
در حالی برگزار شــد که انتشــار اخبار 
آن سبب خوشحالی بســیاری از بانوان 

کشورمان در هر جای کشور شده است.
مدیرکل دفتر بانوان و خانواده استانداری 

کرمان با اشاره به این رویداد می گوید که قهرمانی لیگ برتری تیم خاتون بم اثبات 
می کند که با وجود همه مشکلات و کمبود ها، هر زمان شیرزنان این سرزمین اراده 

کنند، پیروز میدان هستند و هیچ مانعی را پیش رو نخواهند داشت.
نرجس بهراســمانی افزود: کار تیم بانوان بم، الگوی دختران و زنان کرمانی و ایرانی 

خواهد بود و بسیار ارزشمند است.
او ادامه داد: حضور افتخار آفرینی بانوان ورزشکار شهرستان بم بار دیگر توان بانوان 

کشور را به تصویر کشید و نشان داد بانوان با اراده آهنین به اهداف خود می رسند.
مدیرکل دفتر بانوان و خانواده استانداری کرمان تاکید کرد: قرمانی تیم فوتبال خاتون 
آباد بم در چهار دوره متوالی لیگ برتر بانوان کشور بیانگر شایستگی های بی شمار 

زنان توانای این سرزمین قهرمان است.
او ادامه داد: از اعضای تیم و کادر و خانواده هایشــان تشکر می کنیم که زمینه این 
موفقیت ها را فراهم کرده اند و بدون شک پیروزی با همکاری و همدلی این خانواده ها 
و حمایت مردم فهیم و مسئولان، مسیر تعالی این بانوان در ادامه نیز امکان پذیر است.

۷هزارمیلیاردتومانازجرائمبانکی
کشاورزاندراستانکرمانبخشیدهشد

برگزاریمانورمشترکحفاظتازاراضی
کشاورزیدر۴۰روستادرجیرفت

زنانفوتبالیستبملبخندپیروزیرا
برلبانهمهایرانیاننشاندند

امامجمعهانار:مجتمعهاو
تولیدیهابایداولویترابه
جذبنیرویبومیبدهند

مرکزتحقیقاتعلوماعصاب
شناختیکرمانبهدستگاه

تحریکالکتریکیمغزتجهیزشد
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خبرخبر

روند پرداخــت مابه التفــاوت نرخ خرید 
تضمینی کلزا به کلزاکارانی که پیش از این 
محصول خود را به قیمت ۱۵ هزار تومان 
به دولت فروخته اند، از یکشنبه ۲۲خرداد 

آغاز می شود.
به گزارش صدا و ســیما، محمــد قربانی 
معاون برنامه ریزی و اقتصادی وزارت جهاد 
کشاورزی گفت: مابه التفاوت قیمت جدید 
و قدیم کلزا به کشاورزانی که پیش از این 
محصول خود را به شرکت بازرگانی دولتی 

فروخته اند، پرداخت می شود.
بر اساس گفته قربانی، کشاورزانی که پیش 
از این محصول خود را به شرکت بازرگانی 
دولتی فروخته اند، بــه ازای هر کیلوگرم 
حدود ۸ هزار تومان، مابه التفاوت دریافت 

می کنند.
مهاجری، معاون وزیر جهاد کشاورزی نیز 
با اعلام اصلاح نرخ خریــد تضمینی کلزا 
و افزایش آن به ۲۳ هــزار تومان برای هر 
کیلوگرم کلزا، گفت: از آنجایی که برداشت 
گندم در هر هکتار تقریباً دو برابر کلزا است، 
قیمت کلزا نیز معمولاً دو برابر گندم تعیین 
می شود تا تعادل ایجاد شود، از همین رو و با 
توجه به اینکه قیمت خرید تضمینی گندم 
۱۱ هزار و ۵۰۰ تومان اســت، قیمت کلزا 
نیز حدود دو برابر این رقم، یعنی ۲۳ هزار 

تومان تعیین شده است.
گفتنی است، از آنجایی که برداشت کلزا در 
هر هکتار حدود نصف عملکرد گندم است، 
کلزا باید به دو برابر قیمت گندم فروخته 
شود تا سود کشاورز کلزاکار و گندمکار برابر 
باشد و در غیر این صورت، رغبت کشاورز 
به کشــت کلزا کاهش یافته و او فصل بعد 
ترجیح می دهد محصولی غیر از کلزا بکارد.

تخصیصخودروبه
منتخباناصلیوذخیره

طرحجوانیجمعیت

معاون صنایــع حمل ونقل وزیر صمت 
گفت: به منظور افزایش رضایت مندی 
متقاضیــان در ایــن طرح، عــلاوه بر 
منتخبان اصلی به همه منتخبان رزرو 
طرح جوانی خودرو تخصیص می یابد.

به گــزارش خبرگزاری مهــر به نقل 
ز وزارت صمــت، منوچهــر منطقی  ا
ضمن توضیح در خصوص اجرای طرح 
حمایت از خانــواده و جوانی جمعیت، 
اظهار کرد: در نخستین دوره تخصیص 
خودرو در ســامانه یکپارچه، مجموع 
منتخبان اصلی ۲۷ هــزار و ۷۹۰ نفر 
و مجموع منتخبــان ذخیره ۱۰ هزار 
و ۶۶۷ نفــر بود که به منظــور افزایش 
رضایت مندی متقاضیان در این طرح، 
به همه منتخبان رزرو طرح جوانی نیز 

خودرو تخصیص می یابد.
معاون صنایــع حمل ونقل وزیر صمت 
تصریح کــرد: به عبارت دیگر، در طرح 
حمایت از خانــواده و جوانی جمعیت 
ایــن دوره بــه ۳۸ هــزار و ۴۵۷ نفر، 

خودرو اختصاص خواهد یافت.
منطقــی یادآور شــد: در ایــن دوره، 
ظرفیت ۸۸ هزار و ۴۵۵ خودرو برای 
طــرح جوانی جمعیــت در نظر گرفته 
شد که در ۷۵ درصد طرح های فروش 
ارائه شــده، میزان متقاضیان به مراتب 
ز ظرفیــت اختصاص یافتــه  کمتــر ا
بود. بنابرایــن در آن طرح ها ظرفیت 
تکمیل نشــد و نیازی به قرعه کشــی 
نیز نبود و بر اســاس قانــون، ظرفیت 
اولیه تکمیل نشــده به طــرح متناظر 
در فروش عادی اختصاص یافته است.

وی اعــلام کرد: تخصیــص خودرو به 
منتخبــان ذخیــره طــرح حمایت از 
خانــواده و جوانی جمعیــت، پس از 
تکمیل فرآیند فروش منتخبان اصلی 
در ۲۵ خردادماه، اطلاع رسانی خواهد 

شد.

مبلغ تراکنش های شبکه الکترونیکی پرداخت 
کارتی کشور در دومین ماه سال جاری به بیش 
از ۶۶۷ هزار میلیارد تومان رسید که نسبت به 
فروردین ماه در تعداد و ارزش ریالی به ترتیب 

۱۰.۹۸ و ۲۲.۷۷ درصد افزایش داشته است.
به گزارش ایسنا، بر اساس تازه ترین گزارش 
اقتصادی منتشر شده از سوی شاپرک، مجموع 
تعداد تراکنش های انجام شده شاپرک در 
اردیبهشت ماه سال جاری به ۳۵۴۷  میلیون 
عدد رسیده که ارزش این تراکنش ها در 
مجموع به بیش از ۶۶۷ هزار میلیارد تومان 
می رسد که نسبت به فروردین ماه معادل 
۱۰.۹۸ درصد در تعداد و ۲۲.۷۷ درصد رشد 
در ارزش ریالی داشته است.  بر این اساس، 
رشد اسمی ماهانه تراکنش های شاپرک در 
اردیبهشت سال جاری نسبت به ماه گذشته 
معادل ۲۲.۷۷ درصد بوده است.  همچنین در 
اردیبهشت ماه امسال، سهم ابزارهای پذیرش 
اینترنتی در تعداد تراکنش های انجام شده 
۴.۸۹ درصد و ابزار پذیرش موبایلی ۳.۱۶ درصد 
بوده و این در حالی است که کارتخوان های 
فروشگاهی ۹۱.۹۶ درصد از کل تراکنش های 

انجام شده را به خود اختصاص داده اند.
اما از تعداد تراکنش های انجام شده ۸۸.۰۷ 
درصد مربوط به خرید کالا و خدمات، ۷.۱۳ 
درصد مربوط به پرداخت قبض و خرید شارژ 
تلفن همراه و معادل ۴.۸ درصد مربوط به 
مانده گیری بوده است. همچنین، از مجموع 
کل تراکنش های انجام شده در اردیبهشت ماه 
معادل ۹۲.۱۶ درصد موفق و ۷.۸۴ درصد 
ناموفق بوده، البته تراکنش هایی که با سوییچ 
شاپرک انجام شده، ۹۹.۹۹ درصد موفق بوده 
است. از سوی دیگر از مجموع تراکنش های 
ناموفق انجام شده در این ماه، ۱.۰۳ درصد 

به دلیل خطای پذیرندگی، ۰.۱۵ درصد به 
دلیل خطای شاپرکی، ۹.۷۶ درصد به دلیل 
خطای صادرکنندگی، ۸۸.۵۷ درصد به دلیل 
خطای کاربری و ۰.۴۸ درصد به علت خطای 
کسب وکار بوده است. بر اساس این گزارش، 
نسبت ارزش تراکنش های شاپرک به نقدینگی 
در اردیبهشت ماه سال جاری نیز ۱۳.۷۶ درصد 
بوده و این در حالی است که نسبت اسکناس و 
مسکوک در دست اشخاص به نقدینگی در این 
ماه فقط ۱.۶۳ درصد بوده است. بنا بر تحلیل 
آمارهای رسمی در اردیبهشت ماه سال جاری 
درباره متوسط تراکنش هر یک ابزارهای 
پذیرش شاپرکی، ابزار پذیرش موبایلی با ۷۱۶ 
تراکنش به ازای هر ابزار پذیرش موبایلی در 
مکان نخست قرار می گیرد و پذیرش اینترنتی 
با ۴۴۴ تراکنش به ازای هر ابزار و کارتخوان 
فروشگاهی با ۳۷۹ تراکنش به ازای هر ابزار فعال 
به ترتیب در مکان های بعدی قرار می گیرند.

البته، بیشترین سهم تراکنش های شاپرکی در 
اختیار ابزار کارتخوان فروشگاهی با ۳ میلیارد و 
۵۴۷ میلیون و ۹۱۱ هزار و ۲۴۰ تعدا تراکنش 

است.
 افزون بر این متوسط تراکنش هر ابزار پذیرش 
شاپرکی در ماه مذکور نسبت به مقدار مشابه 
در ماه گذشته افزایش ۲۶.۱۱  واحدی 
)۷.۲۳درصدی( را تجربه کرده است.همچنین 
بیشترین افزایش متوسط تعداد تراکنش 

مربوط به ابزار پذیرش موبایلی بوده است.
شاخص مهم دیگر، شاخص متوسط مبلغ 
تراکنش ها به ازای هر ابزار پذیرش است که بنا 
بر آمارهای رسمی، متوسط مبلغ هر تراکنش 
در ابزار پذیرش اینترنتی ۲۲۳.۹ میلیون 
تومان بوده که این عدد برای کارت خوان های 
فروشگاهی ۶۷ میلیون و ۱۷۹ هزار تومان و 
برای پذیرش موبایلی ۸ میلیون و ۸۸۶ هزار 

تومان بوده است.

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری جزییات 
زهای حج را اعلام کرد و گفت: قیمت  پروا
بلیط هواپیما برای زائران خانه خدا تغییری 
نکرده و بر اساس همان توافق دو ساله گذشته 

است.
، محمد محمدی بخش در  یسنا به گزارش ا
نشست خبری روز گذشته که به مناسبت 
برگزاری حج تمتع سال ۱۴۰۱ برگزار شد، 
اظهار کرد: در دو ماه گذشته اقدامات بسیاری 
در حوزه درون بخشی و فرابخشی انجام شد 
و جلسات متعددی با سازمان های مختلف 
از جمله وزارت امور خارجه  ، سازمان حج 
ر شد  منیتی برگزا و زیارت و دستگاه های ا
یر به عنوان تنها مجموعه  یران ا و تاکنون ا
ای که این پروازها را باید انجام دهد مورد 
تایید قرار گرفته و همه روسای ایستگاههای 
این شرکت و مسئولان شرکت فرودگاههای 

کشور جلسات مختلفی برگزار شد.
وی افزود: به زودی جدول زمانی حج به همراه 
تعداد مسافران اعلام می شود و در جلسات 
آتی گزارش های مفصلی در زمینه عملکرد 
دستگاههای مختلف در خصوص پروازهای 

حج منتشر خواهد شد.
رئیس سازمان هواپیمایی کشوری در پاسخ 
به سوالی مبنی بر این که برای  ورود حاجیان 
به کشور با توجه به شیوع بیماری هایی مانند 
رید گفت:  بله میمونی، چه برنامه هایی دا آ
بلاغ  ین زمینه ا تاکنون تصمیم خاصی در ا
گیر بر اساس  ریهای وا ما ستاد بیما نشده ا
نجام  ا عمال حج  ا عین  در  که  تصمیماتی 
می شود موضوعاتی را ابلاغ می کند که آن را 
به دقت اجرا خواهیم کرد اما سیاست گذاری 
رت بهداشت،  ین زمینه مربوط به وزا در ا

درمان و آموزش پزشکی است.

بلیط  قیمت  خصوص  در  همچنین  وی 
پروازهای حج گفت: برای  هر حاجی ۴ لگ  
پیما یک  نجام می شود چرا که هوا پروازی ا
بار حاجیان را به خانه خدا می برد و خالی بر 
می گردد و بار دیگر خالی به عربستان رفته و 

حاجیان را به کشور باز می گرداند.
بر اساس توافقات صورت گرفته قیمت بلیط 
ین ۴ لگ پروازی در سال    پیما برای ا هوا
۱۳۹۸ حدود  ۵ میلیون و ۹۰۰ هزار تومان 
تعیین شده بود که هم اکنون نیز در پروازهای 
امسال هیچ تغییری در آن ایجاد نشده است. 
ر  محمدی بخش در پاسخ به سوال خبرنگا
ایسنا مبنی بر این که همواره در گزارش های 
رسمی منتشر شده مساله تاخیر در پروازهای 
داخلی و خارجی وجود دارد و ایران ایر هم 
یکی از شرکت هایی است که معمولا بیشتری 
ین که چگونه می خواهید  رد و ا تاخیر را دا
این مشکل را در پروازهای حج برطرف کنید 

اظهار کرد: در حال حاضر حدود ۱۶۰ هواپیما 
ز  نها پروا ریم که ۱۰۰ فروند آ در کشور دا
ز  نها به دلایل مختلف ا می کنند و   بقیه آ
جمله تعمیر و نگهداری، قطعات، استاندارد 
و غیره اجازه  پرواز ندارند و برخی از آنها از 

چرخه عملیاتی خارج شدند.
اما در زمینه تاخیر پروازهای حج باید گفت 
قلیم که  که  وسایل مرتبط با آْب و هوا و ا
امروزه در عربستان گرد و غبار هم وجود دارد 
ممکن است در تاخیر پروازها اثر گذار باشد 
و مشکل دیگری که وجود دارد پاسخگویی 
عربستان در خصوص برنامه های پروازی اش 
است که ممکن است تاخیر پروازهای حج را 

افزایش دهد.
ین  وی اضافه کرد: آنچه به ما بر می گردد ا
ز طرف ما  ید مدیریت کنیم تا ا است که با
حداقل تاخیر در پروازهای حج اتفاق بیافتد 

اما برخی از مسائل خارج از اراده ما است.

افزایش ۲۲درصدی مبلغ تراکنش های الکترونیکیقیمت بلیط حاجی ها تغییر نکرد

هزینه وام مسکن نسبت به هفته قبل روند افزایشی داشته و در حالی که 
متاهل های ساکن تهران پیش از این با پرداخت حدود ۱۲۴ میلیون تومان 
می توانستند نسبت به خرید این اوراق اقدام کنند، اکنون باید حدود ۱۳۲ 
میلیون تومان بپردازند. بررسی آخرین وضعیت قیمت اوراق مسکن نشان 
می دهد که هر برگ اوراق تسهیلات مسکن در فروردین و اردیبهشت و 
خرداد سال گذشته به ترتیب ۱۳۷ هزار و ۴۰۰، ۱۳۵ هزار و ۳۰۰ و ۱۳۵ 
هزار و ۴۰۰  تومان قیمت دارند.  هر برگ  اوراق تسهیلات مسکن بانک 
مسکن در تیر، مرداد و شهریور ماه سال گذشته با قیمت ۱۳۵ هزار و ۹۰۰، 

۱۳۷ هزار و ۱۰۰ و ۱۳۶ هزار و ۱۰۰ تومان داد و ستد می شود.
همچنین این اوراق در ماه مهر سال گذشته ۱۳۶ هزار و ۶۰۰، در آبان 
ماه ۱۳۶ هزار و ۲۰۰ و در آذرماه نیز ۱۳۷ هزار  تومان قیمت دارند. اوراق 
تسهیلات مسکن در دی  و بهمن سال گذشته نیز با قیمت های ۱۳۷ هزار 
و ۳۰۰ و ۱۳۷ هزار و ۷۰۰    تومان معامله می شود. این اوراق در فروردین 
ماه سال جاری ۱۳۸ هزار و ۱۰۰ تومان قیمت دارد که این گزارش بر اساس 

همین قیمت نوشته شده است.
قیمتاوراقدرسایراستانها

سقف این تسهیلات برای مراکز استان و شهرهای با جمعیت بیش از 
۲۰۰ هزار نفر برای مجردها به ۱۶۰ و برای زوجین به ۳۲۰ میلیون تومان 
رسیده است که با توجه به اینکه مجردها باید ۳۲۰ و متاهل های ساکن 
این شهرها نیز باید ۶۴۰ برگه تسهیلات مسکن خریداری کنند، مجردها 
باید ۴۴ میلیون و ۱۹۲ و متاهل ها نیز باید ۸۸ میلیون و ۳۸۴هزار تومان 

پرداخت کنند.
این وام برای مجردهای سایر مناطق شهری به ۱۲۰ و برای زوجین این 
مناطق نیز به ۲۴۰ میلیون تومان رسیده است؛ بنابراین مجردها باید با 
پرداخت ۱۶ میلیون و ۵۷۲ و متاهل ها نیز با پرداخت ۳۳ میلیون و ۱۴۴هزار 

تومان برای خرید اوراق نسبت به اخذ این وام اقدام کنند.

آغازپرداختقیمتاوراقمسکنافزایشیافت
مابهالتفاوتقیمت
کلزابهکشاورزان
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معاون اقتصادی رئیس جمهور با ارسال نامه ای به وزرای اقتصاد و 
جهاد کشاورزی، مصوبه کاهش نرخ مالیات بر ارزش افزوده واردات 
۱۳ قلم کالای اساسی وارداتی و دو قلم کالای تولید داخل به 

۱درصد را ابلاغ کرد.
به گزارش تسنیم در نامه محسن رضایی معاون اقتصادی رئیس 
جمهور به وزرای اقتصاد و جهاد کشاورزی آمده است:مصوبات 
شورای عالی هماهنگی های اقتصادی در زمینه کاهش نرخ مالیات 
بر ارزش افزوده واردات برخی اقلام کالاهای اساسی که به اعتبار 
تشخیص سه قوه به تأیید مقام معظم رهبری رسیده است، مطابق 

نظر رئیس جمهور به شرح زیر برای اجرا ابلاغ می شود:
»از تاریخ لازم الاجرا شدن قانون مالیات بر ارزش افزوده تا پایان 
سال ۱۴۰۱ نرخ مالیات بر ارزش افزوده برای واردات گندم، دانه های 
روغنی، برنج، انواع روغن خام، حبوبات شامل نخود، عدس، لوبیا، 
ماش، قند، شکر، گوشت قرمز، چای و همچنین نرخ مالیات بر 
ارزش افزوده قند و شکر تولید داخل معادل یک درصد تعیین شد.«

نرخمالیاتارزشافزوده1۳کالای
اساسی1درصدشد

طبق گزارش مرکز پژوهش های مجلـس، در فروردین 
مـاه ۱۴۰۱ نـرخ رشـد ماهانـه قیمـت فعالیت هـای 
صنعتی بورسـی ۴/۳ واحد درصد افزایش یافت، رشـد 
نقطه به نقطـه آن بـه ۷/۳۲ درصد رسـید و همچنین، 
میانگین سالیانه شـاخص قیمت ۵/۷۸ درصد افزایش 

یافته اسـت. 
گزارش مرکـز پژوهش های مجلس شـورای اسـلامی 
بـا عنـوان »پایـش بخـش حقیقـی اقتصـاد ایـران در 
فروردیـن مـاه ۱۴۰۱ بخش صنعت و معدن« منتشـر 

شـده است.
در چکیـده ایـن گـزارش آمـده: تحلیـل رونـد رشـد 
بخش صنعـت از جنبه هـای مختلف، عاملـی کلیدی 
در تحلیل هـای خُـرد و کلان اقتصادی و یکـی از ارکان 
تصمیم گیـری در حوزه اقتصاد اسـت. شـاخص تولید 
بخش صنعت بـه دلیل تأثیر نوسـانات سـطح فعالیت 
صنعت بـر بخش هـای دیگـر اقتصـاد، به عنـوان یک 
شـاخص مهم اقتصادی کوتاه مدت مورد اسـتفاده قرار 
می گیرد. مرکز پژوهش های مجلس شـورای اسلامی 
بـه صـورت ماهانـه شـاخص تولیـد، فـروش و قیمت 
شرکت های بورسـی را محاسـبه می کند. اهمیت این 
شـاخص به روز، برای اقتصاد ایران که تحـولات زیادی 
دارد بیشـتر خواهد بـود، چراکـه بازخورد شـوک های 

وارده به اقتصاد ایران و واکنش های سیاستگذاران باید 
در تواتر کمتـر از فصل مـورد رصد قـرار گیـرد؛ این در 
حالی اسـت که آمار رسـمی بخش حقیقی بـه صورت 

فصلی و بـا تاخیـر ارائه می شـود.
طی فروردین ماه ۱۴۰۱، شـاخص تولید شـرکت های 
صنعتی بورسـی نسـبت بـه ماه مشـابه سـال قبـل با 
افزایـش ۱/۰ درصدی و نسـبت بـه ماه قبل بـا کاهش 

۷/۲ درصدی مواجه شـده اسـت.
 در ایـن ماه نسـبت به ماه مشـابه سـال قبل، ۹ رشـته 
فعالیت افزایش در شـاخص تولیـد و ۶ رشـته فعالیت 
کاهـش در شـاخص تولید داشـته انـد. رشـته فعالیت 
هـای »ماشـین آلات و تجهیـزات« و »فلـزات پایـه« 
بـا اختـلاف چشـمگیر بیشـترین سـهم را در افزایش 
شـاخص تولید نسـبت به ماه مشابه سـال قبل و رشته 
فعالیت هـای »غذایی و آشـامیدنی بجز قند و شـکر«، 
»خودرو و قطعات « و »شیمیایی )بجز دارو(« بیشترین 
سهم را در کاهش شـاخص تولید داشته اند. همچنین 
شـاخص تولید شـرکت های معدنی بورسـی نسـبت 
به ماه مشـابه سـال قبـل بـا افزایـش ۹/۱۳ درصدی و 
نسـبت به ماه قبـل بـا کاهـش ۷/۱۰ درصـدی مواجه 
شده اسـت. به دلیل کاهش فروش کنسـانتره و گندله 
در فروردین ماه ۱۴۰۱ ،شـاخص فروش نسـبت به ماه 

مشابه سال قبل کاهش یافته اسـت. طی فروردین ماه 
۱۴۰۱، شـاخص فروش شـرکت های صنعتی بورسی 
نسبت به ماه مشـابه سـال قبل با افزایش ۸/۱درصدی 
و نسـبت به ماه قبـل با کاهـش ۲/۲۶ درصـدی مواجه 

شـده است.
 در ایـن ماه نسـبت بـه ماه مشـابه سـال قبل ۹ رشـته 
فعالیـت افزایـش در شـاخص فـروش و ۶ رشـته 
فعالیت کاهـش در شـاخص فروش داشـته اند. رشـته 
فعالیت های »تجهیزات برقی« و »کاشـی و سرامیک« 
بیشـترین سـهم را در افزایش شـاخص فروش نسبت 
به ماه مشـابه سـال قبل و رشـته فعالیت های »غذایی 
و آشـامیدنی بجـز قنـد و شـکر«، »ماشـین آلات و 
تجهیـزات« و »سـایر کانی های غیرفلزی« بیشـترین 
سهم را در کاهش شاخص فروش داشته اند. همچنین 
شـاخص فروش شـرکت های معدنی بورسی نسبت به 
ماه مشـابه سـال قبل با کاهش ۷/۱۰درصدی و نسبت 

بـه مـاه قبـل بـا کاهـش ۵/۴۴ درصـدی مواجه شـده 
اسـت. در فروردیـن مـاه ۱۴۰۱ شـاخص تولید رشـته 
فعالیت غذایی و آشـامیدنی بجز قند و شـکر بر مبنای 
شـرکت های بورسـی، نسـبت به ماه مشابه سـال قبل 
کاهش ۲۴ درصدی و نسـبت بـه ماه قبـل کاهش ۳۱ 
درصدی داشـته اسـت. همچنین شـاخص فروش آن 
نسبت به ماه مشـابه سـال قبل کاهش ۴/۱۸درصدی 
و نسـبت به مـاه قبـل کاهـش ۸/۲۹درصدی داشـته 
اسـت. عمده دلیـل کاهـش شـاخص تولیـد و فروش 
ایـن رشـته فعالیت بـه دلیـل کاهـش شـدید تولید و 
فروش روغـن خوراکـی در فروردیـن مـاه ۱۴۰۱ بوده 
اسـت. در فروردین مـاه ۱۴۰۱ نرخ رشـد ماهانه قیمت 
فعالیت های صنعتی بورسـی ۴/۳ واحد درصد افزایش 
یافت، رشـد نقطه به نقطـه آن به ۷/۳۲ درصد رسـید و 
همچنین، میانگین سالانه شاخص قیمت ۵/۷۸ درصد 

افزایش یافته اسـت.

کاهش فروش کنسانتره و گندله 
شاخص فروش معدنی های بورس را پایین کشید

درفروردینماه1۴۰1شاخصفروششرکتهایمعدنیبورسینسبتبهماهمشابهسالقبلکاهش1۰.۷درصدیو
نسبتبهماهقبلکاهش۴۴.۵درصدیرانشانمیدهد

رئیس مرکز تنظیم مقررات سازمان امور مالیاتی از محاسبه مالیات بر ارث مطابق 
نرخ روز اموال و دارایی های متوفی خبر داد.

محمد برزگری در گفت وگو با خبرنگار مهر درباره مالیات بر ارث اظهار کرد: قانون 
مالیات بر ارث از سال ۱۳۹۵ تغییر کرد؛ تا قبل از سال ۱۳۹۵ ورثه محور بود و مالیات 

آن بر اساس اموالی که به ورثه می رسید محاسبه می شد.
وی ادامه داد: اما از سال ۱۳۹۵ به بعد اموال و دارایی محور شد مالیات آن هم بر اساس تاریخ انتقال مشخص 

می شود.
رئیس مرکز تنظیم مقررات سازمان امور مالیاتی افزود: به عبارت دیگر اگر فردی در سال ۱۳۹۵ تا ۱۳۹۶ 
درگذشته باشد ولی وراث وی بخواهند دارایی هایش را در سال ۱۴۰۰ انتقال دهند، مالیات بر اساس نرخ 

۱۴۰۰ از آنها اخذ می شود.
وی با تأکید بر اینکه قانون گذار می گوید بر اساس قیمت روز انتقال باید مالیات دارایی های متوفی اخذ شود، 
گفت: اگر ورثه تا کنون انحصار ورثه نکرده باشند، در صورتی که زمان فوت بعد از تصویب قانون باشد، مالیات 

اموال و دارایی های متوفی بر اساس قیمت روز محاسبه و طبق ارقام مندرج در قانون اخذ می شود.

مالیاتبرارثطبقنرخروزاموالمتوفی
محاسبهمیشود

محمد مخبر معاون اول رئیس جمهور در نامه ای به وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی و سازمان برنامه و بودجه کشور مصوبه هیئت وزیران مبنی 

بر افزایش حق مسکن کارگران را ابلاغ کرد.
به گزارش تســنیم، هیئت وزیران در جلسه ۱۱/۰۳/۱۴۰۱ به پیشنهاد 

شورای عالی کار و تأیید سازمان برنامه و بودجه کشور و به استناد ماده ۲ اصلاحی قانون راجع به 
طبقه بندی مشاغل و برای کمک هزینه مسکن کارگری ـ مصوب ۱۳۷۰ ـ تصویب کرد.

کمک هزینه مسکن کارگران مشمول قانون کار از ابتدای فروردین ماه سال ۱۴۰۱ ماهانه مبلغ 
۵ میلیون و پانصد هزار ریال تعیین می شود.

به گزارش تسنیم، پیش از این شورای عالی کار، حق مسکن کارگران را در سال ۱۴۰۱ به مبلغ 
۶۵۰ هزار تومان تصویب کرده بود در حالی که سال گذشته این رقم ۴۵۰ هزار تومان بود، البته 
این مصوبه پیشنهاد شورای عالی کار بود که برای اجرایی شــدن باید به تصویب هیئت وزیران 
می رسید. اما در بررسی هیئت وزیران حق مسکن کارگران برای سال ۱۴۰۱ معادل ۵۵۰ هزار 

تومان تعیین شد.

حقمسکنکارگران۵۵۰هزارتومانشد

شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران در پی شایعات مطرح شده در 
رسانه ها و فضای مجازی مبنی بر حذف کارت سوخت آزاد جایگاه داران، 

طی اطلاعیه ای این ادعا را تکذیب کرد.
متن این اطلاعیه به شرح زیر است:

»۱- به اطلاع هموطنان می رساند در پی انتشار برخی اخبار در رسانه ها و فضای مجازی در خصوص 
حذف کارت سوخت جایگاه داران از چرخه عرضه بنزین در جایگاه های عرضه سوخت کشور، به 
اطلاع مردم عزیز می رساند موارد مورد اشاره شایعه ای بیش نیست و همچنان مطابق روال گذشته 
عرضه بنزین در تمامی مناطق سی وهفت گانه شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران با نرخ 

اول به صورت یارانه ای )۱۵۰۰ تومانی( و بنزین با نرخ غیریارانه ای )۳۰۰۰ تومان( انجام می شود.
۲- درباره افزایش قیمت بنزین، به اطلاع هموطنان می رساند این موضوع نیز تکذیب می شود و هیچ 
تصمیمی برای افزایش قیمت بنزین اتخاذ نشده است و از اساس چنین موضوعی هم مطرح نیست.

۳- از هموطنان تقاضا می شود به شایعات منتشرشده در فضای مجازی توجه نکرده و اخبار صحیح 
را از سایت شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران به آدرس niopdc.ir دریافت کنند.«

شرکتملیپخشحذفکارتسوختآزاد
جایگاهدارانوافزایشقیمتبنزینراتکذیبکرد

سوختمسکنمالیات

کاغذاقتصادی
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به»حقوق«هربازنشستهتامین
اجتماعیچقدراضافهشد؟

میزان و نحوه افزایــش حقوق بازنشســتگان تامین اجتماعی 
در ســال ۱۴۰۱ ابتدای هفته جاری به تصویب دولت رســید 
و وزارت رفاه اخیــرا در یک جمع بندی کلــی اعلام کرده که 
مستمری بازنشســتگان تامین اجتماعی به طور میانگین ۳۰ 

درصد افزایش یافته است.
به گزارش ایسنا، در مصوبه دولت آمده است که حقوق حداقلی 
بگیران، بازنشسته، از کار افتاده و مجموع مستمری بازماندگان 
ســازمان تامین اجتماعی نباید از حداقل مزد کارگری کمتر 
باشد و با رعایت قوانین مربوط و لحاظ مصوبه شورای عالی کار، 
میزان دریافتی آنان معادل حداقل حقوق و دستمزد کارگران 
شــاغل تعیین و با افزایش ۵۷.۴ درصدی همــراه خواهد بود، 

به نحوی که از پنج میلیون و ۵۸۰ هزار تومان کمتر نباشد.
همچنین با توجه به حکم قانون بودجه ســال ۱۴۰۱ )مصوب 
مجلس شــورای اســلامی( در خصوص صندوق های مختلف 
بازنشستگی )مبنی بر رشد ۱۰ درصدی حقوق بازنشستگان( 
و در راســتای هماهنگ ســازی پرداخــت حقــوق در تمام 
صندوق های بازنشستگی، برای این دســته از مشمولینی که 
دارای دریافتی بیش از حداقل باشــند، افزایش ۱۰ درصدی 
اعمال می شود. همچنین به منظور کمک به معیشت مستمری 
بگیران بالاتر از حداقل، علاوه بر ۱۰ درصد مذکور، مبلغ ۶۵۰ 
هزار تومان )تاســقف دریافتی ماهانــه ۱۰ میلیون تومان( به 

صورت ماهانه پرداخت خواهد شد.
آنگونه که وزارت رفاه اعلام کرده است » در سال های گذشته 
میزان افزایش مســتمری بازنشســتگان یکســان بود و فشار 
تورم به اقشار ضعیف منتقل می شــد؛ در مصوبه امسال میزان 
افزایش مستمری به صورت پلکانی تعیین و با میزان دریافتی 
ســال قبل آنها رابطه عکــس دارد. این تصمیم در راســتای 
متناسب سازی مســتمری بازنشســتگان با کارمندان شاغل 
گرفته شده و می تواند به کاهش ضریب جینی و فاصله طبقاتی 

در جامعه کمک کند.«

رئیـس سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت ضمـن 
بیان اینکـه هیچ سـندی را از دادگاه پرونده مهشـاد 
و ریحانـه دریـغ نمی کنیـم، بـا اشـاره بـه موضـوع 
گـرد وغبـار گفـت: ایـن پدیـده بـرای همسـایگان 
موضوعیت نداشـت امـا در حال حاضـر تلاش هایی 
بـرای مدیریت گـرد و غبـار به صورت منطقـه ای در 
حال انجام است. به گزارش ایسنا، علی سلاجقه روز 
گذشـته همزمان با هفته محیط زیست در نشست 
با خبرنگاران در باغ نگارسـتان ضمن گرامیداشـت 
مهشـاد کریمـی و ریحانـه یاسـینی – خبرنـگاران 
فقیـد ایسـنا و ایرنـا - و تبریـک تولـد امام رضـا)ع( 
اظهار کرد: خبرنـگاران نیمه  دوم سـازمان حفاظت 
محیط زیست هستند که بایستی قدر و منزلت این 
عزیزان حفظ شـود.وقتی بحث خبر مطرح می شود 
چه اخبـار میمون و شـادی آور وچه اخبـار نامیمون 
همیشـه خبرنـگاران در میـدان بوده انـد و اطـلاع 
رسـانی و نقد تحلیل کرده اند. وی افـزود: در محیط 
زیست سراسر بحث عشق و علاقه و حس مسئولیت 
وجـود دارد. بحث مادیـات نیز در هـر زمینه ای مهم 
اسـت امـا در حـوزه محیط زیسـت همیشـه بحث 
عشـق و علاقه مطرح بـوده اسـت. با توجه بـه اینکه 
به سـالگرد فوت مهشـاد کریمی و ریحانه یاسـینی 
نزدیک هسـتیم، آرزوی صبوری بـرای خانواده های 

ایـن  دو بزرگـوار داریم.
هیچسندیراازدادگاهبرایپرونده
خبرنگارانفوتشدهدریغنمیکنیم

رئیـس سـازمان حفاظت محیط زیسـت در پاسـخ 
به این درخواسـت و سـوال کـه برای شفاف سـازی 
رونـد پرونده مهشـاد کریمی و ریحانه یاسـینی چرا 
مدارک و اسـناد مربوط به سـفر به قوه قضاییـه ارائه 
داده نمی شـود تـا بعد از گذشـت یک سـال تکلیف 
پرونده مشـخص شـود، اظهار کـرد: تکلیـف اصلی 
خود می دانسـتم که در کنار خانواده ایـن بزرگواران 
باشم و خدمتشـان رفتم. یک سری مسـائل مربوط 
بـه محـل دفـن ایـن دو بزرگـوار بـود کـه از سـوی 
شـهرداری پیگیری شد. شـهرداری در آن مجموعه 
قوانین خود را دارد. وی تاکیـد کرد: نکته قابل توجه 
ایـن اسـت کـه مـدارک بـه درخواسـت دادگاه ارائه 
می شـود و هر سـندی کـه دادگاه بخواهد مـا دریغ 
نخواهیم کـرد و در ایـن زمینه تـلاش خواهیم کرد 
چرا که این خبرنگاران سـرمایه های محیط زیسـت 
و سـازمان بودنـد و هرگونه اسـنادی که لازم باشـد 
دریـغ نمی کنیـم و تمـام عملیـات در دادگاه انجام 

می شـود.
ازپروندهمحیطبانکرمانشاهیچهخبر؟

سـلاجقه دربـاره فراینـد پرونـده محیـط  بـان 

کرمانشـاهی کـه در نـزاع بـا شـکارچیان محکـوم 
بـه قتـل و حکـم آن در دادگاه قصاص تعیین شـد، 
توضیح داد: در واقـع از همان روز اولـی که این بحث 
مطرح شـد به عنـوان حامی محیـط  بان موضـوع را 
پیگیـری کردیـم. بـا پیگیری هایـی که انجام شـد، 
حکم اعـدام در قـوه قضاییه شکسـته شـد. در عین 
حال بـا رایزنی هایـی که با خانـواده مرحـوم صورت 
گرفـت و و با توجه به اینکـه این خانواده انسـان های 
شریفی هسـتند امیدواریم که شرایط مناسب باشد 
و در روزهـای آینـده و هفته هـای آینـده خبرهـای 

خوبی دربـاره ایـن موضوع شـنیده شـود.
گردوغباربرایکشورهایهمسایه

موضوعیتینداشت
رئیس سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت در ادامه 
با اشـاره بـه ایـن کـه در سـال های گذشـته گـرد و 
غبار بـرای برخی کشـورهای همسـایه موضوعیتی 
نداشت، اظهار کرد: سال ۸۹ یا ۹۰ در خدمت وزرای 
چهار کشور همسایه بودیم و حساسـیتی در زمینه 
گرد و غبار نبود. بحث گرد و غبار برای سـه کشوری 
که در جلسات شـرکت می کردند در اولویت نبود اما 
در نشسـتی که در کنیا برگزار شد،شاهد حساسیت 
وزیر محیط زیسـت عراق بـا رویکرد جدی نسـبت 
به مسـئله گرد و غبـار بودیم. : در نشسـتی که اخیرا 
داشـتیم نیـز رویکرد مناسـبی داشـتند. سـلاجقه 
اضافه کرد: در این مقابله با گرد و غبار دسـتگاه های 
مسـئول بین المللی مکلف هسـتند کار خودشـان 
را انجـام دهنـد. رییس جمهـوری نیـز در شـورای 
عالی محیط زیسـت تاکیـد کردند که کنسرسـیوم 

منطقه ای شـکل بگیرد تا ایـن معضل حل شـود.
وی ادامـه داد: ما به مـراودات دوجانبه تاکیـد داریم. 
نشسـت های دوجانبـه را تقویـت می کنیـم تـا 
همگرایی برای حل مشکلات ایجاد شـود و به نتایج 
خوبی برسـیم. در منشـاهایی از گرد و غبار که در دو 
کشـور ایران و عراق وجود دارد، اقداماتی مانند مالچ 

پاشـی و احداث بادشـکن  انجام خواهیـم داد.
سـلاجقه درباره گـرد و غبارهـای داخلـی و کنترل 
آن هـا نیـز در پاسـخ بـه ایسـنا اظهـار کـرد: تمـام 
دسـتگاه ها در رابطـه بـا گـرد و غبارهـای داخلـی 
طبـق قانـون بایـد بـه وظایـف خـود عمـل کنند. 
در ایـن جهـت سـتاد ملـی سیاسـتگذاری گـرد و 
غبار که محیط زیسـت متولـی آن اسـت، هر هفته 
تشـکیل می شـود و دسـتگاه های ذیربط  همـه در 
آن مشـارکت می کننـد و خیلـی عملیاتـی پیـش 
می رویـم. وی اضافـه کـرد: در داخـل کشـور برنامه 
۱۰ سـاله تمام اسـتان ها بـرای مقابله با گـرد و غبار 
مشـخص  و وزارت جهاد کشـاورزی پای کار اسـت. 

وزارت راه و شهرسـازی و تمـام دسـتگاه هایی کـه 
در ایـن امـر مسـئول هسـتند وظایـف خـود را بـه 
خوبی انجـام می دهنـد.  رییـس سـازمان حفاظت 
محیط زیسـت با بیـان اینکـه  در حال حاضـر روی 
کانون های اصلـی گرد و غبـار داخلی کار می شـود، 
تاکید کرد: نکته قابل توجه این اسـت کـه به همان 
نسـبت که درباره کانون هـای اصلی گـرد و غبار کار 
می شـود، با توجه بـه بیابان زایی و تغییـرات اقلیمی 
کانون هـا افزایـش می یابد  کـه در این قسـمت باید 
یـک سـازگاری هـم بایـد اتفـاق افتـد چرا کـه کم 
کـم نقـاط بسـیاری را دربرمی گیرد هیچ کشـوری 
ظرفیت و توانایـی این را نـدارد که بتوانـد حتی ۵۰ 
درصـد از مشـکل گـرد و غبـار را کاهش دهـد ولی 
مـا در داخـل کشـور در ایـن پنـج سـال بـا هزینـه 
۲۷۰۰ میلیارد تومانـی به طور جـدی در این زمینه 

کار کردیـم.
تیمکارشناسیوپزشکیخارجیدرکنار

تولهیوزهابودند
معـاون رئیس جمهوری دربـاره وضعیت توله سـوم 
»ایران« در پاسـخ بـه خبرنگار ایسـنا گفـت: وقتی 
قرار اسـت در اسـارت اتفاقـی صورت بگیـرد، یعنی 
کار آزمایشـگاهی و مطالعاتـی اسـت. از دید علمی 
وقتـی »ایـران« از دسـت قاچاقچیـان زنـده گرفته 
و بـه یـک مـادر تبدیـل شـد، یـک کار خـوب برای 
کارشناسـان محیـط زیسـت بـود. سـلاجقه اضافه 
کرد: وقتـی از ظرفیت هـای کارشناسـی داخلی در 
فرایند بارداری ایران اسـتفاده شد، دامپزشک مقیم 
حضور داشت و تکنسـین های ماهری وجود دارند و 
دایه توله ها افـراد متخصصی هسـتند یعنی چرخه 

تکمیل اسـت.
بررسیاحداثسدمارونودردفترارزیابی

سازمانمحیطزیست
رئیـس سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت دربـاره 

ارزیابی هـای صـورت گرفتـه در خصـوص احـداث  
سـد مارون گفـت: دفتـر ارزیابـی سـازمان در حال 
بررسـی موضـوع اسـت. در اسـتان هایی کـه بـه 
عنـوان منشـا کارون محسـوب می شـوند گره های 
آبـی زیـادی وجـود دارد و اسـتخوان لای زخم های 
زیـادی در بحـث محیـط زیسـت کشـور داریم که 
آگاهانه یا ناآگاهانه درگیر مسـایل سیاسـی یا سایر 
عوامـل  هسـتند کـه موجـب شـده مشـکل ایجاد 
شـود. ایـن مشـکلات بایـد به سـرعت حل شـود و 
رئیس جمهـوری نیـز در اولیـن نشسـت شـورای 
عالـی محیـط زیسـت از سـازمان حفاظـت محیط 
زیسـت قاطعانه درخواسـت کـرد کـه ذهنیت های 
دوگانه مردم سـامان یابد. وی ادامه داد: استان هایی 
همچون  چهارمحال و بختیـاری و کهگیلویه و بویر 
احمـد سرچشـمه هسـتند. در اسـتان چهارمحال 
فضـای آب آشـفته اسـت و در بهره بـرداری از آب 
مسـایل متعددی وجود داشـته کـه از قبـل انقلاب 
تاکنـون بـه وجـود آمـده اسـت. رییـس سـازمان 
حفاظـت محیـط زیسـت ادامـه داد: در اسـتان 
کهگیلویـه و بویر احمـد هیچ نـوع سـازه ای نداریم 
که اسـتحصال آب انجـام شـود و هیچ گونه سـدی 
ساخته نشده اسـت. از طرفی در پایین دست استان 
خوزسـتان و حوزه کرخـه را داریم و تالاب شـادگان 
که ۴ میلیـارد متـر مکعـب را در شـرایط سـیلابی 
سـال ۹۸ مدیریـت کـرد. وی در ادامـه اظهـار کرد: 
روش هـای متعددی مطرح شـده و سـعی می کنیم 
روش هـای نرم افزاری مـورد اسـتفاده قـرار بگیرد و 
دنبال روش های سخت افزاری نرویم و در عین حال 
هم هیچ مشـکلی برای تالاب شـادگان پیش نیاید. 
سـلاجقه ادامه داد: در کمیته ارزیابـی تاکید کردیم 
که دستگاه های مسئول آب شـرب، حق آبه صنعت 
و کشـاورزی و محیـط زیسـت  را مـورد توجـه قرار 
دهند که ایـن موضوع در حال پیگیری کارشناسـی 

اسـت تا بـه نتیجه برسـد.

رئیس ســازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشــی 
گفت: یکی از اقدامات اشتباه در دوره های گذشته 
در تالیف برخی کتاب های درسی، بدون برنامه بودن 
این تألیف هاست. برای تحول اساسی، باید ساختار 
جدول عناوین و ســاعات دروس نیز در چارچوبی 
متفاوت،  بازنگری و بازطراحی شود. در دوره جدید، 
در حال نهایی سازی طرح کلانی هستیم که در ضمن 
آن، منظومه ای از این بازنگری ها و بازطراحی ها در 
بازه زمانی معقول و با جدول زمان بندی قابل پیگیری، 
صورت بپذیرد. به گزارش ایسنا، علی لطیفی در اولین 
نشست از سلسله نشست های علمی »برنامه درسی 
و محتوای آموزشــی نافع« اظهار کرد: معیارهای 
سودمندی و ناســودمندی محتوای آموزشی باید 
مشخص شود. وی در این نشست با طرح این پرسش 
اصلی که »چرا بخشی از محتوای آموزشی ما از نظر 
جامعه محتوای غیر مفید تلقی می شود؟« به چرایی 
این موضوع پاسخ گفت و افزود: در حالی که برخی از 
دلایل به سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی باز 

می گردد، بخشی نیز مربوط به کلیت نظام آموزش و 
پرورش و بخش دیگر نیز به عوامل و زمینه های کلان 

فرهنگی و اجتماعی مربوط است.
تغییراتساختاریمتناسب

باتحولاتجامعه
وی در پاسخ به پرسش فوق، چهار دلیل از مجموعه 
دلایل قابل طرح را تشریح کرد و گفت: نخست اینکه 
از زمان تالیف غالب کتاب های درسی کنونی، زمان 
زیادی می گذرد و تحــولات اجتماعی و همچنین 
فهم نخبگانی، شاهد تغییرات زیاد و سریعی بوده،   
ولی به رغم این تحولات، کتاب های درسی تغییرات 
اصلاحی داشته است و نه تغییرات ساختاری متناسب 
با تحولات جامعه. اصلاح تا حدی مقدور و قابل قبول 
است ولی بیش از آن نیاز به تغییر ساختاری است و 
البته برای تغییر ساختاری، نیازمند برنامه ای برای 
چنین تغییری هستیم. یکی از اقدامات اشتباه در 
دوره های گذشته در تالیف برخی کتاب های درسی، 

بدون برنامه بودن این تألیف هاســت که به انسجام 
برنامه درسی لطمه زده و می زند و این روش؛ روش 
معقولی نیســت. برای تحول اساسی، باید ساختار 
جدول عناوین و ســاعات دروس نیز در چارچوبی 
متفاوت،  بازنگری و بازطراحی شود. در دوره جدید، 
در حال نهایی ســازی طرح کلانی هســتیم که در 
ضمن آن منظومه ای از این بازنگری ها و بازطراحی ها 
در بازه زمانی معقول و با جــدول زمان بندی قابل 
پیگیری، صورت بپذیرد. لطیفی دومین دلیل چرایی 
ناسودمندی بخشی از محتوای آموزشی را ابهام در 
فهم بنیادین هویت و غایت آموزش عمومی دانست و 
افزود: این مسئله از ابتدای شکل گیری نظام آموزش 
عمومی در ایران، دچار نوســان بوده که غایت نظام 
آموزش عمومی دقیقاً چیست؟ آماده کردن کودک 
برای زندگی شــخصی بهتــر؟ گزینش تخصیص 
موقعیت های شغلی جامعه؟ آماده کردن برای ورود 
به نظام آموزش عالی؟ جامعه پذیری؟ و یا ترکیبی 
از این موارد؟ و اگر ترکیب است، این ترکیب در چه 

نسبتی صورت می پذیرد؟ ابهام در این مسئله،   باعث 
شده که معیار ما برای ساختاربندی آموزش عمومی 
و گزینش محتوا در آن و معنای نافــع بودن آن، با 

ابهام هایی مواجه باشد.
معیارسودمندیوناسودمندیمحتوای

آموزشیچیست؟
لطیفی ابهام در معیار سودمندی و ناسودمندی علم 
در محتوای کتاب های درســی را به عنوان سومین 
دلیل از دلایل عدم توفیق عملی در تأمین محتوای 
نافع در بخش هایی از برنامه درسی برشمرد و گفت: 
 اینها پرسش هایی است که کمتر به آن توجه شده و 
پاسخ به آنها، توان علمی و تخصصی خاص خود را 
می خواهد. در کشور ما، حوزه های مطالعاتی آموزش 
موضوعــی )مانند آموزش تاریخ، آمــوزش ادبیات 
فارســی،   آموزش علوم و ...( نیازمند تقویت بیشتر 
هســتند تا فقط متمرکز بر رویکردها و روش های 
یادگیری اختصاصی هر یک از این موضوعات نباشند، 
بلکه به مسائل کلان تری از این دست هم توجه کنند. 
ما در زمینه معیارگذاری های دقیق فایده مندی در 
موضوعات، مقاطع و رشــته های مختلف، نیازمند 
تأملات و بررسی های تخصصی بیشتر هستیم و سعی 
خواهیم کرد بخش زیادی از نشست های تخصصی 

پیش رو را معطوف به این نیاز کنیم.

رییسسازمانحفاظتمحیطزیست:

هیچ سندی را از دادگاه پرونده مهشاد و ریحانه دریغ نمی کنیم

رئیسسازمانپژوهشوبرنامهریزیآموزشیگفت:

اقدامات اشتباه در تالیف کتاب های درسی

معاون وزیر رفاه اعلام کرد
اعلامنتایجاعتراضبه"دهکبندی

خانوار" طییکیدوهفتهآینده
معاون رفاه اجتماعی وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی درباره 
زمان اعلام نتایج اعتراضات ثبت شده پیرامون دهک بندی گفت: 
احتمالا نتایج نهایی اعتراضات تا پایان ماه و طی یکی دو هفته 
دیگر از طریق ســامانه حمایت اعلام می شود و مردم می توانند 
نتیجه بررسی ها را مشاهده کنند. داریوش ابوحمزه در گفت وگو 
با ایســنا، با بیان اینکه هر تعداد اعتراض ثبت شده باشد مبلغ 
یارانه در اردیبهشت ماه طی دو مرحله برایشان واریز شده است؛ 
درباره زمان اعلام نتایج اعتراضات ثبت شده پیرامون دهک بندی 
گفت: احتمــالا نتایج نهایی اعتراضات تا پایــان ماه و طی یکی 
دو هفته دیگر از طریق ســامانه حمایت اعلام می شود و مردم 
می توانند نتیجه بررسی ها را مشاهده کنند. وی ادامه داد: اگر از 
طریق سازمان هدفمندی، خانوارشــان را تفکیک کرده باشند، 
اطلاعات خانوار جدید بررسی می شود و اگر تفکیک نکرده باشند 
و به برخی آیتم ها اعتراض داشته باشند، همان موارد دوباره بر 
اساس آخرین اطلاعات بررسی می شــود. معاون رفاه اجتماعی 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعــی افزود: نتایج همه اعتراضات 
یک جا و احتمالا تا پایان ماه خرداد اعلام می شود. اطلاعات در 
حال به روز رسانی های لازم است.ابوحمزه درباره زمان عملیاتی 
شدن امکان جدید ارســال پیامک به معترضان  برای مشاهده 
شناسنامه اقتصادی شان که پیش از این از سوی وزیر رفاه اعلام 
شده بود نیز اظهار کرد: این امکان هنوز فعال نشده و در دست 
بررسی است. بر این اساس اطلاعات اقتصادی خانوار به صورت 
دقیق تری قابل مشاهده است. سعی می کنیم در مدت کوتاهی 
این امکان را ایجاد کنیم تا ثبت اعتراض در موارد خاص راحت تر 

انجام شود.
وی در پاسخ به این پرســش که چرا اطلاعات مربوط به "ملک" 
جــزو معیارهای موجود دهک بندی نیســت و چــه زمانی این 
اطلاعات وارد پایگاه اطلاعاتی رفاهی ایرانیان می شــود؟ گفت: 
اطلاعات املاک ناقص است و باعث بی عدالتی می شد به همین 
علت ملک را به صورت کلی مبنا قرار ندادیم اما در حال پیگیری 
از نهادهای مربوط هستیم تا بتوانیم اطلاعات املاک را نیز اضافه 
کنیم و  به محض اینکه افزوده شود اطلاعات املاک را هم مبنای 
دهک بندی قرار می دهیم. ولــی فعلا اطلاعات مربوط به املاک 

ناقص است و نمی توان آن را اعمال کرد.

مهلت ثبت سفارش خرید کتاب درسی سال 
تحصیلی ۱۴۰۲-۱۴۰۱ برای تمام پایه ها و 
رشته های تحصیلی - به استثنای پایه های ورودی 
اول، هفتم و دهم - که تا امروز تعیین شده بود به مدت ۱۰ روز و تا 
۳۱ خرداد ماه تمدید شد. به گزارش ایسنا، معاون سازمان پژوهش 
و برنامه ریزی آموزشی علت تمدید را عدم اقدام ۱۱درصد دانش 
آموزان میان پایه برای ثبت سفارش کتاب های درسی  دانسته و 
از مدارس و خانواده ها خواسته است اگر تا کنون به علتی موفق به 
ثبت نام نشده اند، در مهلت مقرر نسبت به این امر اقدام کنند.   بر این 
اساس، دانش آموزان مدارس پایه آمادگی تکمیلی )پیش دبستانی 
استثنایی(، پایه دوم تا ششم دوره ابتدایی )عادی و استثنایی(، 
پایه هشتم و نهم دوره اول متوسطه و پیش حرفه ای استثنایی، 
دانش آموزان پایه یازدهم و دوازدهم دوره دوم متوسطه )نظری، 
فنی و حرفه ای و کاردانش( و فراگیران پایه یازدهم و دوازدهم 
دوره دوم متوسطه حرفه ای استثنایی مشمول ثبت سفارش کتب 
درسی در بازه زمانی تعیین شده فعلی هستند و ثبت سفارش 
دانش آموزان ورودی پایه های اول، هفتم و دهم از پنجم تیرماه نیز 

پس از ثبت نام در مدرسه شروع خواهد شد.  
شیوهثبتناموثبتسفارشخریدکتابدرسی

کتاب های درسی دانش آموزان دوره های تحصیلی آموزش 
ابتدایی، متوسطه دوم شاخه های فنی و حرفه ای، کاردانش، 
رشته معارف اسلامی و کتاب های درسی تکمیلی دوره اول 
متوسطه ویژه دانش آموزان استعدادهای درخشان، از طریق 
مدرسه محل تحصیل آنان که در سفارش دانش آموز قید شده 
است، توزیع می شود.   به دلیل الکترونیک بودن فرآیند فروش 
و توزیع کتاب های درسی، کنترل ثبت سفارش کتاب درسی 
دانش آموزان از طریق سامانه امکان پذیر است؛ لذا درخواست ارائه 
نسخه چاپی )پرینت( برگ سفارش کتاب درسی از دانش آموز یا 
اولیای دانش آموز ممنوع است.   مدارس موظف اند هرچه سریعتر با 
ورود به سامانه فروش و توزیع مواد آموزشی، نسبت به ثبت سفارش 
گروهی کتاب های درسی دانش آموزان اقدام و از ارجاع دانش آموز 
یا اولیای دانش آموز به کافی نت ها پرهیز کنند. البته  دانش آموزان 
و اولیای آنها در صورت تمایل می توانند از طریق سامانه های اعلام 

شده نسبت به ثبت سفارش فردی نیز اقدام کنند.

مدیرعامل بنیاد بیماری های نادر توضیحاتی درباره یک بیماری نادر 
به نام "سندروم ویلیامز" ارائه کرد و از این بیماران خواست تا برای 
دریافت حمایت های لازم در سامانه سبنا )سامانه بیماری های نادر 
ایران( ثبت نام کنند. دکتر حمیدرضا ادراکی در گفت وگو با ایسنا، با 
اشاره به بیماری سندروم ویلیامز به عنوان یک بیماری نادر،  گفت: 
این سندروم نادر با منشاء ژنتیکی سبب تاخیر رشد می شود که 
پس از تولد کاملا مشخص است که کودک رشد مناسبی ندارد. این 
بیماری بر مسائل روح، روان و مغز افراد مبتلا تاثیر می گذارد. صورت 
بیماران مبتلا به سندروم ویلیامز دارای علائم تیپیک است و از نظر 
ظاهر دهان و دندان، بینی، گوش و ... متفاوت است؛ زیرا کروموزوم 
۷ آنها درگیر است که این امر بر چهره تاثیرگذار است. وی افزود: 
معمولا کلسیم خون این بیماران افزایش می یابد که به دنبال این 
موضوع کلسیم روی برخی استخوان ها بویژه استخوان های صورت 
می نشیند و سبب بروز تغییر شکل می شود. از سوی دیگر تیروئید 
مبتلایان به این بیماری، کم کار می شود و حتی ممکن است در 
سنین پایین دچار دیابت شوند. در عین حال احتمال بروز انحراف 
در ستون فقرات این بیماران وجود دارد. وی درباره عوارض این 
بیماری، اظهار کرد: در نهایت ممکن است سندروم ویلیامز سبب 
بروز مشکلات قلبی و عروقی در این افراد شود. برخی از مبتلایان 
می توانند طول عمر طبیعی داشته باشند ولی برخی وقتی دچار 

عوارض می شوند تاثیرات ناخوشایند بیماری بروز می یابد. 
او با اشاره به شناسایی این بیماری در کشور، تاکید کرد: تعداد بیماران 
چندان زیاد نیست. در حالی که طبق تخمین ما شاید حدود ۲۵ بیمار 
مبتلا به سندروم ویلیامز در کشور وجود داشته باشند اما تنها ۶ نفر از 
این افرادا قدام به ارائه مدارک در سامانه سبنا )سامانه بیماری های 
نادر ایران( و بررسی های بیشتر کرده اند. به شکل رسمی در سامانه  
بنیاد بیماری های نادر که این اسامی را برای حمایت بیشتر به وزارت 
بهداشت و وزارت رفاه می دهد، تنها ۶ نفر ثبت نام کرده اند. نکته مهم، 
ثبت نام سایر این بیماران در سامانه است تا بتوانند تحت حمایت های 
مشخص شده قرار گیرند. با توجه به وسعت جغرافیایی کشور ممکن 
است تعداد بیماران از تخمین ما هم بیشتر باشد، اما لازم است که 
بیماران پس از شناسایی حتما در سامانه سبنا ثبت  نام کنند. مدیرعامل 
بنیاد بیماری های نادر، ادامه داد: این بیماران حتی به علت تعداد کم 
هنوز انجمنی هم تشکیل نداده اند. وی با بیان اینکه ژن این بیماری 
منتقل می شود، اظهار کرد: سندروم ویلیامز در غربالگری های بارداری 
و تست ژنتیک که از مایع آمنیوتیک گرفته می شود و سونوگرافی که 

صورت جنین را نشان می دهد به خوبی قابل تشخیص است.

تمدیدمهلتثبتنامکتبدرسی
دانشآموزانمیانپایهتا۳1خرداد

مدیرعامل بنیاد بیماری های نادر مطرح کرد

شناسایی۳۶۷بیمارینادردرایران
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کاغذجامعه

 اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملك منطقه دو کرمان

 اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملك منطقه دو کرمان

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملك منطقه دو کرمان

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملك منطقه دو کرمان

هياتموضوعقانونتعيينتكليفوضعيتثبتياراضيوساختمانهاي
فاقدسندرسمي

آگهيموضوعماده3قانونوماده13آئيننامهقانونتعيينتكليفوضعيتثبتيو
اراضيوساختمانهايفاقدسندرسمی

قانون موضوع دوم هيات رايشماره140160319078000413مورخه1401/01/23 برابر
تعيينتكليفوضعيتثبتياراضيوساختمانهايفاقدسندرسميمستقردرواحد
ثبتيحوزهثبتملكمنطقهدوكرمانتصرفاتمالكانهبلامعارضمتقاضيآقايان
وخانمهااخترکارگرپژوهفرزندماشاالهبشمارهشناسنامه179صادرهازکرمانوصدیقه
کارگرپژوهفرزندماشاالهبشمارهشناشنامه677صادرهازکرمانومحمدحسنکارگرپژوه
فرزندماشاالهبشمارهشناسنامه82صادرهازکرمانومحمدمهدیکارگرپژوهفرزند
ماشاالهبشمارهشناسنامه1677صادرهازکرمانومحمدعلیکارگرپژوهفرزندماشااله
بشمارهشناسنامه233صادهازکرمانکهسهمهریکازخانمهاهفتسهممشاعاز
نودوششسهمششدانگوسهمهریکازآقایانچهاردهسهممشاعازنودوشش
سهمششدانگیکبابخانهقدیمیبهمساحت175مترمربعپلاك1فرعياز649
اصليواقعدربخش2کرمانآدرسکرمانخیابانامامکوچهقدمگاهآخرینکوچه
سمتراستازمالكیترسميآقايماشااللهکارگرپژوهمحرزگرديدهاست.لذابهمنظور
اطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15روزآگهيميشوددرصورتيكهاشخاص
نسبتبهصدورسندمالكيتمتقاضياعتراضيداشتهباشندميتوانندازتاريخانتشار
اولينآگهيبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاينادارهتسليموپسازاخذرسيد،
ظرفمدتيكماهازتاريختسليماعتراض،دادخواستخودرابهمراجعقضاييتقديم
نمايند.بديهياستدرصورتانقضايمدتمذكوروعدموصولاعتراضطبقمقررات

سندمالكيتصادرخواهدشد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/07
تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/03/22
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه 2کرمان
 شناسه آگهی: 1323959

و اراضي ثبتي وضعيت تكليف تعيين قانون موضوع هيات
رسمي سند فاقد ساختمانهاي

تكليف تعيين قانون نامه آئين 13 ماده و قانون 3 ماده موضوع آگهي
اراضيوساختمانهايفاقدسندرسمی وضعيتثبتيو

دوم هيات 1401/02/19 140160319078001285مورخه شماره راي برابر
فاقد ساختمانهاي و اراضي ثبتي وضعيت تكليف تعيين قانون موضوع
كرمان دو منطقه ملك ثبت حوزه ثبتي واحد در مستقر رسمي سند
ستار فرزند محمدي دادمولا آقاي متقاضي بلامعارض مالكانه تصرفات
خانهمشتمل باب يك درششدانگ بردسير از صادره 1 شناسنامه بشماره
فرعي پلاك24888 مترمربع 248.85 مساحت به فوقانی طبقه بر
بلواررسالتکوچه آدرسکرمان بخش3کرمان در واقع  اصلي از2787
پورزادهحسینیمحرزگرديده آقايمحمود ازمالكرسمي 17خريداري
است.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15روزآگهي
متقاضي مالكيت سند صدور به نسبت اشخاص صورتيكه در شود مي
اعتراضيداشتهباشندميتوانندازتاريخانتشاراولينآگهيبهمدتدو
ماهاعتراضخودرابهاينادارهتسليموپسازاخذرسيد،ظرفمدت
قضايي مراجع به را خود دادخواست اعتراض، تسليم تاريخ از ماه يك
وصول عدم و مذكور مدت انقضاي صورت در است نمايند.بديهي تقديم

اعتراضطبقمقرراتسندمالكيتصادرخواهدشد.

تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/07
تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/03/22
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه 2کرمان
شناسه آگهی: 1322600

و اراضي ثبتي وضعيت تكليف تعيين قانون موضوع هيات
رسمي سند فاقد ساختمانهاي

تكليف تعيين قانون نامه آئين 13 ماده و قانون 3 ماده موضوع آگهي
اراضيوساختمانهايفاقدسندرسمي وضعيتثبتيو

دوم هيات 140060319078011602مورخه1401/12/03 شماره راي برابر
فاقد ساختمانهاي و اراضي ثبتي وضعيت تكليف تعيين قانون موضوع
كرمان دو منطقه ملك ثبت حوزه ثبتي واحد در مستقر رسمي سند
تذرجي سلاجقه محمدباقر آقاي متقاضي بلامعارض مالكانه تصرفات
يك درششدانگ بيرجند از 2200صادره بشمارهشناسنامه درويش فرزند
اصلي از2787 فرعي پلاك12390 مترمربع 162 مساحت به  خانه باب
واقعدربخش3کرمانآدرسخیابانابوذرشمالیکوچه10خريدارياز
مالكرسميآقايحاجمیرزامحمدرضاسامزادهمحرزگرديدهاست.لذا
بهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15روزآگهيميشود
اعتراضي متقاضي مالكيت سند صدور به نسبت اشخاص صورتيكه در
ماه دو مدت به آگهي اولين انتشار تاريخ از توانند مي باشند داشته
اعتراضخودرابهاينادارهتسليموپسازاخذرسيد،ظرفمدتيك
ماهازتاريختسليماعتراض،دادخواستخودرابهمراجعقضاييتقديم
نمايند.بديهياستدرصورتانقضايمدتمذكوروعدموصولاعتراض

طبقمقرراتسندمالكيتصادرخواهدشد.

تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/07
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1401/03/22
2شهرستان کرمان ناحیه  واملاک  اسناد  ثبت  زاده –رئیس  محمود مهدی 
1322294 آگهی:  شناسه 

و اراضي ثبتي وضعيت تكليف تعيين قانون موضوع هيات
رسمي سند فاقد ساختمانهاي

تكليف تعيين قانون نامه آئين 13 ماده و قانون 3 ماده موضوع آگهي
اراضيوساختمانهايفاقدسندرسمی وضعيتثبتيو

دوم هيات 140160319078001347مورخه1401/02/21 شماره راي برابر
فاقد ساختمانهاي و اراضي ثبتي وضعيت تكليف تعيين قانون موضوع
كرمان دو منطقه ملك ثبت حوزه ثبتي واحد در مستقر رسمي سند
فرزند باغيني شجاعي فاطمه خانم متقاضي بلامعارض مالكانه تصرفات
خانه باب يك درششدانگ ازکرمان صادره 89 شناسنامه بشماره صادق
161مترمربعپلاك87فرعياز2203 مشتملبرطبقهفوقانیبهمساحت
کوچه45 شهاب خیابان کرمان آدرس 3کرمان بخش در واقع اصلي
خريداريازمالكرسميآقايمحمدجلالجوانمردمحرزگرديدهاست.
آگهي روز 15 فاصله به نوبت دو در مراتب عموم اطلاع منظور به لذا
متقاضي مالكيت سند صدور به نسبت اشخاص صورتيكه در شود مي
اعتراضيداشتهباشندميتوانندازتاريخانتشاراولينآگهيبهمدتدو
ماهاعتراضخودرابهاينادارهتسليموپسازاخذرسيد،ظرفمدت
قضايي مراجع به را خود دادخواست اعتراض، تسليم تاريخ از ماه يك
وصول عدم و مذكور مدت انقضاي صورت در است نمايند.بديهي تقديم

اعتراضطبقمقرراتسندمالكيتصادرخواهدشد.

تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/07
انتشار نوبت دوم :1401/03/22 تاريخ 
2کرمان املاک منطقه  و  اسناد  ثبت  زاده رییس  محمودمهدی 
1322263 آگهی:  شناسه 
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کاغذفرهنگوهنر

خبرخبر

فیلم سینمایی »هناس« از زاویه دید شهره 
پیرانــی، بــه روایت های تشــویش های او 
برای حفظ جان همســرش شهید داریوش 
رضایی نژاد از دانشمندان هسته ای پرداخته 
اســت. به گزارش خبرنگار مهر، حوالی پاییز 
سال ۱۴۰۰ خبرهایی مبنی بر ساخت فیلم 
سینمایی با محوریت ترور یکی از دانشمندان 
هسته ای و حضور در چهلمین جشنواره فجر 
تیتر رسانه های مختلف سینمایی و سیاسی 
شد که حسین دارابی کارگردان فیلم سیاسی 
»مصلحت« این بار به ســراغ چه ژانری رفته 
و زندگی کدام یک از شــهدای هســته ای 
و تشویش های زنانه همســر او در این فیلم 

سینمایی به تصویر کشیده است؟
»هناس« نام کنجکاو برانگیزی بود که با حضور 
در چهلمین جشــنواره فیلم فجر مخاطبان 
و منتقدان زیادی را بــرای دیدن و فهمیدن 
شخصیت اصلی داستان که این فیلم سینمایی 
بر مبنای زندگی آن شــکل گرفته است، به 
سالن های سینما کشاند؛ فیلمی که از زاویه دید 
شهره پیرانی، به روایت های تشویش های او 
برای حفظ جان همسرش داریوش رضایی نژاد 
دانشمند هسته ای پرداخته که در سال ۱۳۹۰ 
در مقابل چشم همســر و فرزند کودکش به 
طرز ناجوانمردانــه ای مورد ضربه گلوله های 
متعدد گروه های معاند قرار گرفت و به درجه 
رفیع شهادت رســید. این فیلم سینمایی با 
بازی مریلا زارعی در نقش همســر و بهروز 
شعیبی در نقش داریوش رضایی نژاد در زمان 
چهلمین جشــنواره فجر به یکی از پربحث 
ترین فیلم های حاضر در این دوره تبدیل شد 
که در اکران های مردمی توانست به رتبه ۶ در 
جدول آرای مردمی برسد. »هناس« دومین 
ساخته حسین دارابی است که پیش از این، 
فیلم سینمایی »مصلحت« را کارگردانی کرده 
و این بار به سراغ ســوژه ای ملتهب از یکی از 
قهرمانان ملی رفته است. سوژه هایی که نیاز 
مخاطب و سینمای ایران است تا نسل جوان 
با واقعیت های تاریخی خود و شــهامت های 
قهرمانان ملی خود آشنا شوند. تهیه کنندگی 
این اثر بر عهده محمدرضا شــفاه بوده که در 
این سال ها حمایت از فیلمسازان جوان را در 
دستور کار خود قرار داده و این فیلم سینمایی 
که دومین همکاری او با حسین دارابی را رقم 
می زند و بر اساس داستانی بیوگرافی شکل 
گرفته، این روزها در حال اکران در سینماهای 

سراسر کشور است.

روزهایهفتهصنایعدستی
رابشناسید

به گزارش ایســنا، جمعه ـ ۲۰ خردادماه ـ که 
روز جهانی صنایع دســتی و آغــاز این هفته 
است، با عنوان »صنایع دستی جایگزین نفت« 

نام گذاری شده است.
دومین روز از هفته صنایع دستی در ۲۱ خرداد 
به نام »صنایع دستی، آموزش، زنان، کودکان 
و تولید فرهنگــی« و ســومین روز مصادف 
با ۲۲ خــرداد ماه به نام روز »صنایع دســتی، 
صنایع زیستی، برندساز، کاربردی و روزآمد« 

نام گذاری شده است.
همچنین چهارمین روز از ایــن هفته در ۲۳ 
خــرداد به نــام »صنایع دســتی، تحول گرا، 
ارزش آفرین و دانش بنیان«، همچنین پنجمین 
روز در ۲۴ خردادماه به نام »صنایع دســتی، 
آگاهی بخش، فرهنگ ســاز، کارا و اثربخش« 
و ۲۵ خرداد ماه ششمین روز این هفته به نام 
»گردشگری خلاق، شهرها و روستاهای جهانی 

صنایع دستی« نام گذاری شده است.
هفتــه صنایع دســتی در آخریــن روز خود 
که مصادف بــا ۲۶ خــرداد ماه اســت با نام 
»صنایع دستی و هنرهای ســنتی، امانت دار 
هزاران ســال هویت ایرانی -  اسلامی« پایان 

می یابد

تهران- ایرنا- خانه عکاسان ایران فراخوان عکس و عکس-چیدمان 
»رویای بهشت« را با موضوع اربعین حسینی منتشر کرد.

خانه عکاسان ایران از همه عکاسان و هنرمندان چیدمان با محوریت 
عکس دعوت می کند آثار خود را برای دبیرخانه نمایشگاه ارسال 
کرده تا در صورت پذیرفته شدن در نمایشگاهی میزبان آن ها باشد.

۱- عکس
موضوع: تمامی عکس های مرتبط با اربعین حسینی و از پیاده روی 
در مسیر های منتهی به کربلا تا نذورات و پذیرایی و عزاداری های 

مربوط به پیاده روی اربعین.
عکس ها باید در عرض حداقل ۲۵۰۰ پیکسل و ۳۰۰ دی پی آی 

ارسال شوند.
در صورت پذیرفته شدن عکس، مبلغ ۳۰۰ هزار تومان برای 

حق التالیف استفاده از عکس در نمایشگاه پرداخت خواهد شد.
۲-عکس-چیدمان

تعریف: هنر چیدمان یا هنر اینستالیشن، هنر نصب یا راه اندازی آثار 
سه بعدی است که در آفرینش آن از عناصر و مواد مختلف در فضایی 
مشخص و محدود استفاده می شود. این آثار اغلب برای تبدیل و 

درک حال و هوای یک فضا طراحی شده است.
ژانرهای چیدمان شامل طیف گسترده ای از مواد روزمره و طبیعی، 
همچنین رسانه هایی از قبیل عکس، ویدئو، صدا، پرفورمنس )هنر 
اجرا(، کامپیوتر، واقعیت مجازی، اینترنت و یا ترکیبی از آنهاست 
که اغلب با کیفیتی متفاوت و خاطره انگیز انتخاب و به کار گرفته 
می شوند. از ویژگی های هنر چیدمان، فعال سازی یک محیط یا یک 

مفهوم با استفاده از هنر است.
موضوع:

تمامی طرح های چیدمان با محوریت عکس که به نمادهای مربوط 
به اربعین و پیاده روی و زیارت اربعین مربوط می شود و یاد و حس 
فضای زیارت اربعین را زنده می کند و امکان اجرا دارد قابل ارسال 
است. بدیهی است اولویت با چیدمان هایی است که عکس محور 

هستند یا عکس جزء مهم تشکیل دهنده آن است.
در صورت پذیرفته شدن طرح، تمامی هزینه های اجرای آن به عهده 

نمایشگاه خواهد بود و با نام صاحب اثر نمایش داده خواهد شد.
طرح ها باید در قالب word ارسال شوند و در کنار توضیحات متنی 
کامل و توصیف طرح و ذکر جزئیات متریال مورد استفاده، از نقشه 
و استوری برد کلی برخوردار بوده و در صورت اطلاع برآورد هزینه 

آن نیز در انتها ذکر شود.
طرح های ناقص و مبهم از بررسی و انتخاب حذف خواهند شد. در 

فایل طرح اطلاعات شناسایی و تماس ذکر شود.
*مهلت ارسال آثار*

مهلت ارسال عکس و طرح های عکس چیدمان تا ۲۰ تیرماه است.
تمامی عکس ها و طرح های چیدمان باید به شماره واتساپ خانه 
عکاسان ایران )۰۹۰۱۴۵۵۰۵۷۰( یا نشانی انتهای خیابان سمیه، 
نرسیده به پل حافظ، حوزه هنری، طبقه چهارم، خانه عکاسان 

ایران، اتاق ۴۱۵ ارسال شوند.

دومین»رویایبهشت«
فراخوانداد

ابعادی تازه از ترور 
یک دانشمند هسته ای

لحظههایتشویشهمسر تهـران- ایرنـا- نمونه هـای بسـیاری از فـرش ایرانی در 
موزه هـای معـروف جهـان در معـرض بازدیـد عمومی 
قـرار دارد، امـا قدیمی تریـن فـرش ایرانـی جهـان بـا 
قدمت ۲۵۰۰ سـال در موزه آرمیتاژ در روسیه نگهداری 

می شـود.
بـه گـزارش خبرنـگار صنایع دسـتی ایرنـا، فـرش از 
اصلی تریـن نمادهـای هویـت و فرهنـگ ایرانی اسـت؛ 
از امسـال ۲۰ خـرداد مـاه همزمـان بـا روز جهانـی 
صنایع دسـتی بـه عنـوان روز ملـی فـرش دسـتباف 
نام گذاری شـده اسـت. فرش دسـت باف ایران محصول 
جامعـه ای اسـت کـه از برکـت تمـدن و گسـتردگی 
جغرافیایی آن، نه تنها تحولات عمده و سـاختاری خود 
را مرهون اشـکال مختلف زندگی اجتماعی اسـت؛ بلکه 
ویژگی هـای منحصر به فـردی دارد کـه آن را بـه عنوان 

هنـر نـاب مردمـی ایـران متمایـز می کند.
هنـر قالی بافـی در زمـان سـلجوقیان و ایلخانـان رونق 
فراوانی به ویـژه در آذربایجان داشـت. در دوره تیموریان 
و صفویان ایـن هنر سـیر صعـودی و تکاملی طـی کرد 
بـه ویـژه در دوره صفویـه کـه نقشـه جدیـد از جملـه 
قالی های سـجاده ای، نقش گل و نقـوش طبیعی، ترنج 
و لچک، حیوانات، گل شاه عباسـی و نقوش بسیار دیگر 
معمول شـد. در این دوره تنوع رنگ و استفاده از ابریشم 
ظرافـت خاصی به قالـی هـا داده و کیفیت آنهـا را تا حد 
»قالی پـرده نمـا« ارتقا می دهـد. همچنین از ایـن دوره 
صدور قالی از ایران به کشـورهای دیگـر؛ از جمله ترکیه 
و اروپا آغـاز می شـود. قالـی در ایـن دوره از حالت تفنن 
خارج و بـه یک پدیـده تولیـدی تبدیل و در شـهرهایی 
همچون اصفهان، تبریز، کاشـان، کرمـان و بخش هایی 
از خراسـان، کارگاه هـای متعدد تولیـد قالـی راه اندازی 

می شـود.
پازیریک،قدیمیترینفرشجهان

درموزهآرمیتاژ
از همـان دوران تاکنـون سال هاسـت فـرش دسـتباف 
ایرانـی زبانـزد خـاص و عـام در جای جـای جهان شـده 
اسـت؛ نمود فرهنـگ و هنـر غنـی ایرانـی در تـار و پود 
قالی توانسـته طرفداران بی شـماری در دنیا پیـدا کند، 
اما قدیمی ترین فرش ایرانی کجاسـت؟ قالـی پازیریک 
نـام قدیمی ترین فـرش ایرانـی اسـت که تخمیـن زده 
می شـود در حدود ۲۵۰۰ سـال پیـش تـار و پود هایش 
به هم گره خـورده اسـت. پازیریک نام دره ای در روسـیه 
اسـت که این قالی آنجا کشف شـده و ابعاد آن ۲*۲ متر 

مربع اسـت.
ایـن فـرش در سـال ۱۹۴۹ میـلادی توسـط سـرگی 
رودنکـو باستان شـناس روس در یکـی از مقبره هـای 

یخ زده فرمانـروای پازیریـک در نواحی جنوبی سـیبری 
به دسـت آمد و در حال حاضـر در موزه آرمیتاژ در سـن 
پترزبورگ روسـیه نگهـداری می شـود. رودنکـو پس از 
بررسـی سـاختار فرش و نگاره های آن متوجه شـباهت 
زیـاد نقش مایه هـای ایـن فرش بـا نقش برجسـته های 
تخت جمشـید شـد. نکته جالب این اسـت که بررسـی 
کارشناسـان فرش نشـان می دهد که از نظـر کیفیت و 
نوع بافـت و طـرح آن چیـزی از فرش های امـروزی کم 
نـدارد و مشـخص اسـت ایـن قالـی در جوامـع متمدن 

بافته شـده اسـت.
امیـر ولی نـژاد فیلـم مسـتندی بـا عنـوان زیبـا بافتـه 
اسـرار سـاخته اسـت. پژوهشـگران شـباهتی زیـادی 
در نقش هـای ایـن قالـی بـا نقـش برجسـته های 
تخت جمشـید پیـدا کرده انـد و معتقدنـد بـه احتمال 
زیاد متعلـق به ارمنسـتان کنونی یا بخش های شـمالی 

ایـران قدیـم اسـت.
بخـش اول زیبـا، بافتـه  اسـرار ماجـرای شـگفت انگیز 
بزرگترین کشـف تاریـخ فرش بافی در جنوب سـیبری 
و در گـور یـخ زده  یکـی از فرماندهـان مومیامـی شـده 
سـکاها، تجزیه و تحلیـل »پروفسـور رودنکو« کاشـف 
قالی پازیریـک بر روی اصلـوب بافت و سـنجیدن آنها با 
دیگر اثٓار بازیافتـه از انٓ دوران که مهمترین سـند تاریخ 
فرشبافی از بافته های ایران هخامنشـی به شمار می آید 

را روایـت می کنـد.
بخـش دوم بـه بررسـی و تحلیلـی در ریتم طـرح و فرم 
ترکیب بنـدی زینت بـار فـرش پازیریک می پـردازد که 

افٓرینشـی اسـت از امٓیزش رنـگ ھا با زیبایی افسـونگر 
که گـواه بـر چیره دسـتی، بردبـاری و هنرمنـدی خالق 
خویش دارد و تحلیلی بـر اصلوب کمال یافته ی تکنیک 
بافت این یگانـه فرش گره بافته ی دنیـا که همچنان بعد 
از سـه ھزار سـال، در بهترین نمونه های عملـی روزگار 

خویش شـاهد انٓ هسـتیم.
بخش سـوم هم بازخوانی متن هنری تریـن قالی دنیا به 
مثابه  سـند و کتیبه ای از سـده پنجم قبل میلاد اسـت؛ 
دورانی که در تاریخ تفکر بشری، عصر درخشش فلسفه 

و فرزانگی در تمدن انسـانی به حسـاب می آید.
معروفترینقالیهایایران

درموزههایجهان
قالی اردبیل: محفـوظ در موزه ویکتوریـا و آلبرت لندن، 

به ابعـاد ۱۱.۳۸ متر طـول و ۵.۳۰ متر پهنا. ایـن قالی از 
مقبره شـیخ صفی الدین اردبیلی به دسـت آمده اسـت، 
از نظر بافـت و طرح یکـی از نفیس ترین و مشـهورترین 
قالی های جهان اسـت. تاروپـود این قالی از ابریشـم و به 

دست مقصود کاشـانی بافته شـده است.
قالی چلسـی: محفوظ در موزه ویکتوریـا و آلبرت لندن. 
ایـن قالـی از ایـن رو به قالی چلسـی مشـهور شـده که 
توسـط دلالی از محلی به نام چلسـی، به مـوزه ویکتوریا 
و آلبـرت راه یافته اسـت. طرح هـای خیالی ایـن قالی با 
بافت و کار عالی در نهایت زیبایی و اصالت ترکیب شـده 

اسـت. این قالی اصالت و آرامـش قالی اردبیـل را دارد.
قالی شـکارگاه: محفـوظ در مـوزه هنر صنعـت اتریش 
به ابعـاد ۶.۹۰ متـر طـول و ۳.۶۰ متر پهنا کـه بین قالی 
های مشـهور جهان در مقام نخسـت قـرار دارد. در واقع 
برخـی صاحب نظـران معتقدنـد این قالـی نفیس ترین 
قالی است که یافته شـده و تنها فرشی به شـمار می رود 
که تاروپود آن از ابریشـم اسـت. این قالی توسط سلطان 
محمد، نقـاش مشـهور درباره شـاه طهماسـب طراحی 
شـده و بافت آن را به کاشان نسـبت می دهند، زیرا مردم 
این شـهر به بافتن فرش های ابریشـمی عادت داشتند.
قالی سراسـر گل و جانور: محفوظ در موزه هنر و صنعت 
اتریـش در ویـن بـه ابعـاد ۷.۵۰ متـر طـول و ۳.۲۰ متر 
عـرض. ایـن قالـی نیـز یکـی از نفیس تریـن نمونه های 
موجود از گـروه قالی های سراسـر گل و جانـور و جنس 

آن از ابریشـم است.
از دیگر قالی هـای نفیس ایران کـه در موزه هـای جهان 
نگهداری می شـوند می تـوان بـه قالی نقـش گلدانی در 
موزه ویکتوریـا و آلبرت لنـدن، قالی نقش ترنـج با گل و 
جانور در موزه پولدی پتسـولی میلان، قالی نقش ترنج، 
لچک، گل و جانور و نوشـته در موزه هنری متروپولیتن 
نیویـورک و قالـی ترنـج و جانـور و درخـت در موزه های 

هنر های تزیینـی پاریس اشـاره کرد.

قدیمی ترین فرش ایرانی کجاست؟
رنا

: ای
س

عک

زائـران کشـور اندونـزی بـا اخـذ ۱۰۰ 
هـزار و ۵۱ نفـر سـهمیه بـرای مناسـک 
حـج امسـال، بـه عنـوان بالاتریـن تعداد 
سـهمیه میـان مسـلمانان جهـان بودنـد 
کـه بـا ورود اولیـن کاروان ایـن کشـور 
در قالـب ۴۱۹ نفـر، نخسـتین زائرانـی 

هسـتند کـه وارد مدینـه شـدند.
به گـزارش خبرنگار حـج و زیـارت ایرنا، 
بـر همیـن اسـاس مسـلمانان بنـگلادش 
در  نیجریـه  ئـران  ا ز و  نزدهم  شـا در 
نوزدهـم خـرداد مـاه کاروان هـای خـود 
را برای انجـام مناسـک حج تمتـع راهی 

سـرزمین وحـی کردنـد.
بـه گفتـه مسـئولان سـازمان حـج و 
زیـارت، عربسـتان بـا در نظـر گرفتـن 
ر و ۶۳۰ نفـر سـهمیه بـرای  ۳۹ هـزا
کشورمان، نخسـتین کاروان زائران خود 
را در روز دوشـنبه راهـی عربسـتان کرد.
ر و اطلاعـات منتشـره  براسـاس آمـا
کشـور  نه های  رسـا نیـز  پیش تـر 
کشـور  کـه  دنـد  دا خبـر  عربسـتان 
اندونـزی بـا اعـزام ۱۰۰ هـزار و ۵۱ نفـر 
زائـر، بیشـترین آمـار حضـور زائـران در 
مناسـک حـج تمتـع ۱۴۰۱ را بـه خـود 

ده اسـت. اختصـاص دا
بـر همین اسـاس بعـد از اندونزی کشـور 

پاکسـتان با سـهمیه در نظر گرفته شـده 
از سـوی عربسـتان بـرای ایـن کشـور بـا 
اعـزام ۸۱ هـزار و ۱۳۲ نفـر در جایـگاه 
ئـر بـه  ا م کننـده ز عزا دومیـن کشـور ا

سـرزمین وحـی قـرار دارد.
بـر اسـاس آخریـن سرشـماری دولـت 
هند مبنی بـر اعلام حـدود یـک میلیارد 
و ۳۰۰ میلیـون نفر جمعیـت، وزارت حج 
عربسـتان ۷۹ هـزار و ۲۳۷  زائـر را  برای 
انجـام مناسـک حـج ۱۴۰۱ ایـن کشـور 

پذیرفتـه اسـت.
ایـن مجلـه سـعودی همچنیـن سـهمیه 
در نظـر گرفتـه شـده از سـوی وزارت 
حج عربسـتان برای کشـور بنگلادش در 

حـج امسـال را ۵۷ هـزار و ۵۸۵، آمریـکا 
۹ هـزار و ۵۰۴، روسـیه ۱۱ هـزار و ۳۱۸ 
نفـر، چیـن ۹ هـزار و ۱۹۰ زائـر و تایلند 
را ۵ هـزار و ۸۸۵ نفر عنوان کرده اسـت.
 ایـن نشـریه سـعودی در ادامـه سـهمیه 
کشـور را شـامل اوکرایـن بـا ۹۱ و آنگولا 
۲۳ زائـر را به عنـوان زائـران اعزامی حج 
۱۴۰۱ کـه راهی عربسـتان خواهند شـد 

عنـوان کرده اسـت.
بـه گفتـه مسـئولان سـازمان حـج و 
زیـارت کشـورمان نیـز امسـال ۳۹ هزار 
یسـتگاه  ز ۱۹ ا ئـر هموطـن ا و ۶۳۰ زا
پـروازی بـرای انجام مناسـک حـج راهی 

سـرزمین وحـی خواهنـد شـد.

چهار فیلم جدید اکران شده  در سینماها، در مدت دو 
روز فقط حدود ۳۰۰ میلیون تومان بلیت فروخته اند 
و استقبال کم مخاطبان از سینما سبب شده برخی 
بخش کننده ها از اکران فیلم هایشان - به رغم اعلام 

قبلی - منصرف شوند.
به گزارش ایسنا، از روز چهارشنبه ۱۸ خردادماه چهار 
فیلم »بدون قرار قبلی«، »هناس«، »والدین امانتی« 
و »نقره داغ« روی پرده رفتند که تا ظهر روز جمعه ۲۰ 
خرداد )طبق آمار سامانه سیمفا( فروش آن ها کمتر از 

۳۰۰ میلیون تومان بود.
»بدون قرار قبلی« ساخته بهروز شعیبی که همزمان 
یک فیلم دیگر را هم به عنوان بازیگر روی پرده دارد، 
در این مدت نزدیک به ۲۹۰۰ بلیت فروخته و رقم 

فروش آن به ۱۰۴ میلیون تومان رسیده است.
»هناس« فیلم دیگر بهروز شعیبی که در آن نقش 
یکی از شهدای دانشمند هسته ای را ایفا کرده، با 

۲۵۰۰ بلیت به رقم فروش ۹۰ تومان رسیده است.
فیلم »نقره داغ« به کارگردانی محسن آقاخان که 
در آن اکبر عبدی باز هم نقش زن و مرد را با هم ایفا 
کرده، تاکنون بیش از ۷۰ میلیون تومان فروش داشته 

و نزدیک به دو هزار نفر هم آن را تماشا کرده اند.
»والدین امانتی« فیلمی که در ژانر کودک معرفی 
شده، ساخته حسین قناعت است که با کمتر از 
هزار نفر مخاطب به فروش حدود ۳۵ میلیون تومان 

رسیده است.
در حال حاضر فیلم کمدی »سگ بند« به کارگردانی 
مهران احمدی که از فیلم های اکران نوروزی بود، 

با بیش از یک میلیون و ۱۰۰ هزار نفر تماشاگر 
پرمخاطب ترین فیلم سال تا به امروز است و به فروش 

۳۵ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان رسیده است.
بعد از آن فیلم کمدی »انفرادی« به کارگردانی 
مسعود اطیابی پرمخاطب است که تاکنون حدود 
۸۴۰ هزار و ۵۰۰ بلیت فروخته و فروش حدود ۲۸ 

میلیارد تومان داشته است.
در جایگاه سوم پرفروش ها و پرمخاطب های گیشه، 
فیلم دفاع مقدسی »موقعیت مهدی« به کارگردانی 
هادی حجازی فر قرار دارد که تعداد مخاطبانش هنوز 
به ۵۰۰ هزار نفر نرسیده و ۱۲ میلیارد و ۵۰۰ میلیون 

تومان هم فروش داشته است.
در هفته های گذشته چند فیلم دیگر هم روی  
پرده رفتند اما هیچکدام فروشی را که انتظار 
می رفت داشتند، به ویژه فیلم »علفزار« که یکی از 
پرحاشیه های جشنواره فیلم فجر سال قبل بود و 
حذف آن از اکران نوروزی ۱۴۰۱ به حاشیه هایش 
افزود. این فیلم به کارگردانی کاظم دانشی که از سوم 
خرداد اکران شده تاکنون فقط حدود ۱۱۷ هزار و 
۵۰۰ تماشاگر داشته و فروش آن به چهار میلیارد 

تومان رسیده است.
همچنین دیگر فیلم اجتماعی این روزهای سینما 
یعنی »مغز استخوان« به کارگردانی حمیدرضا 
قربانی با حدود ۵۶ هزار تماشاگر یک میلیارد و ۹۶۰ 

میلیون تومان بلیت فروخته است.
 برای فیلم »مجبوریم« به کارگردانی رضا درمیشیان 
هم رقم فروش یک میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومان با 

حدود ۳۸ هزار و ۵۰۰ تماشاگر ثبت شده است.
فیلم »سلفی با دموکراسی« به کارگردانی علی 
عطشانی هم از ابتدای خرداد روی پرده رفته و تاکنون 
حدود ۲ هزار و ۲۰۰ بلیت فروخته و فروش آن 

نزدیک به ۷۶ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان شده است.
»پسران دریا« به کارگردانی افشین هاشمی هم که از 
ابتدای خرداد اکرانش آغاز شده، تاکنون فقط حدود 

۱۱ میلیون تومان فروش داشته است.
از سوی دیگر کمدی »چند می گیری گریه کنی۲« 
به کارگردانی علی توکلی نیا با فروش بیش از ۷۰ هزار  
بلیت، دو میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان فروش داشته 
و »لامینور« داریوش مهرجویی هم با حدود ۴۳ هزار 
نفر تماشاگر تنها یک میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان 

در گیشه به دست آورده است.
نگاهی به آمار فروش فیلم ها نشان می دهد فیلم های 
کمدی همچنان بیشترین مخاطب را جذب می کنند 
و همین نکته این پیش بینی را به همراه دارد که اگر 
فیلم هایی همچون »چپ، راست« و »شیشلیک« که 
به نوعی در توقیف به سر می برند روانه اکران شوند، 
به رونق سینماها و نیز فروش دیگر فیلم ها می توانند 
کمک کنند، اما فعلا وضعیت به گونه ای است که 
بعضی پخش کننده هایی که فیلم های غیر کمدی 
را آماده اکران داشتند، در گفت وگو با ایسنا تاکید 
می کنند که با توجه به فروش نسبتا پایین فیلم 
»علفزار« که پیش بینی دیگری برایش داشتند فعلا 
تصمیم گرفته اند فیلم های خود را اکران نکنند و تا 

نیمه دوم سال منتظر بمانند

مسلمانان کدام کشور اولین زائران خانه خدا هستند؟4 فیلم جدید سینما و 300 میلیون فروش!

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
فاقدسندرسمی ساختمانهای

وضعیت تکلیف تعیین قانون نامه آئین 13 ماده و 3 ماده موضوع اگهی
شماره رای برابر رسمی سند فاقد های ساختمان و اراضی و ثبتی
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صورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیت
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
فاقدسندرسمی ساختمانهای

اگهیموضوعماده3وماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیو
اراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیبرابررایشماره140160319008000199
هیاتدومموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
مالکانه تصرفات زرند ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد
شماره به قاسم فرزند آقائی ده زاده حسن عزیزاله آقای متقاضی بلامعارض
261.15مترمربعمفروز اززرنددریکبابخانهبهمساحت 2صادره شناسنامه
زرندخیابانتختی واقعدر اصلی 2431 از ازپلاک863فرعی ومجزیشده
کوچه16خریداریازمالکرسمیآقایقاسمحسنزادهمحرزگردیدهاست.
شود می آگهی 15روز فاصله به نوبت دو در مراتب عموم اطلاع منظور به لذا
داشته اعتراضی متقاضی مالکیت بهصدورسند نسبت اشخاص درصورتیکه
را اعتراضخود ماه دو بهمدت اگهی اولین انتشار تاریخ از توانند باشندمی
تسلیم تاریخ از ماه یک مدت رسیدظرف اخذ از وپس تسلیم اداره این به
در است بدیهی نمایند. تقدیم قضایی مراجع به را خود دادخواست اعتراض،
مالکیت سند مقررات طبق اعتراض وصول عدم و مذکور مدت انقضای صورت

صادرخواهدشد.م/الف30

اول:1401/3/7 نوبت انتشار تاریخ
تاریخانتشارنوبتدوم:1401/3/22
حسینتوحیدینیا_رییسادارهثبتاسنادواملاکشهرستانزرند

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
وضعیتثبتیاراضیوساختمانهای

فاقدسندرسمی
اگهیموضوعماده3وماده13آئیننامهقانونتعیین
تکلیفوضعیتثبتیواراضیوساختمانهایفاقد
140160319008000205 شماره رای برابر رسمی سند
وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع دوم هیات
رسمی سند فاقد های ساختمان و اراضی ثبتی

مستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکزرندتصرفات
مالکانهبلامعارضمتقاضیخانمسمیهباقریفرزند
براتبهشمارهشناسنامه135صادرهاززرنددریکباب
ازپلاک1778 مترمربع بهمساحت159.75 خانه
اصلیواقعدراکبرآبادخیابانشهیدجوکارخریداری
ازمالکرسمیآقایمحمدقلیزادهابراهیمیمحرز
در مراتب عموم اطلاع منظور به لذا است. گردیده
دونوبتبهفاصله15روزآگهیمیشوددرصورتی
کهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضی
انتشار تاریخ از توانند می باشند داشته اعتراضی

اولیناگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاین
ادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماه
ازتاریختسلیماعتراض،دادخواستخودرابهمراجع
قضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضای
مدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسند

مالکیتصادرخواهدشد.م/الف28
تاریخ انتشار نوبت اول:1401/3/7
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1401/3/22
حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و 
املاک شهرستان زرند

آگهی تحدید حدود اختصاصی
پلاک خانه یکباب ششدانگ چون
به اصلی -574 از فرعی 9751
بخش مربع متر 232/20 مساحت
تقاضای مورد جیرفت اراضی در واقع کرمان 45
رای استناد به سربیژن رئیسی منظر ماه خانم
بهشماره ثبتجیرفت اختلاف محترمحل هیات
140060319014004004مورخ1400/09/23درمالکیت
قانون 3 ماده موضوع آگهی و گرفته قرار نامبرده
وساختمانهای اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین
فاقدسندرسمیوماده13-آییننامهقانونثبت

نگرفته قرار واخواهی مورد مقرر موعد در و منتشر
درخواست حسب لذا دارد حدود تحدید به ونیاز
شماره2815مورخ1401/03/07مالکبدینوسیله
13 ماده تبصره ستناد با آن حدود تحدید آگهی
قانونمزبورمنتشروعملیاتتحدیدیآنازساعت
8صبحروزدوشنبهمورخ1401/05/10درمحلوقوع
یا بهمالک لذا بهعملخواهدآمد ملکشروعو
مالکیناملاکمجاوررقبهمزبوراخطارمیگرددکهدر
موعدمقرردرایناعلانبهمحلوقوعملکحاضرو
درصورتعدممراجعهمجاورینعملیاتتحدیدی
بامعرفیمالکانجاموچنانچهکسیازمجاورین

برحدودوحقوقارتفاقیآناعتراضداشتهباشدبر
طبقماده20قانونثبتوماده86-اصلاحیپس
ازتنظیمصورتمجلستحدیدیاعتراضخودراکتبا
ظرفمدت30روزبهاینادارهاعلامودادخواستبه
مراجعذیصلاحقضاییتقدیموگواهیدادخواست
ازگذشتمهلتیاد ارائهنمایدوپس اداره این به

شدههیچگونهادعاییمسموعنخواهدبود.

تاریخانتشار:1401/03/22-روز:یکشنبه
جوادفاریابی-رئیسادارهثبتاسنادواملاک
جیرفت.مالف:141
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تهــران- ایرنا- بعــد از یک ســال و ۹ ماه 
و ۲ روز، محــرم نویدکیا از ســپاهان جدا 
شد؛ بدون کســب جام اما با رفتار و منشی 

منحصر به فرد و خاص در فوتبال ایران.
به گزارش ایرنا، ۱۶ شهریور ۱۳۹۹ بود که 
محرم نویدکیــا جایگزین امیــر قلعه نویی 
شــد و هدایت تیم محبوبش سپاهان را به 
عهده گرفت. یک سال و ۹ ماه و ۲ روز بعد، 
داستان شــماره ۴ و طلایی پوشان به آخر 
خط رسید. اســتعفای نویدکیا مورد قبول 
قرار گرفــت و او حالا پس از ۷۵ مســابقه 

رسمی دیگر سرمربی سپاهان نیست.
محــرم در ابتدای راه چهــار بازی گروهی 
باقیمانده در لیگ قهرمانان آســیای سال 
۲۰۲۰ را انجــام داد. تیمش نتوانســت به 
بردی دســت پیدا کند و با سه باخت و یک 

تساوی از گردونه بازی ها حذف شد.
در لیگ بیســتم طلایی پوشــان ۶۵ امتیاز 
دشــت کردند و پس از پرســپولیس ۶۷ 
امتیازی رتبــه دوم را به خــود اختصاص 
دادند. تیم محرم بیشترین برد را به صورت 
مشترک با پرســپولیس در اختیار داشت 
و بیشــترین گل  زده نیز برای آنها به ثبت 

رسید.
حــذف در مرحلــه یک چهــارم نهایــی 
جام حذفــی و در ضربــات پنالتــی مقابل 
فولاد اجازه نداد تا نماینده نصف جهان به 
جمع چهار تیم پایانی این تورنمنت برسد.
برای لیــگ بیســت و یکم بازهم شــاهد 
تقویت ســپاهان بودیم. آنها اما نتوانستند 
پیشرفتی داشــته باشند. ۹ امتیاز کمتر در 
لیگ کسب شد و این بار به جای رده دوم، 
رتبه ســوم برای آنها به دست آمد. سه برد 

کمتر و ســه باخت بیشــتر برای تیمی که 
قرار بود بــه روند ناکامی های چند ســال 
اخیر پایان بدهد و جام بگیرد اما انتظارش 

به هفت سال رسید.
در جام حذفی به جای مرحله یک چهارم، 
حــذف در یــک هشــتم نهایی، قســمتِ 
سپاهان شد. آنها به جای فولاد، در ضربات 
پنالتــی مغلوب آلومینیوم اراک شــدند تا 
یک پســرفت دیگر برای نویدکیا به دست 

بیاید.
لیــگ قهرمانان آســیا نیز بــا ۲ برد، یک 
تساوی و سه باخت همراه شد. حذفی دیگر 
در مرحله گروهی و یک ناکامی بزرگ. آنها 
نتوانستند در گروهی که الدحیل، التعاون 
و پاختاکــور حضور داشــتند بــه توفیقی 

دست یابند.
با این اوصــاف بایــد عملکــرد این فصل 
قهرمــان چهــار دوره لیــگ برتــر را در 
ســه تورنمنــت مختلف، ضعیــف قلمداد 
کرد. محــرم یکــی ۲ مرتبــه در بین راه 
خداحافظی کرد اما هر بار باشگاه سپاهان 
با استعفایش مخالفت نمود. این دفعه ولی 
ماجرا فرق داشت. شــماره چهار محبوب 
درخواست جدایی داد و باشــگاه موافقت 
کرد. او در ۶۴۰ روزی که سکاندار سپاهان 
بود بــه  ۴۰ برد)۵۳درصد(، ۱۸ مســاوی 
و ۱۷ باخت)۲۲درصد( رســید. ۱۱۲ گل 
زده)۱.۴۹( و ۶۶ گل خــورده)۰.۸۸( بــر 
جای مانــد. از ۶ جام ممکــن هیچ جامی 

عایدش نشد و تمام.
اما بی رحمانه اســت اگر بخواهیم عملکرد 
محرم نویدکیا را اینگونه به اتمام برسانیم 
و خلاصه در اعــداد کنیم. اعــداد و ارقام 

قابل استناد هستند و درجه اهمیت بالایی 
دارند ولــی بازگوکننده همــه ی اتفاقات 
نیســتند. نویدکیا با حضــورش در عرصه 
مربیگری توانســت شــخصیت جدیدی را 
به تیپ جامعه مربیــان اضافه کند. مردی 
آرام و موقــر کــه در روزگار فریادزن ها و 
معترضــان هیچوقــت صدایــش را برای 
داوران بالا نبرد. هیچ گاه در نشست خبری 
علیه کســی صحبت نکرد و تقصیرها را بر 
گردن دیگری نینداخــت و بهانه نیاورد. او 
همیشــه و در همه حال و تحــت هر گونه 
فشــاری فقط به فوتبال فکــر کرد و بازی 
زیبا. فوتبالی رو به جلــو و تهاجمی که در 
فوتبالِ ایران دُری نایاب است. شاید اگر او 
نیز اســتراتژی دیگر مربیان را در دستور 
کارش قرار می داد حالا هم جام داشــت و 

هم جایگاهش دست نیافتنی بود. 
قریب به ۲ ســال شاهد ســپاهان جذابی 
بودیم. تیمی که حتــی در روز باختش نیز 
برای انجام دادن یک فوتبال ســالم تلاش 
کرد و همــه این ها مرهــون حضور مردی 

لاغر اندام و ترکه ای بود. مردی که همانند 
دوران بازیگری اش خــاص بود و بی بدیل. 
مردی که ترجیــح داد تنها قــدم بزند اما 
هم قدم با گروهی نشود که دنیایش با آنها 

متفاوت بود.
شــما گاهــی اوقــات بــه مقصــدی که 
می خواهید نمی رســید اما شاید هیچوقت 
نباید مقصد را مــلاک ارزیابی قرار دهیم. 
محرم، سازنده مســیری زیبا بود. مسیری 
جذاب و البته پرتلاطم که با خاطرات خوب 
و بد زیادی آمیخته شــد. او در ســپاهان 
نتوانســت فوتبال و تفکرش را بــا نتیجه 
همســو کند و در یک راســتا قرار دهد اما 
بدون شک فرصت های زیادی پیش رویش 
خواهد بــود تا پروژه اش را به بار بنشــاند. 
روزی کــه او به مقصد برســد، روز زیبایی 
خواهد بــود. روز پیــروزی فوتبــالِ زیبا، 
فوتبالِ بــدون قیل و قــال و فوتبالِ بدون 

اعتراض.
تــا فــرا رســیدن آن روز، بــدرود محرم 

. نویدکیا

کامرانیفر:منتظرنظراسکوچیچپایان ۶40 روزِ زیبا و بدون قیل و قال من مرد تنهای شبم
برایمحلبعدیاردویتیمملی

هستیم
تهران- ایرنــا- دبیرکل فدراســیون فوتبــال گفت: برای 
محل برپایی اردوی بعدی تیم ملی منتظر نظر اســکوچیچ 
هستیم و این مساله پس از بازگشت تیم ملی از اردوی قطر 

مشخص و نهایی می شود.
به گــزارش ایرنا، حســن کامرانی فر در حاشــیه برگزاری 
جلسه کمیته فنی فدراسیون فوتبال افزود: شرایط تیم ملی 
خوب اســت و ملی پوشــان در حال تمرین در قطر هستند. 

ان شاءالله بازی خوبی نیز با الجزایر برگزار کنند.
او در واکنش به حاشیه های ایجاد شــده در خصوص عدم 
حضور بازیکنان اصلی الجزایر در دیــدار برابر ایران تاکید 
کرد: در قراردادی که امضا کردیــم بازی با حضور بازیکنان 
اصلی الجزایر برگزار خواهد شــد. در این بین ممکن است 
بازیکنی مصدوم باشد و نتواند بازی کند، ولی طبق قرارداد 
بازیکنان اصلی طبق لیســت قبلی شــان باید بازی کنند و 
این برای هر دو طرف اســت.  دبیرکل فدراســیون فوتبال 
در واکنش به این موضوع که مدیر رســانه ای تیم ملی اعلام 
کرده امکان برگزاری اردوی دوم ایران در قطر وجود ندارد، 
گفت: برای اردوی بعدی تیم ملی منتظر هستیم که اعضای 
تیم به ایــران بازگردند و بعــد از آن با ســرمربی تیم ملی 

می نشینیم تا تصمیم بگیریم.
وی در پاسخ به این ســؤال که فرآیند انتخابات فدراسیون 
فوتبال چه زمانی شــروع می شــود، تصریح کــرد: فرآیند 
این کار شــروع شــده و برای اینکه قســمت های مختلف 
نماینده های  خودشان را مشــخص کنند، نامه ها هم ارسال 
شــده اســت. طبق اساســنامه و مجامع قبلی ۷۰ روز قبل 
باید نامه ها ارســال و محل و تاریخ مجمع مشــخص شود. 
موضوعی که مهم اســت باید ۷۰ روز قبل تیم ها مشــخص 
شوند. الان لیگ برتر، لیگ فوتســال و ... تمام شده و فقط 
لیگ دو مانده است که آن هم نماینده سال گذشته شرکت 

خواهد کرد.
دبیــرکل فدراســیون فوتبــال در خصــوص نارضایتــی 
مهدوی کیا از کم بــودن بازی های تدارکاتــی تیم فوتبال 
امید، گفت: ما در بحث بازی های دوســتانه و آماده سازی 
تیم امید نتوانســتیم خوب عمل کنیم، چــون تیم امید هم 
باید در فیفــادی بازی می کــرد. ما در حــال برنامه ریزی 
هســتیم برای فیفادی بعــدی و هم اینکــه در تاریخ جام 
جهانی بتوانیم برنامه ریزی داشــته باشیم تا برای تیم امید 
بازی برگزار کنیم و با توجه به اینکــه بازیکنان امید در آن 
زمان، زمــان آزاد دارند قابل انجام اســت. ما بــا بازیکنان 
زیر ۲۱ ســال در مســابقات حاضر شــدیم و این سیاست 
فدراســیون فوتبال بود، ان شــاءالله بتوانیــم برنامه ریزی 

مناسبی داشته باشیم.
کامرانی فر در واکنش به این سوال که مهدوی کیا به کارش 
در تیم امید ادامه خواهد داد یا خیر، گفت: بله تا این لحظه 
مهدوی کیا ســرمربی تیم امید اســت و کمیته فنی هم در 
حال بررســی عملکرد فنی تیم امید است و نظرش را اعلام 
خواهد کرد. او درباره انتخاب البســه تیم های ملی تصریح 
کرد: کارهای این موضوع هم انجام شــده، پاکت ها باز شده 
و به محض اینکه اردوی تیم ملی تمام شــود، لباس تیم ملی 

هم معرفی خواهد شد.

سرعتی زن تیم ملی والیبال دختران نوجوان 
ایران دلیل پیروزی تیم ملی مقابل ازبکستان 

را هماهنگی و کاهش خطاهای تیم دانست.
به گزارش ایسنا، تیم ملی نوجوانان دختر ایران در آخرین 
دیدار مرحله گروهی مقابل ازبکستان با حساب سه بر صفر 

پیروز شد.
پریا حاجتمند، ســرعتی زن تیم ملی در مورد این مسابقه 
گفت: بازی خوبی با ازبکستان داشتیم. خدا را شکر نتیجه 
خوبی هم گرفتیم و سه بر صفر برنده شدیم. بازیکن شماره 
هفت ازبکســتان خیلی خوب بــود اما توانســتیم با دفاع 
مهارش کنیم. بازیکنان تیم ما هماهنگی  خوبی داشــتند 
و تکنیک های لازم را اجرا کردنــد. پاس های خیلی خوبی 
گرفتیم و توانســتیم بازی را خیلی خوب تمــام کنیم. از 
طرفی ســرویس های خوبی زدیم، خیلی خطا نداشتیم و 

تیم ازبکستان را از کار انداختیم.
او به احتمــال رویاروی ایــران با قزاقســتان در دور دوم 
مسابقات اشاره و بیان کرد:  ســطح قزاقستان خوب است 
و با همت همه بازیکنان اگر مثل امروز هماهنگی داشــته 

باشیم،  به راحتی حریف مان را شکست می دهیم.
حاجتمند به انگیزه بازیکنان ایران بــرای ارتقا جایگاه در 
آسیا اشاره و بیان کرد: انگیزه بالایی داریم. همه بازیکنان از 
نظر روحی عالی هستند و پتانسیل این را داریم که خیلی 

بهتر با قزاقستان بازی کنیم و برنده شویم.

تهران- ایرنــا- پرونده مربیگــری مهاجم 
سابق تیم فوتبال اســتقلال تهران در این 
تیم بســته شــد و وی جایــی در نیمکت 
آبی پوشــان در فصل پیش رو به عنوان نفر 

نخست ندارد.
به گزارش ایرنا، انتشــار یــک اســتوری از »غلامرضا 
عنایتی« و دعوت وی به دفتر مصطفی آجرلو مدیر عامل 
استقلال موجب شد تا شــایعه حضور این پیشکسوت در 
نیمکت آبی پوشان بیش از پیش تقویت شود. این خبر با 
واکنش منفی هواداران استقلال در فضای مجازی روبرو 
و حتی پیچ های شخصی عنایتی مورد حمله آبی پوشان 

قرار گرفت.
با وجود نارضایتی هواداران از برجســته کردن نام گلزن 
ســابق این تیم، مدیران باشگاه اســتقلال همچنان بر 
اســتخدام  گزینه داخلی تاکید داشــتند. ایــن گزینه 
عنایتی بود که به عنوان جدی تریــن مدعی نیمکت این 

تیم معرفی شد.
مطرح شــدن نام آقای گل چند دوره لیگ برتر در حالی 
است که اکنون از باشگاه خبر می رسد که پرونده عنایتی 
و حضور وی در نیمکت اســتقلال نیز بسته شده است. 
بسته شدن پرونده مربیگری عنایتی در استقلال، موجب 
بازگشــت این تیم به نقطه صفر است، جایی که تیم بعد 
از جشن قهرمانی دچار شوک شد و این به خاطر انتشار 

خبر خداحافظی مجیدی از جمع آبی پوشان بود.

ملیپوشوالیبالدختران
انگیزهبالاییبرایارتقای
جایگاهایراندرآسیاداریم

بازگشت به نقطه صفر
پروندهعنایتیواستقلالبستهشد

خبر

خبر

خبر
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
رسمی سند فاقد ساختمانهای

تکلیف تعیین قانون نامه آئین 13 ماده و قانون 3 ماده موضوع آگهی
شماره رای برابر رسمی سند فاقد وساختمانهای واراضی ثبتی وضعیت
تکلیف تعیین قانون موضوع دوم هیات -1400/10/11-140060319014004388
ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای و اراضی ثبتی وضعیت
محمد آقای متقاضی بلامعارض مالکانه تصرفات  جیرفت ملک ثبت حوزه
یک ششدانگ در جیرفت از صادره 3 شناسنامه بشماره رضا فرزند  آفتابی
بابخانهبهمساحت776/90مترمربعپلاک-فرعیاز549-اصلیمفروز
اراضیکلرود در واقع 549-اصلیقطعهدو از 1فرعی ازپلاک ومجزیشده
محرز آفتابی یدالله آقای رسمی مالک از خریداری 45کرمان بخش جیرفت
روز 15 فاصله به نوبت دو در مراتب عموم اطلاع منظور به است.لذا گردیده
متقاضی مالکیت سند صدور به نسبت اشخاص صورتیکه در شود می آگهی
دوماه مدت به آگهی اولین انتشار تاریخ از توانند می باشند داشته اعتراضی
ماه اخذرسید،ظرفمدتیک از ادارهتسلیموپس این به را اعتراضخود
. نمایند تقدیم قضایی مراجع به را خود اعتراض،دادخواست تسلیم تاریخ از
بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقررات

سندمالکیتصادرخواهدشد./مالف:148
جوادفاریابی-رئیسثبتاسناداملاک
تاریخانتشارنوبتاول:1401/03/22
تاریخانتشارنوبتدوم:1401/04/05

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
رسمی سند فاقد ساختمانهای

آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتی
واراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیبرابررایشماره140160319014000765-
و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع اول هیات -1401/02/27
جیرفت ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای
اله حبیب فرزند  واحدی غلامرضا آقای متقاضی بلامعارض مالکانه تصرفات
به  خانه باب یک ششدانگ در جیرفت از صادره 4335 شناسنامه بشماره
مساحت484مترمربعپلاک-فرعیاز593-اصلیمفروزومجزیشدهاز
اراضیگنزیرساردوئیهجیرفت در واقع 5 قطعه -اصلی 593 از فرعی - پلاک
بخش34کرمانخریداریازمالکرسمیآقایحبیباللهواحدیمحرزگردیده
می آگهی روز 15 فاصله به نوبت دو در مراتب عموم اطلاع منظور به است.لذا
اعتراضی متقاضی مالکیت سند صدور به نسبت اشخاص که صورتی در شود
اعتراض دوماه مدت به آگهی اولین انتشار تاریخ از توانند می باشند داشته
تاریخ از ماه یک مدت ظرف رسید، اخذ از پس و تسلیم اداره این به را خود
تسلیماعتراض،دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاست
درصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیت

صادرخواهدشد./مالف:147
جوادفاریابی-رئیسثبتاسناداملاک
تاریخانتشارنوبتاول:1401/03/22
تاریخانتشارنوبتدوم:1401/04/05

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
رسمی سند فاقد ساختمانهای

آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتی
-1401160319002000987 شماره رای برابر رسمی سند فاقد وساختمان واراضی
و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع اول هیات 1401/02/31
کهنوج ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای
بشماره نورک فرزند دادخدائی فاطمه خانم متقاضی بلامعارض مالکانه تصرفات
متر 30.23  مساحت به مغازه باب یک در  کهنوج از صادره 397 شناسنامه
مربعپلاک1560فرعیاز497-اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک13فرعیاز
497-اصلیقطعه4واقعدرقلعهگنجخیابانمعلمخریداریازمالکرسمی

آقایاحمداحمدی)ورثهنورکاحمدی(محرزگردیدهاست.
شود می آگهی روز 15 فاصله به نوبت دو در مراتب عموم اطلاع منظور به لذا
داشته اعتراضی متقاضی مالکیت سند صدور به نسبت اشخاص صورتیکه در
را خود اعتراض ماه دو مدت به آگهی اولین انتشار تاریخ از توانند می باشند
تسلیم تاریخ از ماه یک مدت ظرف رسید، اخذ از پس و تسلیم اداره این به
در است .بدیهی نمایند تقدیم قضایی مراجع به را خود ،دادخواست اعتراض
مالکیت سند  مقررات طبق اعتراض وصول عدم و مذکور مدت انقضای صورت

صادرخواهدشد.مالف:523
تاریخانتشارنوبتاول:1401/03/22
تاریخانتشارنوبتدوم:1401/04/05
علیرحمانیخالص-رئیسثبتاسناداملاککهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
ساختمانهایفاقدسندرسمی

تعیین قانون نامه آئین 13 ماده و قانون 3 ماده موضوع  اصلاحی آگهی
رای برابر رسمی سند فاقد وساختمانهای واراضی ثبتی وضعیت تکلیف
موضوع اول هیات -1401/01/28-140160319014000579 شماره اصلاحی
رسمی سند فاقد ساختمانهای و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون
بلامعارض مالکانه تصرفات  جیرفت ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر
متقاضیخانمشهنازشجاعالدینیمهنیفرزندمظفربشمارهشناسنامه261
بهمساحت طبقه دو خانهمسکونی باب یک درششدانگ ازجیرفت صادره
شده مجزی و مفروز اصلی -564 از فرعی 2110 پلاک مربع متر 242/41
اراضیکهوروئیهجیرفت در واقع دو قطعه -اصلی 564 از فرعی - پلاک از
محرز مطلق پارسا حلیمه خانم رسمی مالک از خریداری 45کرمان بخش
گردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدریکنوبتآگهیمیشوددر
داشته اعتراضی متقاضی مالکیت سند صدور به نسبت اشخاص صورتیکه
به را اعتراضخود ماه یک بهمدت آگهی انتشار تاریخ از توانند می باشند
تسلیم تاریخ از ماه یک مدت ظرف رسید، اخذ از پس و تسلیم اداره این
.بدیهیاستدر اعتراض،دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند
صورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیت

صادرخواهدشد./مالف:139
جوادفاریابی-رئیسثبتاسناداملاک
تاریخانتشارنوبتاول:1401/03/22

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
رسمی سند فاقد ساختمانهای

تکلیف تعیین قانون نامه آئین 13 ماده و قانون 3 ماده موضوع آگهی
شماره رای برابر رسمی سند فاقد وساختمانهای واراضی ثبتی وضعیت
تکلیف تعیین قانون موضوع اول هیات -1401/02/25-140160319014000725
ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای و اراضی ثبتی وضعیت
وحید آقای متقاضی بلامعارض مالکانه تصرفات  جیرفت ملک ثبت حوزه
ازجیرفتدرششدانگ 7صادره کاظمیکیافرزندموسیبشمارهشناسنامه
اصلی - از564 فرعی - پلاک مربع متر 285 مساحت به  خانه باب یک
مفروزومجزیشدهازپلاک-فرعیاز564-اصلیقطعهدوواقعدراراضی
انوشیروان آقای رسمی مالک از 45کرمانخریداری بخش کهوروئیهجیرفت
پارسامحرزگردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله
مالکیت سند صدور به نسبت اشخاص صورتیکه در شود می آگهی روز 15
متقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدت
مدت ظرف رسید، اخذ از پس و تسلیم اداره این به را خود اعتراض دوماه
تقدیم قضایی مراجع به را خود اعتراض،دادخواست تسلیم تاریخ از ماه یک
نمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبق

مقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد./مالف:130
جوادفاریابی-رئیسثبتاسناداملاک
اول:1401/03/22 نوبت انتشار تاریخ
تاریخانتشارنوبتدوم:1401/04/05

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
رسمی سند فاقد ساختمانهای

آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتی
واراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیبرابررایشماره140060319014005661-
اراضی ثبتی تکلیفوضعیت تعیین قانون اول/دومموضوع 1400/12/09-هیات
جیرفت ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای و
فرزند  مهنی الدینی شجاع غلامرضا آقای متقاضی بلامعارض مالکانه تصرفات
مظفربشمارهشناسنامه2178صادرهازجیرفتدرششدانگیکبابخانهبه
مساحت356مترمربعپلاک-فرعیاز546-اصلیمفروزومجزیشدهاز
لرجیرفتبخش اراضیپشت 546-اصلیقطعهدوواقعدر از پلاک-فرعی
45کرمانخریداریازمالکرسمیآقایابوالقاسمشریفیمحرزگردیدهاست.
شود می آگهی روز 15 فاصله به نوبت دو در مراتب عموم اطلاع منظور به لذا
داشته اعتراضی متقاضی مالکیت سند صدور به نسبت اشخاص صورتیکه در
را خود اعتراض دوماه مدت به آگهی اولین انتشار تاریخ از توانند می باشند
تسلیم تاریخ از ماه یک مدت ظرف رسید، اخذ از پس و تسلیم اداره این به
در است بدیهی . نمایند تقدیم قضایی مراجع به را خود اعتراض،دادخواست
مالکیت سند مقررات طبق اعتراض وصول عدم و مذکور مدت انقضای صورت

صادرخواهدشد./مالف:144
جوادفاریابی-رئیسثبتاسناداملاک
تاریخانتشارنوبتاول:1401/03/22
تاریخانتشارنوبتدوم:1401/04/05

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
رسمی سند فاقد ساختمانهای

آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتی
برابررایشماره140160319002000985- اراضیوساختمانفاقدسندرسمی و
و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع اول هیات 1401/02/31
کهنوج ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای
بشماره نورک فرزند دادخدائی فاطمه خانم متقاضی بلامعارض مالکانه تصرفات
به احداثی بنای با زمینمحصور قطعه دریک  کهنوج از 397صادره شناسنامه
مساحت618.93پلاک418فرعیاز496-اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک
48فرعیاز496-اصلیقطعه4واقعدرقلعهگنجبلوارشهیدسلیمانیشهرک
است. گردیده محرز احمدی محمد نور آقای رسمی مالک از خریداری گلشهر
شود می آگهی روز 15 فاصله به نوبت دو در مراتب عموم اطلاع منظور به لذا
داشته اعتراضی متقاضی مالکیت سند صدور به نسبت اشخاص صورتیکه در
را خود اعتراض ماه دو مدت به آگهی اولین انتشار تاریخ از توانند می باشند
تسلیم تاریخ از ماه یک مدت ظرف رسید، اخذ از پس و تسلیم اداره این به
در است .بدیهی نمایند تقدیم قضایی مراجع به را خود ،دادخواست اعتراض
مالکیت سند  مقررات طبق اعتراض وصول عدم و مذکور مدت انقضای صورت

صادرخواهدشد.مالف:522
تاریخانتشارنوبتاول:1401/03/22
تاریخانتشارنوبتدوم:1401/04/05
اسناداملاککهنوج علیرحمانیخالص-رئیسثبت

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع هیات
ساختمانهایفاقدسندرسمی

تعیین قانون نامه آئین 13 ماده و قانون 3 ماده موضوع  اصلاحی آگهی
رای برابر رسمی سند فاقد وساختمانهای واراضی ثبتی وضعیت تکلیف
موضوع اول هیات -1401/01/29-140160319014000310 شماره اصلاحی
رسمی سند فاقد ساختمانهای و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون
بلامعارض مالکانه تصرفات  جیرفت ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر
رابر از صادره 9 شناسنامه بشماره رسول فرزند انائی محمدی آذر متقاضی
429/80 مساحت به  فوقانی طبقه بر مشتمل خانه باب یک ششدانگ در
پلاک از شده مجزی و مفروز اصلی -579 از فرعی 3511 پلاک مربع متر
19فرعیاز579-اصلیقطعهدوواقعدراراضیرهجردجیرفتبخش45
کرمانخریداریازمالکرسمیاقایامراللهگیلانیمحرزگردیدهاست.لذابه
منظوراطلاععموممراتبدریکنوبتآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاص
از توانند می باشند داشته اعتراضی متقاضی مالکیت سند صدور به نسبت
و تسلیم اداره این به را خود اعتراض ماه یک مدت به آگهی انتشار تاریخ
اعتراض،دادخواست تسلیم تاریخ از ماه رسید،ظرفمدتیک اخذ از پس
خودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدت
شد خواهد صادر مالکیت سند مقررات طبق اعتراض وصول عدم و مذکور

./مالف:139
جوادفاریابی-رئیسثبتاسناداملاک
تاریخانتشارنوبتاول:1401/03/22

لمپیک در تلاش است تا سئول نشینان در  کمیته ملی ا
لمپیک داشته  لمللی ا تیرماه دیداری با رئیس کمیته بین ا

باشند.
به گزارش ایسنا، وزیر ورزش و جوانان و رئیس کمیته ملی 
المپیک قرار بود که در حاشیه بازی های المپیک زمستانی 
لمللی  بین ا رئیس کمیته  باخ،  توماس  با  ری  دیدا چین 
المپیک داشته باشند اما این دیدار به دلیل بازگشت زودتر 

از موعد وزیر لغو شد.
اکنون کمیته ملی المپیک در حال رایزنی است تا در تیرماه 
فرصت دیدار وزیر ورزش  و رضا صالحی امیری با توماس 

باخ در لوزان سوییس فراهم شود.
د مسئولان ورزش  یا حتمال ز ، به ا ین سفر همچنین در ا
نی  تحادیه جها رتین، رئیس ا ری با دیوید لاپا یران دیدا ا

دوچرخه سواری خواهند داشت تا در مورد تایید اساسنامه 
فدراسیون ایران و برگزاری انتخابات آن صحبت کنند.

ر نشده  بات فدراسیون ژیمناستیک هم هنوز برگزا نتخا ا
و ممکن است دیداری هم با مسئولان فدراسیون جهانی 

ژیمناستیک داشته باشند.
لمپیک در حاشیه  ین هم رئیس کمیته ملی ا ز ا پیش ا
ر  دیدا سیون  ا فدر دو  ین  ا با مسئولان  توکیو  لمپیک  ا
بات  نتخا لبته مشکل ژیمناستیک حل نشد و ا داشت که ا
فدراسیون دوچرخه سواری هم مورد قبول قرار نگرفت و 
یران  در نهایت محمود رشیدی مجبور به استعفا شد تا ا

تعلیق نشود.
باید دید در این ملاقات ها مشکلات برگزاری انتخابات این 

دو فدراسیون حل می شود یا خیر.

احتمال دیدار سئول نشینان با باخ در تیر
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خبرخبر

یک کارشناس مسائل آمریکای لاتین با اشاره 
به سفر رئیس جمهور ونزوئلا به تهران گفت: به 
نظر می رســد یکی از محورهای اصلی سفر دو 
روزه آقای »نیکلاس مادورو« به تهران، مسائل 
اقتصادی و تلاش برای گسترش روابط دو کشور 

در حوزه تجاری و بازرگانی است.
سید رضا طباطبایی در گفت وگو با ایسنا با بیان 
این که پیش بینی می شود در سفر رئیس جمهور 
ونزوئلا به ایران که در ادامه سفر منطقه ای وی 
انجام می شود، تعدادی موافقت نامه به خصوص 
در حوزه تجاری بین ایران و ونزوئلا به امضا برسد، 
ادامه داد: به احتمال زیاد بعد از این سفر ، آقای 
ابراهیم  رئیسی ، رئیس جمهور ایران نیز در پاسخ 
به سفر انجام شــده در آینده سفری به ونزوئلا 
داشته باشد و سفر روسای جمهور دو کشور به 
تهران و کاراکاس نشان از اراده سیاسی مقامات 
عالی رتبه دو کشور برای انجام کارهای بزرگ 
اقتصادی است.این دیپلمات پیشین کشورمان 
با بیان این که معروف اســت که ونزوئلا دارای 
»ابرتورم« است ، چنانکه ارزش کاغذی که برای 
انتشار پول استفاده می شود از خود پول کاغذی 
در ونزوئلا بیشتر است، تصریح کرد: براساس آمار 
و ارقام از حدود یکسال و نیم پیش ونزوئلا تا حدود 
زیادی از این وضعیت خارج شده است و با استفاده 
از راهکارهایی تلاش کرده که بر این مشکل تا 
حدودی فائق آید.طباطبایی با بیان این که ونزوئلا 
در این راستا تلاش کرده که مرزهای خود را بر 
روی کالاهای خارجی بــاز کند، معافیت های 
گمرکی را کاهش دهد و مقدار بیشتری از نفت 
خود را بفروشد، خاطر نشان کرد: ونزوئلا توانسته 
از بحران انرژی که در پی جنگ اوکراین به وجود 
آمده به نفع خود تا حدودی اســتفاده کند در 
همین راستا صادرات نفت خود را افزایش داده 
و صادرات نفت به کشورهایی همچون ایتالیا و 
اسپانیا را آغاز کرده است و با مقامات آمریکا نیز 
رایزنی هایی را انجام داده تا بتواند از طریق نفت 
خود، کمبود انرژی در جهان را تا حدودی جبران 
کند.وی با بیان این که در واقع ونزوئلا به دنبال 
این است از بحران به وجود آمده در عرصه جهانی 
پس از جنگ روسیه و اوکراین به نحو مطلوب 
بهره برداری کند، اضافه کرد: در همین چارچوب 
مناسب است فعالان  اقتصادی ایران و ونزوئلا 
در حوزه دولتی و خصوصــی برنامه ریزی های 
جدی تری برای گسترش روابط داشته باشند در 
حال حاضر بخش دولتی اقداماتی را در این زمینه 
انجام داده است از جمله برقراری مجدد خطوط 
هوایی بین ایران و ونزوئلا که قرار است در پایان 
خردادماه فعال شود این موضوع می تواند در زمینه 
افزایش توریست و گردشگری بین دو کشور موثر 
باشد.این دیپلمات پیشین کشورمان همچنین با 
بیان این که باید خطوط کشتیرانی برای انتقال 
کالا بین دو کشور فعال تر شود و بخش خصوصی 
در این حوزه از ظرفیت های خود بهتر استفاده 
کند، اظهار کرد: در واقع زمان آن رسیده که بخش 
خصوصی ایران ذهنیت خود را  نسبت به وضعیت 
ونزوئلا اصلاح کند و به این موضوع توجه داشته 
باشد که رقبای سنتی ما از جمله ترکیه و هند در 
حال انجام چه اقداماتی برای استفاده از فرصت به 
وجود آمده جهت گسترش تعاملات اقتصادی 

خود با ونزوئلا هستند.

تعدادی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی نیز با انتشار 
مطالبی در صفحات شخصی خود در توییتر به صدور قطعنامه 

شورای حکام واکنش نشان دادند. 
به گزارش ایسنا، در پی صدور قطعنامه ضدایرانی در شورای 
حکام آژانس بین المللی انرژی اتمی، تعدادی از نمایندگان به 

این موضوع واکنش نشان دادند.
 چهارشنبه هفته گذشته )۱۸ خرداد( شورای حکام آژانس بین 
المللی انرژی اتمی قطعنامه ارائه شده توسط آمریکا و تروئیکای 

اروپایی علیه ایران را تصویب کرد.
پیش نویس قطعنامه انگلیس، فرانسه، آلمان و آمریکا علیه 
ایران روز سه شنبه هفته گذشته به نشست شورای حکام 
آژانس بین المللی انرژی اتمی ارائه شده بود که طبق گزارش 
خبرگزاری رویترز، در پیش نویس این قطعنامه آمده است: 
شورای حکام از ایران می خواهد که هرچه فوری برای اجرای 

تعهدات قانونی اش اقدام و بدون اتلاف وقت به پیشنهاد 
مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی برای همکاری بیشتر 
جهت شفاف سازی و حل وفصل مسائل باقی مانده پادمانی 

عمل کند.
در پی تصویب قطعنامه ضدایرانی در شورای حکام، وزارت امور 
خارجه کشورمان در بیانیه ای با انتقاد شدید از تصویب قطعنامه 
ضدایرانی آمریکا و تروئیکای اروپایی در جلسه شورای حکام 
آژانس بین المللی انرژی اتمی تاکید کرد: ایران بدلیل رویکرد 
غیرسازنده آژانس و تصویب این قطعنامه، گام های عملی 
متقابلی را اتخاذ کرده که نصب سانتریفیوژ های پیشرفته و 

غیرفعال سازی دوربین های فرا پادمانی از جمله آن ها است.
سازمان انرژی اتمی با انتشار ویدیویی از خاموشی تعداد قابل 
توجهی از دوربین های نظارتی آژانس بین المللی انرژی اتمی 

خبر داد.

در این ویدیو نشان داده می شود که اپراتورها، برق متصل به 
دوربین های فراپادمانی را قطع می کنند.

سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهوری نیز در واکنش به صدور 
قطعنامه شورای حکام، با بیان اینکه شورای حکام علیه ایران 
قطعنامه صادر می کند، توضیح داد: ما یک قدم از موضع خود 
عقب نشینی نخواهیم کرد این شورا چندین بار علیه مردم 
مظلوم فلسطین قطعنامه صادر کرده است، اما موثر واقع نشد و 
ابتکار عمل در دست فلسطینیان است، با اعمال تحریم، کشور 
ایران در حوزه های صنعت، کشاورزی، گردشگری و ... متوقف 
نمی شود، لبخند و اخم دشمنان را به اقتصاد و معیشت مردم 

گره نمی زنیم.
تعدادی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی نیز با انتشار 
مطالبی در صفحات شخصی خود در توییتر به صدور قطعنامه 

شورای حکام واکنش نشان دادند که در زیر می خوانید.

حسن شجاعی رییس کمیسیون اصل نود:
»غربگرایان به بهانه مردم، کشور را تسلیم غرب کردند نه 
زندگی مردم بهبود یافت، نه تسلیم انتهایی داشت. البته در 
این شرایط با احیای برجام موافقم، اما نه به هر قیمتی. احیای 
برجام اگر همراه حفظ عزت ملی نباشد حتما بی فرجام خواهد 
بود، آنچنان که در دولت غربگرایان بود. دوباره نسخه تسلیم 

نپیچید.«
هادی بیگی نژاد نماینده ملایر:

»غربی ها و صهیونیست ها آژانس انرژی اتمی را تشکیل داده اند 
تا زورگویی شان را در نظم ناعادلانه ای که ایجاد کرده اند، 
قانونی جلوه دهند! بدبخت آن ملتی که در مقابل قلدری این ها 

تواضع کند.«
اردشیر مطهری نماینده گرمسار:

»در پاسخ به قطعنامه مغرضانه شورای حکام، فرآیند گازدهی 
 )IR6 و IR2 به برخی از سانتریفیوژ های پیشرفته )از جمله
آغاز و سرعت تولید انواع ماشین ها، سانتریفیوژ ها و قطعات 
مورد نیاز در صنعت  هسته ای کشور افزایش یافت. دوران 

زورگویی شما و عقب نشینی ما گذشت.«

زهره الهیان عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی:
»علیرغم حسن نیت و همکاری ایران با آژانس انرژی اتمی، 
شورای حکام قطعنامه علیه ایران صادر کرد. ایران هم پخش 
عمده دوربین ها را قطع کرد و غنی سازی را افزایش داد. این 
اقدام مقتدرانه ایران هزینه را برای اینگونه تصمیمات سیاسی و 
مغرضانه آژانس تحت تاثیر صهیونیسم بین الملل زیاد خواهد 
کرد. کمیسیون امنیت مجلس تجدید نظر در مذاکرات 

هسته ای را ضروری می داند.«
کیومرث سرمدی نماینده اسدآباد:

»تصمیم اخیرشورای حکام سیاسی و فاقد هرگونه ارزش  
حقوقی و به نظر در راستای تامین نظر صهیونیست ها اتخاذ 
شد. اگر تغییر رویه صورت نگیرد، در نحوه همکاری با آژانس 
تجدید نظر جدی خواهیم کرد. تروریست های بین المللی 

حق تصمیم سازی برای سازمان های بین المللی را ندارند.«
جواد کریمی قدوسی عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست 

خارجی:
»خاموش کردن تمام دوربین های آژانس اقدامی است حداقلی 

برای پاسداشت از عزت ملت قهرمان ایران.«

واکنش نمایندگان به قطعنامه ضدایرانی شورای حکام

معاون اول رییس جمهور با تاکید بر لزوم اجرای کامل و بی 
قید و شرط قانون حمایت از حقوق معلولان، گفت: مسائل 
رای معلولیت باید حتماً مرتفع شود و  د دا فرا و مشکلات ا
عدم اجرای قانون حمایت از حقوق معلولان از سوی هیچ 

دستگاهی پذیرفته نیست.
روز  ظهر  ز  ا پیش  مخبر  محمد   ، یسنا ا رش  گزا به 
و  هماهنگی  کمیته  جلسه  دومین  در  گذشته)شنبه( 
نظارت بر اجرای قانون حمایت از حقوق معلولان در دولت 
سیزدهم، اظهار داشت: اجرای تمام قوانین در کشور امری 
ما باید توجه داشته باشیم که عدم  ضروری و لازم است ا
رای معلولیت با تبعات و  د دا فرا نین مرتبط با ا اجرای قوا

پیامدهای منفی مضاعف همراه خواهد بود.
ه  فا ر  و ر ون، کا یر تعا ول رییس جمهور به وز ون ا معا
جرای  ا برای پیگیری ا د تا تیمی ر موریت دا جتماعی ما ا
ز حقوق معلولان تعیین و  یت ا نون حما م قا حکا د و ا موا
مسائل و مشکلات افراد دارای معلولیت را بیش از گذشته 

پیگیری کند.
وی همچنین بر اهمیت رسیدگی به وضعیت بیمه معلولین 
کید و  معه معلولان کشور تا هیات جا فا و نیز خدمات و ر
خاطر نشان کرد: تمام دستگاه ها و نهادهایی که از بودجه 
رای  د دا فرا ستفاده می کنند موظف هستند به ا عمومی ا
معلولیت ارائه خدمت کنند و عدم دولتی بودن این دستگاه 
ها نمی تواند توجیهی برای خودداری از ارائه خدمت باشد.

مکان  مخبر بر لزوم مناسب سازی واحدهای مسکونی و ا
ز همه  ز خدمات عمومی تاکید کرد و ا استفاده معلولین ا
دستگاه های خدمات دهنده خواست موضوع مناسب سازی 
در اماکن و محیط های عمومی و خدماتی را برای استفاده 

معلولین در اولویت کار خود قرار دهند.
ره و  شا رای معلولیت نیز ا د دا فرا وی به موضوع اشتغال ا
م  خاطر نشان کرد: لازم است سهمیه ۳ درصدی استخدا
افراد دارای معلولیت با جدیت اجرا و پیگیری شود که البته 
در اجرای این قانون باید شرایط خاص افراد دارای معلولیت 

را در تعیین حدنصاب  مدنظر قرار داد.  
مخبر ضرورت آگاهی بخشی و اطلاع رسانی در خصوص 
ز  د و ا ر دا رای معلولیت را مورد تاکید قرا د دا فرا شرایط ا
رسانه ها و بخصوص صدا و سیما خواست به منظور جذب 
کمک های مردمی، اطلاع رسانی مناسبی را برای جامعه و 

خیرین انجام دهند.
معاون اول رییس جمهور ادامه داد: خوشبختانه کشور از 
ظرفیت های گسترده ای در حوزه دانش بنیان و فناوری 
های نوین برخوردار است که با اتکاء به این ظرفیت می توان 
خدمات بهتری در زمینه تولید تجهیزات توانبخشی و کمک 
به مراکز فعال در این زمینه ارائه داد تا شاهد کاهش هزینه 

های خدمات توانبخشی در کشور باشیم.

مخبر:سهمیه۳درصدیاستخدام
معلولانباجدیتاجراشود

یک کارشناس مسائل آمریکای لاتین 
تشریح کرد

اهمیتسفر
رئیسجمهورونزوئلا

بهایران

گروگانگیری در وین؛ چنـد خیابان بالاتـر از کوبورگ، 
در مقـر آژانـس انـرژی اتمـی؛ رای سـی برابر پنـج، به 
نفـع قطعنامـه ای کـه می گوینـد »تنـد و آتشـین« 
نیسـت، و در این سـوی ماجرا ایران ۲۷ دوربین آژانس 
را از کار انداختـه اسـت، آژانـس می گویـد تـا »ضربـه 
مهلک« به برجـام »چهار هفته« بیشـتر باقی نیسـت، 
تهران امـا می گویـد »قلـدری« را »قاطعانه و با دسـت 

باز« پاسـخ خواهـد داد.
»روز خوبـی نبـود«؛ ایـن تعبیـر گروسـی، مدیـر کل 
آژانس بین المللی انـرژی اتمی از چهارشـنبهِ قطعنامه 
علیـه برنامه هسـته ای تهـران اسـت؛ قطعنامـه ای که 
در کمتر از دو سـال دوباره در واپسـین سـاعات جلسه 
دوره ای حـکام صـادر شـد تا برجـام را بـاز هـم در اتاق 
احیـا، متصـل بـه دسـتگاه تنفـس اجبـاری در بیـم و 
هـراس نگـه دارد. هشـدار تهـران بـه آژانـس مبنی بر 
قطع دوربین هـای فراپادمانی در سـایت های اصفهان، 
نطنز و تهران چندین سـاعت زودتر از صـدور قطعنامه 

شـورای حـکام به صحـنِ جلسـه در وین رسـید.
 قطعنامه انتقـادی به دنبال درخواسـت »محکومیت« 
آمریکا و سـه کشـور اروپایـی عضـو ۴+۱، تهـران را به 
عدم »شفافیت و پاسـخ گویی« نسـبت به فعالیت های 
صلـح آمیـز هسـته ای متهـم کـرده، امـا قـرار نیسـت 
پرونده هسـته ای ایران را راهی شـورای امنیت سازمان 
ملل متحد کند. در شب مخالفت روسـیه و چین و رای 
ممتنع هنـد، لیبی و پاکسـتان با قطعنامـه حکام علیه 
ایران، موضع گیری واشـنگتن چندان سـخت و تنش زا 
نبـود. آمریکا ابتـدا اعـلام کـرد، »بـرای دامـن زدن یا 
تقابل برای اهداف سیاسـی« بـه قطعنامـه رای موافق 
نـداده و تأکیـد کـرد بـه دنبـال »تنـش« نمی گـردد، 
اما کمتـر از ۲۴ سـاعت بعـد با طـرح این پیش شـرط 
کـه »ایـران بایـد از خواسـته های فـرا برجامی دسـت 
بـردارد« اعـلام کـرد کـه »رفتارهای ایـران بـه انزوای 
اقتصادی و سیاسـی بیشـتر تهـران خواهـد انجامید و 

بحـران هسـته ای را تشـدید می کند«.
سـید صباح زنگنه، تحلیلگر مسـائل غرب آسـیا درباره 
تبعات قطعنامـه مغرضانه آژانـس علیه تهـران معتقد 
اسـت: »آمریـکا، انگلیـس، آلمـان و فرانسـه بـا ایـن 
قطعنامه هـا آب در هـاون می کوبنـد؛ این مسـیر کنار 
گذاشـتن برجام به زبـان بی زبانی اسـت و هیچ علامت 

مثبتی برای بازگشـت بـه برجـام نخواهد داشـت«. 
به رغم موضع شـفاف ایران در پاسـخ گویی بـه ابهامات 
دربـاره »منشـا پیـدا شـدن مـواد رادیواکتیـو در سـه 
مرکز هسـته ای اعلام نشـده« و همـکاری کامـل برای 
»نمونه برداری از برخی مراکز هسـته ای«، سـاز ناکوک 

مدیـر کل آژانـس انـرژی اتمـی گمانه زنی هـا دربـاره 
سیاسـی بودن مواضـع رافائل گروسـی و ارتبـاط آن با 
سـفر اخیر او به تلاویو و دیـدار با نفتالی بنت، نخسـت 
وزیر رژیم صهیونیسـتی و فشار واشـنگتن برای تغییر 

راهبـرد آژانس در قبـال ایـران را تقویـت می کند.
گروسـی البته پنجشـنبه در کنفرانس مطبوعاتی خود 
یک روز پـس از تصویـب قطعنامـه، سیاسـی خواندن 
اظهاراتش از سـوی تهران را »عجیـب« خوانده و گفته 
بود بـا اینکـه »پنجره زمانـی محدودی برای بازگشـت 
به برجـام وجود دارد و شـرایط نیـز تنش زا اسـت«، اما 
او »تمام تلاشـش« را بـرای احیای برجـام خواهد کرد.

در ایـن بیـن امـا ناظـران بین المللـی از نقش پـر رنگ 
اسـرائیل در پرونـده هسـته ای ایـران می گوینـد؛ 
سیاسـت های رژیـم صهیونیسـتی کـه از یـک سـو بـا 
جنـگ داخلـی احـزاب در پارلمـان بر سـر قـدرت و از 
سـوی دیگـر بـا بی اعتمـادی یهودیـان بـه بـن بسـت 
خـورده، و حالا تلاش می کنـد تا برای جبـران حیثیت 
از دسـت رفته خود در منطقه چاره ای بیندیشـد. برای 
اسـرائیل تنها کافی اسـت زاویه دید افکار عمومی برای 
مدتی معطوف به مسـئله دیگری شـود؛ زنگنـه در این 
بـاره می گویـد: »لابی هـای طرفـدار رژیـم بـه دنبـال 
خریـدن یـک فرصت هسـتند تـا بـه توافقـات داخلی 
برسـند و شـاید بهترین گزینه برای آنها ایجـاد انحراف 

و بحـران در مسـئله هسـته ای ایران باشـد«.
تلاش هـای تـل آویـو، ریـاض و منامـه در منطقـه یـا 
لنـدن، پاریـس و برلیـن در اروپـا هیـچ یـک، از نیـاز 
واشـنگتن بـرای رسـیدن بـه توافـق بـا ایـران کـم 
نمی کند؛ چیزی تا آغـاز انتخابـات درون حزبی کنگره 
آمریکا و داغ شـدن تنور رقابت ها باقی نمانـده و بایدن 
و دموکرات هـای حامـی او بـه خوبـی می داننـد کـه 
بـرای مانـدن در کـورس رقابت ها رسـیدن بـه توافقی 
کـه روزی ترامـپ آن را پـاره کرده بـود یک دسـتاورد 
بـزرگ اسـت. با ایـن همـه امـا صـدور قطعنامـه علیه 
تهـران می توانـد راه گریـز تروئیـکای اروپـا و آمریکا را 
بـرای نرسـیدن احتمالی بـه آنچه آنهـا توافـق معقول 
بـا ایـران می خواننـد بـاز نگـه دارد، امـا حتـی بـاز هم 
در بیـن ۴+۱ هیـچ کـدام بـه انـدازه آمریکا بـه احیای 
برجـام بـرای ترمیـم وجهـه آسـیب دیـده بین المللی 

خـود نیازمند نیسـت.
برخـی بـر ایـن عقیده اند کـه حتـی رای منفـی چین 
و روسـیه بـه قطعنامـه اخیـر آژانـس نیـز نمی توانـد 
پشـتوانه دلگـرم کننـده ای بـرای ایـران باشـد؛ 
حمایت هایـی که تنهـا از دور، دسـتی بر آتـش خواهد 
بود، امـا در مهلکه واقعی یـا به قیمـت جایگزین کردن 

دیگر فروشـندگان انرژی بـه جای ایران تمام می شـود 
و یا با پاییـن آوردن قیمت فـروش انرژی بـه قصد کنار 
زدن ایـران از کورس دیپلماسـی انـرژی همراه اسـت.

 »بحـران انـرژی و بـه تبـع آن بحـران غـذا پـس از 
درگیری روسـیه و اوکراین کشـورها را تشویق می کند 
که بـا دسـت گذاشـتن روی نقطـه ضعف کشـورها در 
خاورمیانه، امتیازاتـی به نفع خود کسـب کنند؛ زنگنه 
تحلیلگر مسـائل غـرب آسـیا همچنین معتقد اسـت: 
»عـدم احیـای برجـام، کشـورهای درگیـر در مسـئله 
هسـته ای ایـران را سـریع تر بـه منافع منطقـه ای خود 
خواهـد رسـاند«. امـا واقعیـت اینجا اسـت که نـه این 
قطعنامـه اخیـر علیـه ایـران و نـه حتـی به بن بسـت 
رسـیدن مذاکـرات پـس از اعـلام تنفـس اجبـاری از 
زمـان آخرین نشسـت ها در ویـن، هیچ کـدام در عمل 
به زیان ایـران نخواهد بـود؛ فارغ از اظهـارات اخیر وزیر 
امـور خارجـه کـه گفتـه اسـت ایـران »توسـعه پایدار 
اقتصـادی« را پـر شـتاب تر از همیشـه دنبـال می کند 
و بنابرایـن »تحریم هـای یک جانبـه و ظالمانـه آمریکا 
دوامی نـدارد«، ایران هنـوز یک کارت بـازی قدرتمند 

دارد و آن خـود برنامه هسـته ای اسـت.
هنـوز دو بند سـوپاپ اطمینان بـرای زنده نگه داشـتن 
امیدهـا بـرای احیـای برجـام وجـود دارد؛ اول الـزام 
غرب برای رسـیدن بـه توافق سـریع بـرای آنچـه آنها 

مهـار برنامـه هسـته ای ایـران می گوینـد و دوم بیـم 
آمریکا، اروپا و حتی چین و روسـیه از نتیجه پیشـرفت 
هسـته ای ایـران در پـی اسـتفاده از سـانتریفیوژهای 
نسـل پیشـرفته در مراکـز هسـته ای آن هـم حـالا که 
دوربین هـای ناظـر آژانـس یکـی پـس از دیگـری در 

ایـران از مـدار خـارج می شـوند.
قطعنامه حالا روی میز شـورای حـکام، منتظر تصمیم 
تهـران اسـت و تهـران اعـلام کـرده »ذره ای از مواضع 
خود عقب نشـینی نمی کنـد«. رای منفی چهارشـنبه 
شـب چین و روسـیه به قطعنامـه علیه ایـران، احتمالاً 
به معنی وتـوی قطعنامـه در سـازمان ملـل در صورت 
ارسـال احتمالـی آن بـه شـورای امنیت اسـت بـا این 
حـال اگـر تلاش هـا بـرای خـروج برجـام از بن بسـت 
مذاکـرات بـه نتیجه نرسـد و اگر کمـای برجـام باز هم 
طولانی تر شـود، احتمالا اروپا پیش از ارسـال قطعنامه 
بـه شـورای امنیـت، مکانیسـم ماشـه علیـه تهـران را 
فعال خواهـد کـرد و این نـه تنها آینـده اقتصـاد ایران 
را بـا چالشـی بـه مراتب بـزرگ مواجـه می کنـد، بلکه 
سیاسـت های آمریـکا در خاورمیانـه و جهـان را هم به 
بحـران خواهد کشـید. البته ایـران هم اعلام کـرده که 
از این تهدیدات ترسـی نـدارد و برای همـه گزینه های 
احتمالی برنامه دارد و تلاش های دسـتگاه دیپلماسـی 

هـم مؤید ایـن امر اسـت.

تهران-وین؛ بازی در وقت اضافه
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ثبتي وضعيت تكليف تعيين قانون موضوع دوم هيات
اراضيوساختمانهايفاقدسندرسميمستقردرواحدثبتي
بلامعارض مالكانه دوكرمانتصرفات منطقه ثبتملك حوزه
بشمارهشناسنامه علي فرزند رضائي آقايمصطفي متقاضي
خانه باب يك ششدانگ در کرمان از صادره 2980228168
3968 از فرعي 16936 پلاك مترمربع 132/5 مساحت به
اصليمفروزومجزيشدهازپلاك899فرعياز3986اصلي
واقعدربخش2کرمانآدرسکرمانخیابانسربازتوکلآباد

قدوسی32شمالی4غربی3سمتراستدربسومخريداري
گرديده محرز  آبادی عیش جمشید آقاي رسمي مالك از
است.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15
روزآگهيميشوددرصورتيكهاشخاصنسبتبهصدورسند
تاريخ از توانند مي باشند داشته اعتراضي متقاضي مالكيت
انتشاراولينآگهيبهمدتدوماهاعتراضخودرابهايناداره
تسليموپسازاخذرسيد،ظرفمدتيكماهازتاريختسليم
نمايند. تقديم بهمراجعقضايي را دادخواستخود اعتراض،
وصول عدم و مذكور مدت انقضاي صورت در است بديهي

اعتراضطبقمقرراتسندمالكيتصادرخواهدشد.

تاريخانتشارنوبتاول:1401/03/22
تاريخانتشارنوبتدوم:1401/04/06
محمودمهدیزادهرییسثبتاسنادواملاکمنطقه2کرمان
شناسهآگهی:1331547

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیواراضی
برابررایشماره140060319014004525-1400/10/18-هیاتاول/دوم وساختمانهایفاقدسندرسمی
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتی
حوزهثبتملکجیرفتتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقایابوذررنجبرینسبفرزندحسین
بشمارهشناسنامه4420صادرهازجیرفتدرششدانگیکبابخانهبهمساحت134مترمربعپلاک
-فرعیاز581-اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک-فرعیاز581-اصلیقطعهدوواقعدراراضی
حسینآبادجیرفتبخش45کرمانخریداریازمالکرسمیآقایعبدالرحیمهرویمحرزگردیده
است.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاص
نسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبه
مدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسید،ظرفمدتیکماهازتاریختسلیم
اعتراض،دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکور
وعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد./مالف:149-جوادفاریابی-
رئیسثبتاسناداملاک-تاریخانتشارنوبتاول:1401/03/22–تاریخانتشارنوبتدوم:1401/04/05

آگهی تحدید حدود اختصاصی
449/59 مساحت به اصلی -571 از فرعی 755 پلاک خانه یکباب ششدانگ چون
مترمربعبخش45کرمانواقعدراراضیسرجازجیرفتموردتقاضایخانمماهمنظر
شماره به جیرفت ثبت اختلاف حل محترم هیات رای استناد به سربیژن رئیسی
140060319014004507مورخ1400/10/15درمالکیتنامبردهقرارگرفتهوآگهیموضوعماده3قانون
تعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیوماده13-آییننامهقانونثبت
لذاحسبدرخواست بهتحدیدحدوددارد ونیاز منتشرودرموعدمقررموردواخواهیقرارنگرفته
13 ماده تبصره باستناد آن تحدیدحدود آگهی بدینوسیله مالک 1401/01/17  مورخ 346 شماره
1401/05/11در قانونمزبورمنتشروعملیاتتحدیدیآنازساعت8صبحروزسهشنبهمورخ
محلوقوعملکشروعوبهعملخواهدآمدلذابهمالکیامالکیناملاکمجاوررقبهمزبوراخطار
میگرددکهدرموعدمقرردرایناعلانبهمحلوقوعملکحاضرودرصورتعدممراجعهمجاورین
ارتفاقیآن برحدودوحقوق ازمجاورین انجاموچنانچهکسی بامعرفیمالک عملیاتتحدیدی
اعتراضداشتهباشدبرطبقماده20قانونثبتوماده86-اصلاحیپسازتنظیمصورتمجلس
تحدیدیاعتراضخودراکتباظرفمدت30روزبهاینادارهاعلامودادخواستبهمراجعذیصلاح
قضاییتقدیموگواهیدادخواستبهاینادارهارائهنمایدوپسازگذشتمهلتیادشدههیچگونه

ادعاییمسموعنخواهدبود
.تاریخانتشار:1401/03/22-روز:یکشنبه
جوادفاریابی-رئیسادارهثبتاسنادواملاکجیرفت.مالف:140

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چونششدانگیکقطعهزمینمحصوربابنایاحداثیدران
بهمساحت882 اصلی از157- فرعی دارایپلاک1573-
فاریاب شهر خمینی امام بلوار 4  گروه در واقع مربع متر
قطعهدوبخش46کرمانموردتقاضایخانممریمرسالتیمقدمفرزند
موسیبهشمارهملی4723459839نیازبهتحدیدحدوددارد.لذاحسب
اختصاصی حدود تحدید آگهی 1401/03/19 مورخ مالک درخواستکتبی
پلاکفوقمنتشروعملیاتتحدیدآنازساعت8صبحروزسهشنبهمورخه
1401/04/14درمحلشروعوبهعملخواهدآمد،لذابهمالکومالکین
محل در آگهی این در مقرر موعد در میشودکه اخطار مذبور رقبه مجاور
واخواهی آن ارتفاقی وحقوق حدود بر چنانچهکسی و حاضر ملک وقوع
30 لغایت تحدیدی مجلس صورت تنظیم تاریخ از میتواند باشد داشته
روزواخواهیخودرابهادارهثبتاسنادواملاککهنوجتسلیمتابهدادگاه
صالحهارسالشود،درغیراینصورتپسازانقضایمهلتمذکورهرگونه

ادعاییمسموعنیست
تاریخانتشار:یکشنبه1401/03/22
علیرحمانیخالص-رئیسادارهثبتاسنادواملاکشهرستانکهنوج
مالف:536

آگهی مفقودی
گردد می اعلام بدینوسیله
شهرداری واگذاری قرارداد
قطعه به مربوط جیرفت
پارک تجاری قطعات از 4 شماره
تاریخ 11970به شماره به دلیری شهید
مربع متر 36 مساحت به 1377/8/9
کهحدوداتاربعهشمالا6متربهپیاده
و 5 شماره قطعه به متر 6 ،جنوبا رو
شرقا6متربهپیادهروبلوارغربا6متر
استانکرمان در واقع پارک رو پیاده به
شهید پارک خیابان جیرفت –شهرستان
کد با راینی شریفی مجید بنام دلیری
ملی3030897443مفقودگردیدهاست

وازدرجهاعتبارساقطمیباشد

آگهی مفقودی
میگردد اعلام بدینوسیله
11970 شماره اصلاحیه قرارداد
شماره به جیرفت شهرداری
به 921 ثبت شماره به 2-4 زمین قطعه
شماره مجوز براساس 1379/1/24 تاریخ
مساحت به 75/10/12 -1/3/33/53931
به شمالا اربعه حدودات مربعکه متر 63
طول10/5بهپیادهرووخیابانداخلپارک
6 5،غربا قطعه به متر 10/5 بطول وجنوبا
متربهپیادهروپارک،شرقا6متربهپیاده
شهرستان کرمان استان در واقع بلوار رو
پارک هلیل بلوار جیرفتبخش45کرمان
شهیددلیریبناممجیدشریفیراینیباکد
ملی3030897443مفقودگردیدهاستو

ازدرجهاعتبارساقطمیباشد

آگهی فقدان سند مالکیت
فرزند  زهکلوت خادمی نادر آقای اینکه به نظر
از صادره 5369704104 ملی شماره به مختار
رودبارجنوبمالکششدانگقطعهزمینتجاری
– جنوب رودبار در واقع  اصلی 440 از فرعی 433 پلاک
46کرمانصادروتسلیمگردیده زهکلوتقطعهسهبخش
ضمنتسلیمدوبرگاستشهادیهمحلیتصدیقامضاءشده
و گردیده مفقود فوق پلاک مالکیت سند نمودهکه اعلام
درخواستسندالمثنیرانمودهاست.لذاباستنادتبصرهیک
نوبت  یک مراتب ثبت قانون نامه آیین 120 ماده اصلاحی
به انجاممعاملهنسبت تاچنانچهکسیمدعی آگهیمیشود
ملکفوقالذکرباوجودسندمالکیتنزدخودمیباشدظرف
شهرستان ثبت اداره به آگهی انتشار تاریخ از روز ده مدت
رودبارجنوبمراجعهواعتراضخودراضمنارائهاصلسند
مالکیتیاسندمعاملهتسلیمنمایدوالاپسازمدتمذکور
گردید. خواهد اقدام المثنی مالکیت سند صدور به نسبت
محمدکردستانی–رئیسادارهثبتاسنادواملاکشهرستان

رودبارجنوب–مالف:119

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیواراضی
وساختمانهایفاقدسندرسمیبرابررایشماره1401630319014000435-1401/02/08-هیاتاولموضوع
حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون
ثبتملکجیرفتتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقایمهدیسیدیمرغکیفرزنداحمدبشماره
شناسنامه24صادرهازبمدرششدانگیکبابخانهبهمساحت293مترمربعپلاک-فرعیاز579-
اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک12فرعیاز579-اصلیقطعهدوواقعدراراضیرهجردجیرفتبخش
45کرمانخریداریازمالکرسمیآقایدرویشگیلانیمحرزگردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموم
مراتبدردونوبتبهفاصله15روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیت
متقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاین
ادارهتسلیموپسازاخذرسید،ظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراض،دادخواستخودرابهمراجع
قضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسند
مالکیتصادرخواهدشد./مالف:127-جوادفاریابی-رئیسثبتاسناداملاک-تاریخانتشارنوبت

اول:1401/03/22–تاریخانتشارنوبتدوم:1401/04/05
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مارادنبالکنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

تمامیاعتباراتراهسازیکرمان
جذبشد

معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی کرمان با بیان اینکه تمامی 
اعتبارات سال  ۱۴۰۰ راهسازی توسط این اداره جذب شده است گفت: این جذب 
اعتبار سبب افزایش ۱۶ درصدی پیشرفت فیزیکی پروژه های استانی شده است.
مسلم موسی زاده در نشست مشترک مدیرکل راه و شهرسازی کرمان با معاون 
افزود:  بناهای حمل و نقل کشور  وزیر و مدیرعامل شرکت ساخت توسعه زیر 
اعتبارات سال ۱۴۰۰ تخصیص یافته به اداره کل راه و شهرسازی این استان بابت 
احداث راهها که در قالب ۱۳ طرح و ۵۳ پروژه و به مبلغ ۱۱۴ میلیارد تومان 

ابلاغ گردیده، جذب شده است.
او اظهار داشت: ضمن اینکه ۱۷۰ میلیارد تومان عملکرد شرکت ها و مطالبات 

آنها هنوز باقی مانده است.
ادامه  در  کرمان  استان  شهرسازی  و  راه  کل  اداره  ساخت  و  مهندسی  معاون 
سال ۱۴۰۱  بودجه  قانون  ظرفیت های  محل  از  ویژه  اعتبار  تخصیص  خواستار 

برای پروژه های راهسازی این استان شد.
او عنوان کرد: استان کرمان به علت وسعت بسیار و اهمیت موقعیت جغرافیایی 
در حمل و نقل بار و مسافر، معادن، صنایع، کشاورزی و گردشگری در کشور 

دارای اهمیت ویژه و شرایط خاص است.
معاونت  همکاران  و  کرمان  استان  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر  مشترک  نشست 
مهندسی و ساخت این اداره  کل صبح امروز شنبه به صورت ویدئو کنفرانسی با 
حضور معاون وزیر و مدیرعامل شرکت ساخت توسعه زیر بناهای حمل و نقل 

کشور برگزار شد.

خبر

ارز دیچیتال

خبر

خبرخبر

خبر

اینفوگرافیک

زمینه ازدواج آسان ۱۰ زوج در شهرستان ریگان استان کرمان با تامین جهیزیه 
این افراد توسط کانون خادمیاران رضوی همزمان با ایام ولادت باسعادت امام 
هشتم شیعیان فراهم آمد. مسئول کانون خادمیاران رضوی ریگان توضیح داد 
که با هدف گره گشایی از نیازمندان و کمک به توانمندسازی در مناطق محروم 
ضمن تامین جهیزیه ۱۰ زوج در شهرستان زمینه ازدواج آسان آنان فراهم و 

ترویج شد.
علی فرامرزی تصریح کرد: این اقدام با همکاری این کانون، خیران و نیز موسسه 

آبشار عاطفه ها انجام گرفت.
به گفته او در خلال برگزاری مراسم ازدواج این زوج ها همچنین هدایایی از سوی 

دفتر امام جمعه و کانون خادمیاران رضوی به این افراد اهدا شد.
فرامرزی اظهارداشت که چندن قلم وسایل ضروری شروع زندگی برای هرکدام 
از این زوج ها به همت خیران و در مشارکت با کانون خادمیاران رضوی تهیه 

و تحویل شد.

رئیس شبکه دامپزشکی شهربابک گفت: برای پیشگیری و مبارزه با بیماری 
بروسلوز، طرح واکسیناسیون بروسلوز گوسفندی در شهربابک در حال اجرا است. 
رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان شهربابک گفت: تب مالت )برسلوز( یکی 
از بیماری های مهم مشترک بین انسان و دام است که در صورت کنترل نشدن 
می تواند بهداشت عمومی و اقتصاد ملی را تهدید کند که واکسیناسیون فراگیر، 
آموزش، ترویج و رعایت مقررات بهداشتی و قرنطینه ای از روش های پیشگیری و 

مبارزه با بیماری بروسلوز در جمعیت دامی است.
 مجید اسدی می گوید: به منظور پیشگیری و مبارزه با بیماری بروسلوز طرح 
واکسیناسیون بیماری بروسلوز توسط شبکه دامپزشکی در سطح شهرستان در 
حال انجام است. او گفت: این بیماری در دام درمان ندارد و تنها راه مبارزه با آن 
پیشگیری از طریق واکسیناسیون است که پیش بینی می شود در طول اجرای 
این فاز حدود ۸۰ هزار راس دام سبک شامل بره و بزغاله علیه این بیماری مورد 

واکسیناسیون قرار گیرند.

در گردهمایی روابط عمومی های دستگاه های اجرایی و 
فرمانداری های استان کرمان از روابط عمومی گهرزمین تجلیل 

شد.
در گردهمایی روابط عمومی های دستگاه های اجرایی و 
فرمانداری های استان که با حضور رئیس کل دادگستری استان 
کرمان، امام جمعه و نماینده ولی فقیه، استاندار، نماینده مردم 
کرمان در مجلس شورای اسلامی و جمعی از مسوولین استانی 

برگزار شد از روابط عمومی گهرزمین تجلیل شد.
در این مراسم که با بررسی مسائل و مشکلات مربوط به حوزه 
روابط عمومی همراه بود از روابط عمومی گهرزمین ضمن توجه 
به فعالیت های انجام شده و ارتباط موثر ، بعنوان تنها نماینده 

شهرستان سیرجان تجلیل بعمل آمد.

 ترویج ازدواج آسان در ریگان کرمان به همت
خادمیاران رضوی

 تجلیل استاندار کرمان از روابط عمومیاجرای طرح بروسلوز گوسفندی در شهربابك
گهرزمین

عکس نوشت

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی کرمان 
گفت: در استان کرمان طی یک هفته 
ثر ابتلا به کرونا  گذشته مورد فوتی بر ا

گزارش نشده است.
سعید صحبتی گفت: آخرین آمار استان 
کرمان از وضعیت موارد مثبت بستری و 
مرگ و میر ناشی از بیماری کووید 19 تا روز 

شنبه 21 خرداد 1۴۰1 به شرح زیر است.
او می گوید: موارد بستری قطعی کرونا طی 
هفته گذشته در بیمارستان های استان 
کرمان 1۰ نفر است، شامل: ۸ نفر در حوزه 
دانشگاه علوم پزشکی کرمان، ۰ نفر در 
حوزه دانشگاه علوم پزشکی رفسنجان، 1 
نفر در حوزه دانشگاه علوم پزشکی جیرفت 
و 1 نفر در حوزه دانشکده علوم پزشکی 
سیرجان و ۰ نفر در حوزه دانشگاه علوم 

پزشکی بم است.
به گفته او طی یک هفته گذشته، مورد 
فوتی بر اثر کرونا در استان کرمان گزارش 
نشده است و مجموع جانباختگان کووید 

19 تا امروز 5 هزار و 65۸ نفر است.
صحبتی می گوید: میزان واکسن تزریق 
شده برای جمعیت بالای 12 سال در استان 
کرمان در نوبت اول 2 میلیون و 3۴۰ هزار 
و 393 نفر، در نوبت دوم 2 میلیون و ۷1 
هزار و 335 نفر و در نوبت سوم ۸۸۴ هزار و 

۷19 نفر است.

مدیرکل صنعت،معدن و تجارت جنوب کرمان از تصویب 
32 مصوبه در جلسات رفع موانع تولید جنوب کرمان از 

ابتدای امسال خبر داد.
مسلم مروجی فرد مدیرکل صنعت،معدن و تجارت جنوب 
کرمان با این توضیح که از ابتدای سال جاری  5 جلسه رفع 
موانع تولید با 32 مصوبه در حوزه های صنعتی، معدنی و 
تجاری جنوب کرمان تشکیل شده است، افزود: بیشترین 
مصوبات در زمینه های رفع معوقات بانکی، تامین سوخت 

و مالیات می باشد.
 مروجی فرد اظهار کرد:در سال گذشته نیز 536 مصوبه 

برای حل مشکلات طرح ها و واحدهای جنوب کرمان 
عمدتا در خصوص حل مشکلات بانکی و استمهال طی 19 

جلسه رفع موانع تولید اخذ شد.
مدیرکل صنعت،معدن و تجارت جنوب کرمان از سرمایه 
گذاران و صاحبان واحدهای اقتصادی در حوزه های 
صنعتی، معدنی و تجاری جنوب کرمان خواست اگر در 
حوزه سرمایه گذاری خود با مشکل روبرو هستند،از طریق 
سامانه ستاد تسهیل به آدرس https://tashil.stsm.ir ثبت 
نام کرده و برای پیگیری موارد و رفع مشکلات خود به اداره 

کل صنعت، معدن و تجارت جنوب کرمان مراجعه کنند.

مدیـر کل آمـوزش و پـرورش اسـتان کرمـان در 
دیـدار بـا جمعـی از خیریـن مدرسـه سـاز گفـت: 
مدرسـه سـازی »باقیات الصالحاتـی« اسـت کـه 
هـم در ایـن دنیـا و هـم در آخـرت نتایـج بزرگـی 

بـرای افـراد دارد.
رضـا رضایـی در ایـن دیـدار خاطـر نشـان کـرد: 
توسـعه علمـی زیرسـاخت اصلـی توسـعه پایـدار 
هـر کشـور اسـت توسـعه ای کـه تضمیـن کننـده 
سـربلندی، اقتـدار، عـزت، رفـاه و سـعادت هـر 
جامعـه اسـت، بـرای رسـیدن بـه آن فرزنـدان 
هـر کشـور بایـد در محیط هـای علمـی مناسـب و 
مـدارس مجهز و پیشـرفته رشـد و تحصیـل کنند.
او افـزود: مدرسـه سـازی یکـی از راه هایـی اسـت 
کـه کـودکان ایـن مـرز و بـوم را بـه سـوی تعلم و 
نیکـی رهنمـون می سـازد و بـا نگاهـی بـه آینـده 

پیشـرفت و ارتقـای کشـور را در همـه حوزه هـا به 
ارمغـان مـی آورد.

سـازی  مدرسـه  ینکـه  ا بیـان  بـا  یـی  رضا
»باقیات الصالحاتـی« اسـت کـه هـم در ایـن دنیـا 
و هـم در آخـرت نتایـج بزرگـی بـرای افـراد دارد 
یثـار مـال  اظهار کرد: خیریـن مدرسـه سـاز بـا ا
خـود در پیشـرفت کـودکان و نوجوانـان ایرانـی 
و سـاخت ایـران نویـن در آینـده سـهم بسـزایی 

داشـته و دارنـد.
مدیـر کل آمـوزش و پـرورش اسـتان کرمـان 
بـا اشـاره بـه اینکـه بیـش از ۷۰ درصـد مـدارس 
در حـال احـداث اسـتان پـروژه خیـری هسـتند 
گفت: نقـش خیرین مدرسـه سـاز در تهیـه فضای 
آموزشـی اسـتاندارد و مطلـوب بـرای تحصیـل 

دانـش آمـوزان انـکار ناپذیـر اسـت.

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی استان کرمان با اشاره به 
برگزاری نمایشگاه صنایع دستی به مناسبت هفته صنایع دستی در هتل پارس 
کرمان گفت: »این نمایشگاه به همت انجمن صنایع دستی و با کیفیت بالایی 

برگزار شد.«
فریدون فعالی با بیان اینکه این نمایشگاه که به مدت سه روز برپا شد مورد 
استقبال مردم و علاقمندان قرار گرفت اظهار کرد: »طی این سه روز هنرمندان 

بالغ بر ۴میلیارد ریال فروش صنایع دستی داشتند.«
مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی استان کرمان بیان کرد:»در 
نمایشگاه مذکور هنرهای سنتی ۴۰ نفر از استادکاران صنایع دستی کرمان به 

معرض نمایش و فروش درآمد.«
او ادامه داد:»این نمایشگاه از نظر کیفیت و تنوع محصولات در سطح بالایی  
برپا شد و این انتظار هم از کرمان به عنوان شهر ملی صنایع دستی می رفت که 
کیفیت و کاربری محصولات خود را روز به روز افزایش دهد تا در سبد خانوار 

قرار گیرد.«
فعالی با بیان اینکه باید صنایع دستی باید وارد زندگی مردم شود افزود:»باید 
محصولات به شکلی تولید شوند که جنبه کاربردی داشته باشند و خوشبختانه 

شاهد این اتفاق خوب در این نمایشگاه بودیم.«
او به فعالیت۷۰هزار نفر هنرمند در ۱۰۰رشته صنایع  دستی در استان کرمان 
اشاره کرد و گفت: »این اداره کل از هنرمندان و صنعتگران صنایع دستی در قالب 
تسهیلات کم بهره حمایت می کند تا آنها بتوانند کارگاه های تولید صنایع دستی 

راه اندازی کنند.«
مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی استان کرمان ادامه 
داد:»تاکنون زنجیره ارزش برای محصولات صنایع دستی در کرمان نداشتیم که 
خوشبختانه این زنجیره برای برخی از رشته ها ایجاد شده است و از هنرمندانی 

که در این زمینه بخواهند فعالیت کنند حمایت کامل خواهیم کرد.«
او در ادامه ضمن قدردانی از انجمن صنایع دستی برای برگزاری این نمایشگاه 
خاطرنشان کرد: »این انجمن حدود ۷۰ نفر عضو دارد که این تعداد روز به روز در 
حال افزایش است و این موضوع به طور قطع ارتقای صنایع دستی استان کرمان 

را به دنبال خواهد داشت.«

جشنواره ورزش های شالیزاری

رشـت-ایرنـا-نخسـتینجشـنواره
ورزشهـایشـالیزاریشـاملفوتچـل
)فوتبالدرشـالیزار(والیچـل)والیبال
درشـالیزار(کشـتیچل)کشـتیدر
شـالیزار(ولافندچـل)طنـابکشـی
درشـالیزار(بـاهـدفشناسـاییایـن
ورزشوثبـتملـیوجهانـیآنبهنام
شهرسـتانآسـتانهاشـرفیهدرایـن

شـهربرگزارشـد.
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مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان:
مدرسهسازیباقیاتالصالحاتیبرایخیراندارد

نمایشگاهیمطلوبباهمکاریانجمنصنایعدستی

خبر

سکینه خدیش- رئیس کل دادگستری کرمان در دیدار با ائمه 
جمعه شرق این استان و پس از شنیدن سخنان آنان تاکید 
کرد:مطالبه گری موضوعی بحق و لازم است اما هیچکس نباید 
به خود اجازه دهد در کار دستگاه قضا با هر توجیهی حتی مطالبه 
گری دخالت کند.  حجت الاسلام و المسلمین ابراهیم حمیدی 
در این نشست با بیان اینکه مطالبه گری شامل دخالت کردن 
نیست اظهارداشت:دخالت کردن در کارهای قضایی با استقلال 
قوه قضاییه منافات دارد. او تاکید کرد:روحانیون ظرفیت 
فرهنگی بزرگی در کشور به شمار می روند و فلسفه وجودی 
آنان نیز همین مطالبه گری آنان پیرامون مشکلات مردم 
است. حمیدی افزود:روحانیون بخصوص ائمه جمعه در بخش 
پیشگیری از وقوع جرم و ترویج فرهنگ صلح و سازش در جامعه 
به کمک دستگاه قضایی در استان بیایند. او بیان کرد:با تعامل 
و همفکری ائمه جمعه می توان بسیاری از مشکلات اجتماعی 

و فرهنگی که در دستگاه قضایی تولید پرونده می کند و باعث 
آسیب اجتماعی می شود را کنترل کرد و زودتر به نتیجه رساند.

رضایتمندیمردم،ابرهدفنظام
حجت الاسلام حمیدی عنوان کرد:ابر هدف نظام جمهوری 
اسلامی خدمت به مردم و رضایتمندی مردم نسبت به این نظام 
است؛همچنین ائمه جمعه بلندگوی نظام و مردم محسوب 

می شوند که باید از عملکرد مسئولان نیز دفاع کنند.
او توضیح داد: شرق استان کرمان مشکلات خاص خود را دارد 
که یکی از آنها وضعیت اقلیمی و گرمی آب و هواست و شرایط 
کار در این منطقه را بسیار سخت تر کرده است. رییس کل 
دادگستری کرمان تصریح کرد:همجواری با استان های شرقی 
و مرز، ناخواسته یکسری مشکلات مانند قاچاق مواد مخدر 
و سوخت را به همراه دارد که این موضوع بسترساز یکسری 
مشکلات و معضلات دیگر می شود و سرریز این مشکلات نیز 

شرق استان کرمان است. حجت الاسلام حمیدی با اشاره به 
اینکه کار دستگاه قضا دو بعُد کمی و کیفی دارد،خاطرنشان 
کرد:در بعُد کمی می توان با افزایش ساعات کاری، پیگیری 
پرونده ها در ساعات غیراداری و حرکت های جهادی اقدام 
کرد اما کیفیت کار در دستگاه قضایی در اجرای عدالت و احقاق 
حقوق مردم است. او افزود:تحقق حق مردم بسیار سنگین و 
دشوار است و باید تلاش کنیم در هر دو بعُد به نحوی عمل کنیم 
که مردم از عملکرد دستگاه قضایی و نظام جمهوری اسلامی 
رضایت داشته باشند. حجت الاسلام حمیدی اظهار کرد: ائمه 
جمعه در خطبه های نماز جمعه می توانند مشاوره عمومی 
داشته باشند و مسایل و مشکلات و همچنین آسیب های 
اجتماعی را مطرح کنند. به گفته او راهکار رفع مشکلات امروزی 
جامعه ما راهکار قضایی نیست؛البته باید دستگاه قضایی وجود 

داشته باشد اما به عنوان آخرین راهکار نه اولین راهکار .

رئیسدادگستریکرمان:مطالبهگریبهمعنایدخالتدرکارقضانیست

عنوانکتاب:شطرنجباماشینقیامت
نویسنده:حبیباحمدزاده

انتشارات:سورهمهر

احمدزاده،  حبیب  نوشته  قیامت  ماشین  با  شطرنج  کتاب 
با ماشین قیامت نگاه  ایرانی است. شطرنج  نویسنده معاصر 
این  بیانگر  و  دارد  مقدس  دفاع  مقوله  به  نوگرایانه  و  جدید 
وجود  به  را  نسلی  رشد  های  زمینه  مقدس  دفاع  که  است 

آورده است
اجتماعی  فلسفی  اثر  یک  قیامت  ماشین  با  شطرنج  رمان 
درباره سه روز از زندگی یک بسیجی هفده ساله در شهری 
دیده بان  او  است.  شده  محاصره  عراقی ها  توسط  که  است 
وانت  مسئولیت  باطنی اش  میل  به رغم  اما  است  توپخانه 
به  رسانی  غذا  بر  علاوه  باید  او  و  می شود  محول  او  به  غذا 
رزمندگان، به سه نفر از آدم های عجیب و غریبی که شهر را 

ترک نکرده اند هم غذا بدهد.

فراخوانرقابتبینالمللی
 ARTتصویرسازیماهانه
2۰22Streetمنتشرشد.

مهلت: ۳ تیر ۱۴۰۱
این مسابقه توسط MediBang، یک شرکت ژاپنی که 

دفتر مرکزی آن در توکیو قرار دارد، برگزار می شود.
* چه کسانی می توانند شرکت کنند؟

شرکت در این مسابقه برای هنرمندان از سراسر جهان 
آزاد است.

* موضوع رقابت امسال:
»یک ژست بگیر« زمانی که عکس می گیرید یا تصویر 
می کشید، ژست گرفتن بسیار مهم است، درست است؟

لینک ها و دانلود ها:
ART وبسایت رقابت بین المللی تصویرسازی ماهانه
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